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تولیــت آســتان قــدس رضــوی گفــت: دانشــگاه علــوم اســامی 
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ــدازی کرســی های آزاداندیشــی و تولیــد  ...... راه ان
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وزیــر دفــاع در دیــدار بــا هیئــت عالــی رتبــه ســوریه گفــت: 
مجموعه هــای اقتصــادی وزارت دفــاع آمــاده هرگونــه همــکاری و 

..... همراهــی در بازســازی و تامیــن نیازمنــدی هــای 

 ۹۰ اصــل  کمیســیون  ســخنگوی 
مجلــس شــورای اســامی تاکیــد 
ــی  ــرایط کنون ــس در  ش ــرد: مجل ک
و  اســتقال  ســازی  خصوصــی 
ــه شــرایط  ــا توجــه ب پرســپولیس را ب
بــورس و بــی اعتمــادی مــردم بــه آن 
ــذاری  ــی واگ ــع قانون ــن من و همچنی
ــی  ــت نم ــه مصلح ــگاه ب ــن دو باش ای
دانــد، امــا در مجمــوع بــه هیــچ وجــه 
مخالــف واگــذاری ایــن دو باشــگاه 

ــت. نیس
علــی خضریان ســخنگوی کمیســیون 
ــن   ــوص ای ــس درخص ــل ۹۰ مجل اص
جلســه   داشــت:  اظهــار  جلســه  
کمیســیون اصــل ۹۰ مجلس شــورای 
اســامی کــه بــا حضــور وزیــر ورزش 
بررســی  درخصــوص  و  جوانــان  و 
باشــگاه  دو  غیرقانونــی  واگــذاری 
ــن  ــپولیس و همچنی ــتقال و پرس اس
انتصابــات غیرقانونــی افراد مشــکل دار 
ــا و ادارات  ــیون ه ــی از فدراس در برخ
ــود،  ــا تشــکیل شــده ب کل اســتان ه
ــیه  ــث پرحاش ــف بح ــاد مختل ــه ابع ب
واگــذاری دو تیــم پرطرفــدار پایتخــت 
مرکــز  کارشناســان  حضــور  بــا 
پژوهــش هــا، معاونــان وزیــر ورزش و 

ــت. ــیون پرداخ ــای کمیس اعض
ــودم  ــل ن ــیون اص ــخنگوی کمیس س
قانــون اساســی در مجلــس بیــان 
ــم  ــای مه ــگاه ه ــذاری باش ــرد: واگ ک
ــپولیس  ــتقال و پرس ــدار اس و پرطرف
بــدون فراهــم شــدن زیرســاخت هــای 
درآمدزایــی باشــگاه هــا، نــوع و روش 

واگــذاری نمــی توانــد ضامــن موفقیت 
خصوصــی ســازی در ورزش حرفــه ای 
کشــور باشــد و مادامــی کــه بســیاری 
ــام  ــی نظ ــی و قانون ــط حقوق از ضواب
ــت،  ــده اس ــن نش ــگاه داری تدوی باش
موضــوع واگــذاری و خصوصــی ســازی 
دو باشــگاه ورزشــی مــی توانــد صرفــاً 
رهاســازی آنهــا و منابــع عمومــی 

تلقــی شــود.
وی افــزود: بــرای مثــال در حــال 
حاضــر موضــوع کســب و کارهــا و 
ــط  ــه ای و ضواب ــاغل ورزش حرف مش
و  مشــخص  مالیاتــی  و  ای  بیمــه 
چرایــی  نــدارد.  وجــود  مدونــی 
ــه بخــش  واگــذاری ایــن دو باشــگاه ب
خصوصــی و اســتقال آنهــا از حمایــت 
ــودن ســایر  هــای دولتــی و وابســته ب
باشــگاه هــای رقیــب بــه صنایــع 
ــدی  ــل ج ــل تأم ــی، مح ــزرگ دولت ب

ــت. اس
ری،  تهــران،  مــردم  نماینــده 
شــمیرانات، اسامشــهر و پردیــس در 
مجلــس یازدهــم اعــام کــرد: فقــدان 
بــرای  درآمــدزا  هــای  زیرســاخت 
باشــگاه هــا از جملــه عــدم بهــره 
ــی از  ــای ناش ــا از درآمده ــدی آنه من
پخــش مســابقات ورزشــی کــه ناشــی 
اداره شــدن صداوســیما  دولتــی  از 
هــای  برنامــه  پخــش  انحصــار  و 
ــری نیــز مســئله ای اســت کــه  تصوی
بــه خصوصــی ســازی ایــن دو باشــگاه 
ــذاری  ــذا واگ ــت. ل ــورده اس ــره خ گ
باشــگاه  دو  ســازی  یــا خصوصــی 
ــزرگ ورزشــی کشــور تنهــا بخشــی  ب
ــد  ــت و بای ــم اس ــئله مه ــن مس از ای
ــاد  ــایر ابع ــار س ــوع در کن ــن موض ای
ــی  ــه حقوق ــک مجموع ــورت ی ــه ص ب
بــه تصویــب نهــاد قانونگــذاری کشــور 

ــد. برس
مقدمــات  بایــد  کــرد:  تاکیــد  وی 

ــود  ــده ش ــا دی ــگاه ه ــذاری باش واگ
ــات  ــن مقدم ــی از ای ــه بخش ــه البت ک
مســئولان  هــای  گفتــه  براســاس 
وزارت ورزش دیــده شــده اســت. ایــن 
ــنامه  ــاح اساس ــامل اص ــات ش مقدم
ــهامی  ــرکت س ــه ش ــا ب ــل آنه و تبدی
عــام، تعییــن تکلیــف امــوال و امــاک 
آنهــا، تعییــن تکلیــف درآمدهــای 
رســانه ای ناشــی از پخــش مســابقات 
ورزشــی و حقــوق مالکیــت معنــوی و 
طراحــی ســازوکار کنترلــی و نظارتــی 
جهــت رفــع نگرانــی هــای اجتماعــی، 
امنیتــی و اقتصــای ناشــی از واگــذاری 
اســت. همچنیــن مــا تاکیــد داریــم که 
ــد  ــن پیام ــا کمتری ــد ب ــذاری بای واگ
فرهنگــی و اجتماعــی صــورت گیــرد.

 ۹۰ اصــل  کمیســیون  ســخنگوی 
مجلــس شــورای اســامی تصریــح 
کــرد: براســاس اظهــارات وزیــر ورزش 
از اســفند ۹۹ رونــد خصوصــی ســازی 
دو باشــگاه اســتقال و پرســپولیس 
براســاس  امــا  شــود،  مــی  آغــاز 
ــع  ــی و جم ــای کارشناس ــی ه بررس
بنــدی هــای مــا در کمیســیون و 
براســاس حکــم قانونــی تبصــره 2 
مــاده 3 قانــون اصــل 44 ، واگــذاری 4 
فعالیــت فرهنگــی، ســامت، آمــوزش 
مجلــس  مصوبــه  بــا  تحقیقــات  و 
امکانپذیــر اســت نــه بــا تصمیــم 
هیــات عالــی واگــذاری و ایــن هیــات 
نمــی توانــد درخصــوص ایــن شــرکت 
هــا تعییــن تکلیــف کنــد، لــذا مصوبــه 
ــه ســال 13۹4  ــران، مصوب ــات وزی هی
ــت.  ــوع اس ــن موض ــد همی ــز موی نی
البتــه براســاس مصوبــه ســال ۹7 
ــت  ــرکت در لیس ــن دو ش ــت، ای دول
واگــذاری قــرار دارنــد، امــا اصــل 
واگــذاری و نحــوه آن بایــد بــا مصوبــه 

ــد. ــس باش مجل
وی افــزود: براســاس قانــون وزارت 

ورزش و جوانــان مکلــف اســت بــا 
ــر  ــورس حداکث ــازمان ب ــکاری س هم
ــرایط  ــاه ۹8 ش ــهریور م ــان ش ــا پای ت
فرهنگــی  شــرکت  دو  پذیــرش 
ورزشــی اســتقال و پرســپولیس را 
ــازار پایــه فرابــورس فراهــم کنــد  در ب
و پــس از پذیــرش در ایــن بــازار و 
عرضــه 5 درصــد از ســهام هــر یــک از 
دو شــرکت جهــت کشــف قیمــت، 51 
درصــد از ســهام بــه صــورت بلوکــی و 
باقــی ســهام بــه صــورت خــرد عرضــه 
ــن متــن  ــه ای ــا توجــه ب مــی شــود. ب
ــا  ــد ت ــی توان ــی، وزارت ورزش م قانون
پایــان ســال۹8 ایــن دو شــرکت را 
ــه موجــب اصــل  ــذا ب ــد، ل واگــذار کن
ــه  ــکام بودج ــی، اح ــون اساس 52 قان
یــا  ورزش  وزارت  و  اســت  ســالانه 
ــارج  ــد خ ــی توان ــذاری نم ــات واگ هی
ــرا  ــه را اج ــکام بودج ــال، اح از آن س
ــدی کمیســیون  ــع بن ــذا جم ــد، ل کن
ــر و  ــال حاض ــه در ح ــت ک ــن اس ای
ــذاری  ــورس، واگ ــا وجــود شــرایط ب ب
دو باشــگاه اســتقال و پرســپولیس 
ــگاه  ــن دو باش ــی ای ــاح عموم ــه ص ب
پرطرفــدار نیســت و تبعــات اجتماعــی 

ــراه دارد. ــه هم ب
وی در پایــان تصریــح کــرد:در بخــش 
موضــوع  نیــز  جلســه  از  دیگــری 
ــکل  ــراد مش ــی اف ــات غیرقانون انتصاب
از فدراســیون هــا و  دار در برخــی 
ادارات کل اســتان هــا مــورد بحــث و 
ــه  ــت و ضمــن آنک ــرار گرف بررســی ق
ــت،  ــوع را پذیرف ــات موض ــر کلی وزی
مقــرر شــد جزئیــات و گــزارش هــای 
نهادهــای نظارتــی بــرای وزیــر ارســال 
ــوع  ــر دو موض ــوص ه ــود و درخص ش
ــه فرصــت داده  ــه وزارتخان واگــذاری ب
ــخ  ــه پاس ــک هفت ــرف ی ــه ظ ــد ک ش
مکتــوب بــه کمیســیون اصــل ۹۰ 

ــود. ــال ش ارس

خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس در شرایط کنونی به مصلحت نیست
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آیدی اینستاگرام اتفاق روز
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نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 
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آیدی تلگرام اتفاق روز
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کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا
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سیاسی
خبر

پیشرفت های خوبی در مذاکرات 
داشته ایم

معاون سیاسی وزیر امور خارجه گفت: پیشرفت های خوبی در مذاکرات 
حاصل شده و چند موضوع کلیدی مانده که نیاز به بررسی و تصمیم 

گیری در پایتخت ها است.
 سید عباس عراقچی معاون سیاسی وزیر امور خارجه پیش از برگزاری 
نشست کمیسیون مشترک برجام در گفت وگویی، با اشاره به نشست 
امروز کمیسیون مشترک برجام، گفت: این نشستی است که بیش از 
دو هفته مذاکرات برگزار خواهد شد و یک جمع بندی صورت خواهد 
گرفت و مجدداً هیئت ها برای مشورت به پایتخت ها مراجعه می کنند.

وی افزود: در دو هفته گذشته پیشرفت های خوبی انجام شده و چند 
در  تصمیم گیری  و  بیشتر  بررسی  به  نیاز  که  مانده  کلیدی  موضوع 
پایتخت ها است؛ امیدوار هستیم در چند روز آینده این امر صورت 
بگیرد تا وقتی برای دور بعدی مذاکرات آمدیم در مورد آن مسائل هم 

به جمع بندی برسیم.
معاون سیاسی وزیر امور خارجه در خصوص نشست هایی که در طول 
دو هفته گذشته در سطوح مختلف در وین برگزار شده است، تصریح 
کرد: شرایط خیلی فشرده بود؛ نشست های مختلفی در همه سطوح 
دوجانبه و چند جانبه بین هیئت های مختلف در سطوح کارشناسی 
برگزار کردیم. در طول این بحث ها تلاش کردیم در موضوعاتی که 
اختلاف نظر وجود دارد به جمع بندی برسیم، اختلافات را یا رفع و 

یا کمتر کنیم.
عراقچی تاکید کرد: نتیجه این تلاش ها این است که الان می توانیم 
یک جمع بندی کلی داشته باشیم؛ همانطور که گفتم چند موضوع 
کلیدی وجود دارد که باید حل شود اما روی باقی موارد توافق وجود 

دارد.
وی با اعلام اینکه برای متن ها نگارش خوبی صورت گرفته است، گفت: 
الان وقت آن است که یک رجوع مجدد به پایتخت ها صورت بگیرد 

و مشورت های آخر، صورت بگیرد تا بتوانیم مذاکرات را ادامه بدهیم.

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: در 
حوزه مسائل شهری به هیچ عنوان نباید 
رویکرد و نگاه سیاسی داشته باشیم چرا 
رفتار سیاسی در مجموعه مدیریت  که 
شهری، سم مهلکی برای مدیران شهری 

است.
محمدباقر قالیباف در آیین آغاز عملیات 
حفاری خط ۴ و خط ۳ متروی مشهد از 
مسیر غرب، آغاز عملیات بهسازی امتداد 
۷۵ متری رضویه و رونمایی از طرح های 
این  سپاری  شهروند  سامانه  و  نوآورانه 
شهر که پیش از ظهر امروز برگزار شد 
اقدامات مدیریت شهری در  با اشاره به 
در  خوبی  بسیار  اقدامات  گفت:  مشهد، 
موضوعات زیرساختی با محوریت حمل 
برون  جاده ای  و  ریلی  از  اعم  نقلی  و 
رمپ  زیرگذرها،  شهری،  درون  شهری، 
برای  چه  و  زائرین  برای  چه  ها  لوپ  و 
انجام  شهری  مدیریت  توسط  مجاورین 
گرفته است که توفیق منحصر به فردی 
است و تفاوت ماهوی با تمام نقاط کشور 
زمین  بر  که  کلنگی  هر  که  چرا  دارد، 
زده می شود، فراهم کردن بستری برای 
زائرین و مجاورین حضرت رضا )ع( است.

وی با تاکید بر اینکه ضرورت پیشرفت در 
شهرهای ما یک ضرورت اجتناب ناپذیر 
است، افزود: متاسفانه امروز مهاجرت از 
شهرهای کوچک و روستاها مستقیماً به 
کلانشهرها باعث می شود سرانه خدمات 
تلاش  وجود  با  شهرها  این  در  شهری 
هرچه بیشتر، کاهش یابد و بار مضاعفی 
بر دوش شهرداری این کلانشهرها برای 
عیب  یک  این  که  بگذارد  ارائه خدمات 
بزرگ حوزه برنامه ریزی در سطح ملی 
ما  کلانشهرهای  شهرداری  از  و  ماست 

کاری برنمی آید.
تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
نکردن  اعمال  غلط،  سیاست های  کرد: 
بخشی از تصمیمات، عدم اجرای درست 
از  مهاجرت  باعث  ساله  پنج  برنامه های 
حاشیه  به  کوچک  و  محروم  شهرهای 
رشد  علاوه  به  و  می شود  شهرها  کلان 
جمعیت خود کلانشهرها نیز وجود دارد.

زیرساخت های  تامین  قالیباف 
وظیفه  را  مردم  حق  عنوان  به  شهری 
داد:  توضیح  و  دانست  شهرداری ها 
عنوان  به  شهری  زیرساخت های  تامین 
اما  حق مردم وظیفه شهرداری ها است 
متاسفانه در سیاست هایی که باید اجرا 
شود و قانون گذاری ها کم لطفی ها شامل 
در  هم  آن  می شود،  شهرداری ها  حال 
شرایطی که امروز سنگین ترین بارها برای 
زندگی خوب مردم بر دوش شهرداری ها 
شهرهای کوچک و بزرگ است.وی گفت: 
وقتی حرف از یک زندگی خوب می زنیم، 
اقتصاد شهری و معیشت مردم هم جزئی 
به  را  این  باید  از آن است، شهرداری ها 
اشتغال  اقتصاد شهری،  و  بگیرند  عهده 
محوریت  با  باید  شهروندان  معیشت  و 

شهرداری ها باشد.
کلانشهرها  در  بپذیریم  نباید  هرگز 

حاشیه نشینی داشته باشیم
آرامش،  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
منزلت، اوقات فراغت غنی شده و کاهش 
آسیب های اجتماعی و فرهنگی را جزو 
عنوان  خوب  زندگی  یک  فاکتورهای 
زندگی  از  حرف  وقتی  گفت:  و  کرد 
خوب می زنیم یعنی باید رویکرد مسائل 
بر مسائل کالبدی  اجتماعی و فرهنگی 

غلبه داشته باشد.

قالیباف در تکمیل مفهوم زندگی خوب، 
مردمی  سازی،  شفاف  هوشمندسازی، 
جزو  را  شهر  کارآمدسازی  و  سازی 
گفت:  و  برشمرد  تعریف  این  مصادیق 
می زنیم  خوب  زندگی  از  حرف  وقتی 
در  بپذیریم  نباید  هرگز  اینکه  یعنی 
حاشیه  بالای  درصد  این  کلانشهرها 
نشینی )حدود ۳۰ تا ۳۵ درصد جمعیت 

شهر( را داشته باشیم.
داریم  نشینی  حاشیه  وقتی  گفت:  وی 
داریم،  اجتماعی  آسیب  و  فقر  یعنی 
مستضعف  مردم  به  بیشتر  ظلم  یعنی 
انقلاب  اصلی  صاحبان  به  بی توجهی  و 
داریم که باید با اولویت بندی بالاتر به 

آن توجه کنیم.
بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
اینکه لازم است به این بایدها دو تبصره 
نیز اضافه شود، تصریح کرد: ما در حوزه 
نباید  عنوان  هیچ  به  شهری  مسائل 
باشیم  داشته  سیاسی  نگاه  و  رویکرد 
مجموعه  در  سیاسی  رفتار  هر  که  چرا 
مدیریت شهری سم مهلکی برای مدیران 
شهری و ظلم به ساکنان آن شهر است و 
وقتی ما از مدیریت شهری حرف میزنیم 
یعنی شورای شهر و شهرداری در کنار 

یکدیگر باید باشند.
عدالت  عین  محروم  مناطق  به  توجه 

است
قالیباف افزود: در حوزه خدمات و وظایفی 
که انجام می دهیم باید حکم خورشید را 
برای مردم داشته باشیم، خورشید صبح 
بندگان خدا  همه  بر  می کند  طلوع  که 
یک جور می تابد؛ چه آن هایی که دیشب 
تا صبح معصیت کرده و چه آن هایی که 
عبادت کرده اند هیچ فرقی ندارد، ما در 
حوزه خدمات و امنیت باید این گونه نگاه 

کنیم و غیر از این ظلم است.
هم  مثل  همه  مردم  کرد:  تاکید  وی 
اسلامی  نظام  سایه  زیر  در  و  هستند 
زندگی می کنند، البته بدون شک مبانی 
انقلاب، مکتب اهل بیت و قرآن هم ما را 
مکلف کرده که عدالت باید مبنای کار ما 
باشد و اولویت باید به محرومین، آسیب 

دیدگان و مظلومین داده شود.
متذکر  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
و  گذشت  اهل  آنقدر  ما  مردم  شد: 
جوانمردی  فرهنگ  و  هستند  مهربانی 
دارند که اگر مدیران اولویت را به طبقه 
نیازمند بدهند همراهی می کنند و هرگز 
زمانی  مردم  داشت،  نخواهند  اعتراضی 
اولویت های  که  می کنند  اعتراض  ما  به 
ما در برنامه ها تبعیض آمیز باشد. توجه 
به مناطق محروم تبعیض نیست، عین 

عدالت است.

یکی از ناکارآمدی ها، وابسته کردن همه 
چیز به مرکزیت است

صحن  در  گذشته  روز  افزود:  قالیباف 
شورای  از  اصلاح  برای  قانونی  مجلس 
که  مباحثی  با  و  بود  برگشته  نگهبان 
مطرح شد، ما برای بررسی بیشتر مجدد 
فرستادیم  مربوطه  کمیسیون  به  را  آن 
آن  از  اینجا  معتقدم  شخصاً  که  چرا 
قانونی  بر  باید  مجلس  که  بود  مواردی 
بر  بورزد. چون  اصرار  تصویب کرده  که 
)اصل  اساسی  قانون  اصل  هفت  اساس 
که  و ششم(  یکصد  تا  یکصدم  و  هفتم 
قوانین مدیریت شهری و  پایه  و  اساس 
درستی  تفسیر  باید  است،  شهرداری ها 
داشته باشیم و لازم است با عزیزان مان 
تشخیص  مجمع  و  نگهبان  شورای  در 
مصلحت نظام صحبت کنیم و بپذیریم 
که یکی از اشکالات و ناکارآمدی های ما 
در سطح کشور می بینیم ناشی از تمرکز 
در موضوعات است و ما همه چیز را به 

مرکزیت وابسته کردیم.
وی اضافه کرد: باید در قانون گذاری به 
سمت تفکیک موضوعات ملی از محلی 
حاکمیتی  موضوعات  از  تصدی گری  و 
باید  شهری  مدیریت  بنابراین  برویم، 
مانند تجربه ای که دنیا به آن رسیده در 
حوزه مسائل اجتماعی، امنیت عمومی و 
به  رسیدگی  و  مردم  رفاهی  و  فرهنگی 
معلولان و نیازمندان شهر ورود و قبول 
مسئولیت کند و اینجاست که میگوییم 
شهرداری ها  به  را  شهری  اقتصاد  باید 

واگذار کنیم
بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
را  میم  چهار  باید  شهرداری ها  اینکه 
اضافه  کنند  رعایت  مدیریت شهری  در 
باید  کرد: اول محله، یعنی شهرداری ها 
رویکرد محله محوری داشته باشند چون 
کل  برای  واحد  نسخه  یک  نمی توان 
شهر بپیچیم، در صورتی که در شهرها 
برای چند منطقه نمی توان نسخه واحد 
پیچید اما ما از مرکزیت برای کل کشور 
مدیریت می کنیم. میم دوم مدارس که 
در حوزه محلات باید یک پیوند محکم 
میم  افزود:  باشند.قالیباف  داشته  هم  با 
سوم مسجد است که محلات باید با نگاه 
مسجدی  تفکر  و  مسجدمحوری  وتفکر 
ریزی  برنامه  و مسجد محور  اداره شود 
برای محلات باشد. اگر مسجد، مدرسه، 
محله و منزل با هم پیوستگی و ارتباط 
این  از  خیلی  باشند  داشته  اورگانیک 
وجود  اجتماعی  آسیب های  و  مشکلات 
تجربه  داشت:  اظهار  داشت.وی  نخواهد 
نظام های  با  پیوند  این  می گوید،  علم  و 
کار  باید  نمی آید  وجود  به  هرگز  اداری 

را به مردم سپرد و آنها را در اداره شهر 
معنا  اینجا  مردمی سازی  داد،  مشارکت 
پیدا می کند. اگر کار به مردم و جوانان 
چه  دید  خواهید  وقت  آن  شود  سپرده 
تحولی در شهرها ایجاد می شود و چقدر 
از نابسامانی های که ما تلاش می کنیم به 
زور پول و مدیریت از راه دور حل کنیم 
و حل نمی شود آن وقت به راحتی توسط 
خود مردم برطرف می شود، مشروط بر 
باشیم  داشته  خدمات  در  عدالت  اینکه 
خدمات  در  سیاسی  حرکت های  از  و 
دوری  اقتصادی  و  فرهنگی  و  اجتماعی 

کنیم.
رژیم  جنایت  باید  مسلمانان  همه 

صهیونیستی را محکوم کنند
اشاره  با  اسلامی  مجلس شورای  رئیس 
به جنایات رژیم صهیونیستی، این نسل 
کشی های ضد اسلامی و ضد انسانی را 
همه  است  لازم  گفت:  و  کرد  محکوم 
هر  با  آزادی خواه  انسان های  مسلمانان 
دین و سلیقه ای این جنایات را محکوم 

کنند.
 ۶۰ دهه  در  کرد:  خاطرنشان  قالیباف 
صهیونیستی  غاصب  رژیم  که  میلادی 
یک بیستم توان امروزش را نداشت در 
این کشورها  با کشورهای عربی،  جنگ 
بیاورند  تا ۶ روز توانستند دوام  فقط ۵ 
نام  به  کوچکی  منطقه  یک  حالا  اما 
به سر می برد  تحریم کامل  غزه که در 
مقاومت  عزت  با  و  مظلومانه  اینگونه 
را در هم  آهنین  و شعار گنبد  می کند 
و  انقلاب  مکتب  این حاصل  و  شکست 
و  شهادت  و  اسلام  مجدد  احیا  و  قرآن 
)ره(  امام  برکت  به  عزت  و  ایستادگی 
خون شهدا است.وی ضمن گرامیداشت 
یادی  باید  گفت:  سلیمانی،  شهید  یاد 
دهه  دو  که  سلیمانی  سردار  از  کنم 
ضد استکبار ایستادگی کرد و به تعبیر 
او  فرمودند  که  اسلامی  انقلاب  رهبری 
دست مجاهدین اسلام را پر کرد که در 
مقابل ظلم ظالمین بتوانند از خود دفاع 
کنند، مهمترین دست پر اینها امروز این 
است که در همان محاصره ثابت کردند 
ما می توانیم، همانطور که یمنی ها گفتند 

و این امروز باعث عزت ماست.
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
آمریکایی ها در حالی که زنان و کودکان 
درمانی  رسانه ای،  مراکز  و  شده  کشته 
از  حرف  می رود،  بین  از  آموزشی  و 
کشی  نسل  از  اما  می زنند  بشر  حقوق 
فلسطین حمایت  در  رژیم صهیونیست 
می کنند، وتو می کنند و معلوم است که 
مکان  و  زمان  به  بشر  حقوق  آنها  برای 

ومنافع آنها بستگی دارد.

نگاه سیاسی در مدیریت شهری، سمی مهلک 
برای خدمت به شهروندان است

خبر

سرلشکر سلامی : آمریکا نمی تواند به 
فریاد اسرائیل برسد

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه فلسطین جدیدی ظهور کرده است، 
فلسطینی که نه با سنگ بلکه با موشک می جنگند، گفت: ما مثل 

همیشه حامی عزیزان مان در فلسطین هستیم.
 سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه در تجمع مردم تهران 
در حمایت از مردم فلسطین که در میدان امام حسین )ع( برگزار 
شد، اظهار کرد: صحبت های خود را با سلام به همه شهیدان انقلاب 
اسلامی، دفاع مقدس، و شهیدان سرافراز مقاومت اسلامی در نقاط 
مختلف جهان علی الخصوص شهدای فلسطینی و همچنین با سلام 
بر مشعل دار و قافله سالار شهیدان مقاومت، فرمانده رشید، بزرگ 

و جاودانه جهان اسلام، سرلشکر حاج قاسم سلیمانی آغاز می کنم.
فرمانده سپاه پاسداران گفت: از میدان امام حسین )ع( تهران از طرف 
مردم سرافراز ایران اعلام می کنم، قلب ما با شماست. همه ما امروز 
فلسطینی هستیم. ما در کنار شما و جوانان شما هستیم. هنگامی که 
موشک هایتان را به قلب پایتخت رژیم صهیونیستی شلیک می کنید، 
با شما هستیم و هنگامی که با نگاه، پیکر مطهر شهیدان را بدرقه 
می کنید ما با شما تا آخر می مانیم. این عهد جاودانه و دائمی است.

زنان و  ایران، مخصوصاً  پابوس شما مردم  اما  افزود:  وی همچنین 
مردان غیرتمند و شجاع و با احساس هستیم، که در این میدان، گرد 
هم جمع شده اید و به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران احساسات 

عمیق خود را نثار مردان و زنان فلسطین می کنید.
سلامی در ادامه تاکید کرد: این حادثه ای که اتفاق افتاده است یک 
حماسه آسمانی و یک مائده از سوی خداوند بزرگ است. حماسه ای 

که روز قدس را به ماه قدس تبدیل کرد.
فرمانده سپاه تصریح کرد: یکی دو سالی است که رژیم صهیونیستی 
با تصوراتی خودساخته و خیالاتی باطل فکر می کرد، دیگر از مرز 
است.  شده  ناپذیر  آسیب  می کرد  فکر  است.  کرده  عبور  تهدیدات 
فراموشی سپرده  به  اسلام  فلسطین در جهان  تصور می کرد دیگر 

شده است.
وی ادامه داد: فکر می کرد می تواند قدس را با آرامش پایتخت ابدی 

کند و محل انتقال سفارت شیطان بزرگ آمریکا قرار دهد.
چند  هر  صهیونیستی  رژیم  شیطنت های  گفت:  همچنین  سلامی 
خفیف، اما گاهی آنها به سوریه حمله می کردند. در ایران عمال خود 
فروخته آنها خرابکاری هایی در صنعت هسته ای ما انجام می دادند و 

بعضی وقت ها برای کشتی ها مزاحمت ایجاد می کردند.
تصور  ندارد.  وجود  واکنشی  دیگر  می کردند  فکر  کرد:  تاکید  وی 

می کردند از مرز نامنی عبور کرده اند.
رژیم های  از  بعضی  تصورات  این  با  گفت:  همچنین  سپاه  فرمانده 
کوچک و حقیر و سرافکنده عربی به آنها پیوستند و بعضی دیگر در 

فکر پیوستن به آنها بودند.
وی همچنین افزود: اما ناگهان صحنه عوض شد. دقیقاً مشخص شد 
در هزاران کیلومتر دورتر از رژیم صهیونیستی کشتی های آنها یکی 

پس از دیگری مورد هدف قرار گرفت.
آنها  برای  ملی  امنیت  نظام  آثار شکستن  اولین  داد:  ادامه  سلامی 
احساس شد. این ماجراها مربوط به دو الی سه ماه پیش است. آنها 
می دانند که چه رخدادهایی صورت گرفته است، ما به جزئیات آن 

اشاره ای نمی کنیم.
سلامی تاکید کرد: بعد از آن و بعد از اینکه در نطنز آن خرابکاری 
صنعتی را صورت دادند، ناگهان بزرگترین کارخانه موشک سازی آنها 
با انفجاری مهیب روبرو شد. هنوز چند روزی نگذشته بود پالایشگاه 
نزدیک  که  بود  نگذشته  روزی  چند  همچنین  گرفت  آتش  حیفا 
فرودگاه بن گورین انفجاری رخ داد و مخازن آمونیاک آنان با نشت 
مواجه شد. آن پل ریخت و ده ها صهیونیست کشته شدند. و لحظاتی 

بعد تاسیسات نظامی آنها تخریب شد.
وی اضافه کرد: دوباره چین و چروک افسردگی و پژمردگی به صورت 
صهیونیست ها بازگشت. امنیت ملی رژیم صهیونیستی با شکستی 

بی سابقه مواجه شد.
فرمانده کل سپاه پاسداران گفت: اما این پایان ماجرا نبود. آغاز جلوه 
جدیدی از یک جهان بزرگ، جهان اسلام علیه اسرائیل بود. دوباره 

نگرانی وجود همه آنها را فرا گرفت.
سلامی همچنین گفت: تا وقتی که در صحن مسجد الاقصی علیه 
مسلمانان و نمازگزاران وارد شدند و همچنین روستای شیخ جراح را 
به آتش کشیدند. شعله های خشم از قلب فلسطینیان قهرمان زبانه 
کشید و ماجرای عجیبی اتفاق افتاد. بعد از حدود بیش از ۶۰ سال 

برای اولین بار هزاران موشک به سمت تل آویو شلیک شد.
سلامی همچنین گفت: عسقلان آتش گرفت، شهرهای صهیونیستی 
که بیش از دو سوم از سرزمین متراکم رژیم صهیونیستی هستند، 
با شراره های آتش پر خشم موشک های مقاومت فلسطینی از سمت 

غزه زیر آتش قرارگرفت.
فرمانده سپاه تاکید کرد: هیچ نقطه ی امن برای هیچ صهیونیستی 
در سرزمین های تحت اشغال آنان باقی نمانده است. آنچه که آنها 
به آن تکیه می کردند از گنبد آهنین تا سیستم های پاتریوت و همه 
آن سامانه هایی که پدافند ضد موشکی اسرائیل بودند با حجم وسیع 

موشک ها ناتوان مانده اند و تسلیم شده اند.
وی در ادامه گفت: خود آنها مورد آسیب قرار گرفته اند، هیچ کس 
نتوانست به آنان کمک کند این اولین بار است اولین گروهی که 
نیز  آمریکایی ها  دیگر  بودند.  امریکایی ها  کردند،  ترک  را  اسرائیل 
نمی توانند به فریاد اسرائیلی ها برسند. اولین بار بود که هیچ پروازی 
از روی هیچ کشوری به رژیم صهیونیستی صورت نگرفت. این اولین 
بار است که دریانوردی و هوانوردی رژیم صهیونیستی با اخلال مواجه 
باران  زیر  رژیم صهیونیستی  پایتخت  که  است  بار  اولین  این  شد. 

موشک است.
سلامی تصریح کرد: این اولین بار است که همه صهیونیست ها درون 
پناهگاه هستند. این اولین بار است که نمایندگان کنیسه از داخل آن 
فرار می کنند. این اولین بار است که آنها خود را در ساحل مدیترانه 

و در میان دریایی از آتش می بینند.
همه  باطل شد  رویاها  آن  همه  بنابراین  کرد:  اضافه  سپاه  فرمانده 
آن کسانی که به رژیم صهیونیستی ملحق شده بودند و این تکیه 
گاه را تکیه گاه خود قرار داده بودند، همه آنها پشیمان شدند. همه 

سرافکنده شدند و سرخورده شدند.

ایران در بازسازی سوریه در کنار ملت و 
دولت این کشور خواهد ماند

وزیر دفاع در دیدار با هیئت عالی رتبه سوریه گفت: مجموعه های 
در  همراهی  و  همکاری  هرگونه  آماده  دفاع  وزارت  اقتصادی 

بازسازی و تامین نیازمندی های کشور سوریه است.
 امیر سرتیپ حاتمی وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در 
دیدار با جمال الدین ابراهیم شعیب معاون وزیر تجارت داخلی و 
جمال العمر معاون وزیر صنایع سوریه با اشاره به نقش و اهمیت 
راهبردی سوریه در محور مقاومت اظهار داشت: جمهوری اسلامی 
و  ارضی  تمامیت  به حفظ  برای کمک  خود  توان  همه  با  ایران 
سوریه  دولت  و  ملت  کنار  در  کشور  این  بازسازی  در  مشارکت 

خواهد بود.
امیر سرتیپ حاتمی تصریح کرد: مجموعه های اقتصادی وزارت 
هرگونه  آمادگی  ایران  خصوصی  بخش  فعالان  کنار  در  دفاع 
کشور  نیازمندی های  تامین  و  بازسازی  در  همراهی  و  همکاری 
دوست و برادرِ سوریه عزیز را دارد و در این راه از هیچ تلاشی 

دریغ نخواهد کرد.
امیر سرتیپ حاتمی ضمن محکوم کردن جنایت نابخشودنی رژیم 
غاصب صهیونیستی در به شهادت رساندن کودکان و زنان بی دفاع 
غزه افزود: مردم مجاهد فلسطین با الهام از مقاومت و پایمردی 
با گروه های تکفیری -تروریستی  مردم سوریه در جریان جنگ 
که از سوی نظام سلطه و رژیم صهیونیستی مورد حمایت بودند 
نه تنها این رژیم غاصب و نامشروع را در تحقق اهداف شوم خود 
ناکام گذاشته اند؛ بلکه این ملت قهرمان با گذر از انتفاضه سنگ 
به انتفاضه موشک رویای نیل تا فرات اسرائیل را به کابوسِ حفظ 

پادگان تروریستی رژیم صهیونیستی تبدیل نمودند.
معاونین وزرای تجارت داخلی و صنایع سوریه نیز در این دیدار 
ایران  اسلامی  جمهوری  حمایت های  بی بدیل  نقش  به  اشاره  با 
تروریسم  علیه  مقاومت  محور  و  سوریه  پیروزی  و  مقاومت  در 
بازرگانان  و  و خصوصی  دولتی  بخش های  و حضور  مشارکت  از 
ایرانی در روند بازسازی و فعالیت های اقتصادی استقبال و تأکید 
کردند: همانگونه که با کمک های جمهوری اسلامی ایران موفق 
به شکست دشمنان مشترک در زمینه دفاعی و نظامی شدیم؛ 
و  بازسازی  روند  در  تجاری  و  اقتصادی  زمینه  در  امیدواریم 
همکاری های صنعتی با وارد نمودن شکست مجدد به دشمنان 
خود، در ارتقای توانمندیهای اقتصادی دو کشور در منطقه بیش 

از پیش موفق باشیم.
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عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان 
نهادینه  دولت  مهم  اقدامات  از  یکی  اینکه 
کردن تجربه های موفق مردمی، است، گفت: 
برای تحول در سیستم اداری کشور نیازمند 

بسیج نیروهای اجتماعی هستیم.
با  تصویری  گفتگویی  در  جلیلی  سعید   
اظهار  دولت«،  »ماشین  بررسی  موضوع 
داشت: مهمترین کار ویژه رئیس جمهور این 
است که بتواند ماشین بزرگ دولت که حجم 
و  امکانات  انسانی،  سرمایه های  از  عظیمی 
بودجه کشور را در اختیار دارد، کارآمد کند.

ماشین  کارآمدی  معیار  اینکه  بیان  با  وی 
دولت، نتیجه است نه فرایند، اظهار داشت: 
کارآمدی باید بر اساس نتایج ساختار اجرایی 

سنجیده بشود.
نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
بودجه  درصد   ۸۰ حدود  کرد:  خاطرنشان 
کشور صرف هزینه های جاری در پرداخت 
حقوق کارمندان دولت و تهیه امکانات و … 
می شود و صدها هزار کارمند شریف دولتی 
در اختیار شما هستند و سی سال از عمر 
اداری می گذرانند.  این سیستم  در  را  خود 
بزرگی  دستگاه  دولت«  »ماشین  بنابراین 
بهترین  با  باید  و  می کند  هزینه  که  است 

بازدهی از آن نتیجه گرفت.
می خواهد  دولت  اگر  کرد:  تاکید  جلیلی 
این ماشین را به خوبی براند، باید در کنار 
سفرهای  جمهور،  رئیس  استانی  سفرهای 
وزارت خانه ای نیز شکل بگیرد؛ وزارتخانه ها 
روند  از  و  بروند  استانی  ادارات  سراغ  به 
مطلوب عملکرد سیستمی اطمینان حاصل 

کنند.
داده ها  شدن  دیجیتالی  اینکه  بیان  با  وی 
نیست،  دولت  شدن  الکترونیکی  معنای  به 
پایگاه های  یکپارچه سازی  کرد:  خاطرنشان 
هوشمند  فوق  و  هوشمندسازی  اطلاعاتی، 
کردن  الکترونیکی  از  پس  مراحل  سازی 
هوشمند  فوق  مرحله  به  اگر  داده هاست؛ 
سازی نرسیم یعنی دولت الکترونیکی نشده 

است.
در  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
توضیح مرحله فوق هوشمندسازی، تصریح 
است  این  معنای  به  مرحله  این  کرد: 
پلتفرم های  بر  مبتنی  اداری  کارهای  که 
دولت  سوی  از  فناورانه،  و  الکترونیکی 

پیگیری شود نه از سوی مردم.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  جلیلی 
از  مهمتر  سازوکار  تغییر  اینکه  بیان  با 

دو  در  داشت:  اظهار  است،  ساختار،  تغییر 
ساختار  در  تغییراتی  شاهد  اخیر،  دهه 
بودیم.  دولتی  سازمان های  یا  وزارت خانه ها 
بعضی از وزارتخانه ها ادغام شدند اما نتیجه 
که  است  این  علت  نشد.  حاصل  مطلوب 
باید تغییر سازوکارها در اولویت قرار بگیرد 
باشیم.  بتوانیم تحولات اساسی را شاهد  تا 

نباید سازمان بر آرمان و اهداف غلبه کند.
وی در ادامه با بیان اینکه نیروی انسانی برای 
نیل به موفقیت نیازمند انگیزه است، اظهار 
داشت: در دوران جنگ وقتی یک فرمانده 
در قرارگاه می نشست و به نیروهایش فرمان 

می داد، کار جلو نمی رفت اما وقتی با حضور 
جلوتر از نیروها به جای آنکه به آنها بگوید 
بروید، می گفت بیایید، آن حماسه ها ایجاد 
می شد؛ این نتیجه ایجاد تفاوت در سازوکار 
خارجی  روابط  راهبردی  شورای  عضو  بود. 
نیز  دولتی  ادارات  در  افزود:  کشورمان 
می توان اینگونه عمل کرد؛ یک وقت مردم 
به سراغ شما می آیند و کسی به آنها جواب 
نمی دهد. یک وقت هم این شما هستید که 
به سراغ مردم می روید و می گوئید ما باید 
این خدمات را به شما ارائه بدهیم. این یعنی 

ایجاد تفاوت در سازوکار.

تحول در سیستم اداری کشور نیازمند بسیج نیروهای اجتماعی است
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اقتصاد
اخبار

معاون وزیر صمت: تولیدکنندگان لوازم 

خانگی باید در سامانه گارانتی عضو شوند

معاون وزیر صمت گفت: واحدهای تولیدی اگر در سامانه گارانتی عضو 
نباشند، محصولاتشان به عنوان قاچاق محسوب می شود.

به نقل از وزارت صمت، عباس تابش در نشست با انجمن های لوازم 
خانگی و قطعات مرتبط که با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت و 
معاون امور صنایع برگزار شد، گفت: قیمت گذاری لوازم خانگی تابع 

ضوابطی است که تولید کنندگان موظف به رعایت آن هستند.
رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان با بیان اینکه 
واحدهای تولیدی اگر در سامانه گارانتی عضو نباشند، محصولاتشان 
به عنوان قاچاق محسوب می شود، تصریح کرد: سازمان حمایت در 
از ضوابط قیمت گذاری طبق ضوابط  تولید کنندگان  صورت تخلف 
قانونی با واحد متخلف برخورد خواهد کرد؛ ما به عنوان حامی مصرف 
کننده اگر شکایت و اعتراضی از سوی مصرف کننده صورت گرفت از 
طریق سامانه گارانتی قیمت خود اظهاری شده تولید کننده را بررسی 

می کنیم.
به گفته تابش هیئت تعیین و تثبیت قیمت ها در سازمان حمایت ۹ 
عضو دارد که انجمن ها را هم شامل می شود و اگر ایرادی به ضوابط 
وجود داشته باشد می تواند با تعامل با انجمن ها نسبت به رفع آن اقدام 
کند. در ادامه این نشست مهدی صادقی نیارکی معاون امور صنایع 
وزارت صمت، با اشاره به افزایش ظرفیت تولید یخچال و فریزر در سال 
۹۹، از ۲ میلیون دستگاه به ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار توسط چند شرکت 
اصلی داخلی، گفت: شرکت های داخلی به سمت قطعه سازی و پلت 
فرم بومی حرکت کرده اند و استفاده از ظرفیت خالی بنگاه ها نکته مهم 
دیگری است که اتفاق افتاده و تولید کنندگان به سمت تکمیل سبد 
کالای تولیدی خود و پوشش ساخت چند وسیله می روند و از تولید 
تک محصولی خارج شده اند.همچنین در بخش دیگری از این نشست 
تولید  از  لوازم خانگی  و  فلزی  برق،  مدیر کل صنایع  گردان،  کیوان 
۱۵ میلیون دستگاه لوازم خانگی در سال ۹۹ خبر داد و گفت: اعداد 
تولید حاکی ازرشد ۷۸ درصدی تولید دراین حوزه است و برای سال 
۱۴۰۰ نیزتولید ۱۶.۶ میلیون دستگاه لوازم خانگی و ۳۰۰ میلیون دلار 
صادرات هدف گذاری شده است.گردان گردش مالی این صنعت را ۶ 
میلیارد دلار برآورد کرد و ایجاد اشتغال برای ۱.۳ میلیون نفر در این 
صنعت خبر داد. گفتنی است کسر تخلیه، قیمت گذاری، ثبت سفارش 
اش  پرونده  تشکیل  از  ماه  یک  از  بیش  که  خانگی  لوازم  اولیه  مواد 
گذشته است، قاچاق و لزوم برخورد با این پدیده در حوزه لوازم خانگی، 
اصلاح تعرفه قطعات ساخت داخل و نیز تمدید ممنوعیت واردات لوازم 
خانگی در برنامه هفتم توسعه از مواردی بود که از سوی انجمن ها و 
تشکل ها ی حوزه لوازم خانگی در حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت 

بحث و بررسی شد.

تحریم  شرایط  در  گفت:  نفت  وزیر 
در  دلار  میلیارد   ۳ از  بیش  سالانه 
بخش  سوی  از  پتروشیمی  صنعت 

غیردولتی سرمایه گذاری شده است.
 به نقل از وزارت نفت، بیژن زنگنه وزیر 
نفت در آئین بهره برداری رسمی از سه 
رئیس  دستور  با  که  پتروشیمی  طرح 
ویدیوکنفرانس  به صورت  و  جمهوری 
از  استفاده  داشت:  اظهار  شد،  برگزار 
و سرمایه گذاری  مالی  منابع  فاینانس، 
خارجی به آن معنا نیست که به مسائل 
آن  به  بلکه  نمی کنیم  توجه  داخلی 
داخلی  منابع  بر  افزون  که  معناست 
کنیم.  استفاده  هم  خارجی  منابع  از 
 ۳ از  بیش  سالانه  تحریم  شرایط  در 
از  میلیارد دلار در صنعت پتروشیمی 
سرمایه گذاری  غیردولتی  بخش  سوی 

شده است.
نفت  صنعت  در  کرد:  تصریح  وی 
حرکتی شروع شده و امیدواریم ادامه 
عمده  که  است  این  آن  و  کند  پیدا 
استفاده  بر  متکی  سرمایه گذاری ها 
یعنی  است؛  داخلی  ظرفیت های  از 
زنجیره ای از اشتغال در صنایع ساخت 
تجهیزات، خدمات و راه اندازی به وجود 
فعال  کارگر  و  کارخانه  صدها  و  آمده 

شده اند.
افتتاح سه  با  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
قولی  به  پتروشیمی،  امروز  طرح 
طرح   ۱۷ از  بهره برداری  درباره  که 
پتروشیمی دادیم عمل کردیم، تصریح 
کرد: در دولت یازدهم و دوازدهم ۳۲ 
طرح پتروشیمی با ظرفیت ۳۴ میلیون 
و  است  رسیده  بهره برداری  به  تن 
ظرفیت پتروشیمی از ۵۶ میلیون تن 
رسیده  تن  میلیون   ۹۰ از  بیش  به 
است. در طول یک سال اخیر ظرفیت 
پتروشیمی ۳۸ درصد رشد داشته است 
که بی سابقه ترین رشد در تاریخ صنعت 
پتروشیمی در طول یک سال به شمار 

می رود.
ارزش طرح های پتروشیمی که  زنگنه 
تاکنون به بهره برداری رسیده است را 
گفت:  و  کرد  عنوان  دلار  میلیارد   ۱۷
صنعت  در  سرمایه گذاری  مجموع 
گذشته  سال  هشت  در  پتروشیمی 
که  بوده  دلار  میلیارد   ۲۵ از  بیش 
بخشی از آن افتتاح شده و بخشی دیگر 
از طرح های جهش دوم امسال یا اوایل 

سال آینده افتتاح می شود.

وی به طرح پتروشیمی مسجدسلیمان 
به عنوان یکی از طرح هایی که امروز به 
بهره برداری می رسد اشاره کرد و افزود: 
مسجدسلیمان  در  خوشحالم  بسیار 
یک  سالانه  تولید  ظرفیت  با  طرحی 
میلیون و ۷۶۰ هزار تن اوره و آمونیاک 
دلار  میلیون   ۸۵۰ سرمایه گذاری  با 
بازنشستگی  صندوق  می شود.  افتتاح 
سرمایه گذاری  طرح  این  در  کشوری 

کرده است.
اجازه و  ما همچنین  نفت گفت:  وزیر 
موافقت ایجاد یک پتروپالایش در این 
منطقه را متکی بر گازهای همراه نفت 
داده ایم و امیدواریم این طرح هم اجرا 
تولد  این منطقه که محل  تا در  شود 
صنعت نفت ایران است سرمایه گذاری 

بیشتری انجام شود.
پتروشیمی  متانول  داد:  ادامه  زنگنه 
امروز  که  است  طرحی  دیگر  سبلان 
می رسد.  رسمی  بهره برداری  به 
دلاری  میلیون   ۴۰۶ سرمایه گذاری 
سپهر  انرژی  گروه  سوی  از  طرح  این 
شده  انجام  پتروفرهنگ  هلدینگ  و 
و  میلیون  یک  آن  ظرفیت  و  است 
۶۵۰ میلیون تن متانول در سال است. 
میزان  به  پتروشیمی  این  محصولات 
سالانه ۴۱۰ میلیون تن صادراتی است.

وی تصریح کرد: با بهره برداری از این 
کشور  متانول  تولید  ظرفیت  طرح، 
می رسد  سال  در  تن  میلیون   ۱۴ به 
 ۵ شده  انجام  ریزی های  برنامه  با  که 
میلیون تن از این میزان وارد زنجیره 
تولید پروپیلن و طرح های پایین دستی 
می شود تا هم نیاز داخل تأمین و هم 

بازار خارجی متانول متعادل شود.

هگزان  و  پنتان  طرح  از  نفت  وزیر 
به عنوان  حلال  اکسیر  پتروشیمی 
آخرین طرحی که امروز به بهره برداری 
 ۴۸ داد:  توضیح  و  برد  نام  می رسد 
میلیون دلار در این طرح سرمایه گذاری 
شده است و ظرفیت تولید سالانه آن 

نیز ۵۰ هزار تن است.
این  افتتاح  با  اینکه  بیان  با  زنگنه 
از بسته جهش دوم  طرح ها ۱۰ طرح 
باقی می ماند که تا پایان ۱۴۰۰ و اوایل 
اظهار کرد:  نتیجه می رسد،  به   ۱۴۰۱
با افتتاح این طرح ها، تولید پتروشیمی 
به ۱۰۰ میلیون تن در سال که هدف 

برنامه است، می رسد.
سوم  جهش  طرح   ۴۰ افزود:  وی 
با  که  است  فعال  نیز  پتروشیمی 
محصولات  تولید  آنها  از  بهره برداری 
پتروشیمی به ۱۳۳ میلیون تن در سال 
مبنای  بر  دلار  میلیارد   ۳۷ ارزش  به 
قیمت های پایه سال ۹۵ خواهد رسید. 
حدود  طرح ها  این  پیشرفت  میانگین 
آغاز  از  نفت  وزیر  است.  درصد   ۳۰
عملیات مگاپروژه های خوراک ترکیبی 
توضیح  و  داد  خبر  آتی  هفته های  در 
 ۵.۸ ظرفیت  با  هرمز  مگاپروژه  داد: 
میلیون تن و نفت و گاز آریا با ظرفیت 
آنها هستند  از جمله  ۴.۸ میلیون تن 
تولید  قرار است محصولات جدید  که 
طرح های  به  که  طرح ها  این  کنند. 
تا  است  قرار  اضافه شده،  جهش سوم 

سال ۱۴۰۶ به بهره برداری برسند.
زنگنه ادامه داد: قرار است مجموعه ای 
گازهای  آوری  جمع  طرح های  از 
میدان های  توسعه  نفت،  همراه 
و  پتروشیمی  گاز،  پالایشگاه  گازی، 

با  کشور  غرب  در  نیز  پایین دستی 
میلیارد   ۲.۵ سرمایه گذاری  مجموع 
دلار در خردادماه آغاز شود که معتقدم 
خواهد  ایجاد  کشور  غرب  در  تحولی 

کرد.
ریل گذاری  برای  ما  اینکه  بیان  با  وی 
پتروشیمی  توسعه صنعت  در  مناسب 
هفتم  برنامه  کلی طرح های  چارچوب 
تصریح  کردیم،  تدوین  نیز  را  توسعه 
کرد: در این چارچوب بر راهبرد توسعه 
و تکمیل زنجیره ارزش و تنوع بخشی 
در  افزوده  ارزش  ایجاد  و  محصولات 
چهار زنجیره پروپیلن، متانول، اتیلن و 

بنزن تاکید شده است.
از  بهره برداری  با  نفت،  وزیر  گفته  به 
به  جدید  محصول   ۲۰ طرح ها  این 
افزوده  پتروشیمی  صنعت  محصولات 

می شود.
خوشحالم  بسیار  داد:  ادامه  زنگنه 
صنعت  مجموعه  در  همکاران مان 
و  مردم  به  که  تعهدی  به  پتروشیمی 
عمل  دادند  جمهوری(  )رئیس  شما 
طرح ها  این  در  دولت  نقش  کردند. 
تخصیص خوراک و حمایت از شرکت ها 
بود و سرمایه گذاری از سوی خودشان 

تأمین شده است.
تحریم  شرایط  در  اینکه  بیان  با  وی 
در  دلار  میلیارد   ۳ از  بیش  سالانه 
بخش  سوی  از  پتروشیمی  صنعت 
است،  شده  سرمایه گذاری  غیردولتی 
و  نداشتیم  را  تحریم ها  اگر  گفت: 
می توانستیم از فاینانس، منابع مالی و 
استفاده کنیم،  سرمایه گذاری خارجی 
بی شک این مقدار سرمایه گذاری بیش 

از ۲ برابر می شد.

بخش خصوصی سالانه ۳ میلیارد دلار در 
صنعت پتروشیمی سرمایه گذاری کرد

گزارش

آغاز صادرات ریلی ملی برای اولین بار 
در کشور

وزیر راه و شهرسازی گفت: شرکت تولیدکننده ریل ملی امسال توانسته ریل 
خود را صادر کند و مشتری صادراتی هم یافته است بنابراین می توانیم به قطب 

صادر کننده صنعت ریلی تبدیل شویم.
 به نقل از وزارت را و شهرسازی، محمد اسلامی  در حاشیه هفتمین کنفرانس 
و  علم  دانشگاه  در  که  راه آهن  مهندسی  در  اخیر  پیشرفت های  بین المللی 
صنعت برگزار شد، در جمع خبرنگاران با اشاره به اهمیت همکاری وزارت راه 
و شهرسازی با دانشگاه ها در شکستن رکورد احداث راه آهن در دولت تدبیر 
و امید اظهار کرد: دستگاه های ذی ربط با ارائه صورت مسئله هایی که دارند، 
می توانند ظرفیت علمی و پژوهشی، اساتید و دانشجویان را به این سمت فعال 
کنند که این پژوهش ها و ظرفیت های علمی در راستای اهداف و مسائل شان 

شکل بگیرد.
پیشرفت  کشور  برای  باید  دانشگاهی  و  علمی  تحقیقات  نتایج  افزود:  وی 

اقتصادی و افزایش ارزش افزوده ایجاد کنند.
از  بتوانیم  اینکه  برای  شهرسازی  و  راه  وزارت  در  کرد:  خاطرنشان  اسلامی 
فناوری ها و پژوهش های خودمان، خلق فرصت ها و افزایش درآمد سرانه داشته 

باشیم به همکاری با دانشگاه ها با نگاه و اهتمام ویژه داشتیم.
وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: در این دو سال گذشته روی این تمرکز 
قدرت  یک  به  شدن  تبدیل  سمت  به  را  راه آهن  و  ریلی  بخش  که  کردیم 
اقتصادی و صنعتی هدایت کنیم و این امر، با اهتمام ویژه و کار شبانه روزی 
محقق شد و این هدف گذاری در حرکت است تا مسیر تکاملی خود را طی کند.

بود که در راستای خودکفایی  این  ما  اولین هدف  اسلامی خاطرنشان کرد: 
متعهدانه بایستیم و اجازه ندهیم که ریل و سوزن مورد نیاز کشور از خارج وارد 
شود. لذا شرکت ها و کارخانجات سازنده را حمایت و پشتیبانی کردیم و آنها 
کار را به نتیجه رساندند؛ اگر چه این تحقیقات ۲۰ سال به طول انجامیده بود 
اما هم اکنون نتیجه اش این است که ریل در داخل کشور تولید می شود و برای 

پروژه های زیرساختی نصب و به بهره برداری می رسد.
وی تاکید کرد: نتیجه این سیاست و عملکرد ما این است که گسترش خطوط 
ریلی را با سهم ساخت داخل بدون نیاز به ارز انجام دادیم و این کار برای اولین 
بار انجام شد.وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد: به موازات آن سرمایه گذاری برای 
تولید داخل و جلوگیری از ورود محصولات خارجی را هدف گذاری کردیم و 
این امری ضروری بود چرا که در این شرایط جنگ تحمیلی تحریم های سخت 
و پیچیده و ظالمانه ای را کشورهای تروریست و حامیان آن ها به ما تحمیل 
کرده بودند.وی بیان کرد: ما به لطف خدا توانستیم سهم تولید داخل را افزایش 
دهیم و در طی سال های ۹۸ و ۹۹ حدود هزار و ۸۰۰ دستگاه واگن و لکوموتیو 
به ناوگان ریلی کشور اضافه کنیم و در این راستا با تأمین مالی خودمان و نیز 

با اعتباری که در ساختار بودجه وجود داشت، حرکت کردیم.
وی با بیان اینکه شاید بتوان سال ۹۹ را سال خروج از رکود و رسیدن به رکورد 
نامید، گفت: در این سال، شرکت واگن پارس رکورد تولید خود در ۲۵ سال 

گذشته آن هم در این شرایط کرونایی را شکست.
در  وابستگی مان  که  بود  این  دیگر  گام  اینکه  بیان  با  و شهرسازی  راه  وزیر 
افتاد و جشن خودکفایی  اتفاق هم  این  به خارج قطع شود که  باری  واگن 
گرفتیم، افزود: همه آیتم هایی که مربوط به واگن های باری بود، به ویژه چرخ و 
محور، ترمز که فوق العاده حساس است، تولید داخل شد و این نهضت تا تولید 
واگن مسافربری و لکوموتیو نیز ادامه دارد که امیدواریم با اهتمام مشترک 
شرکت های دانش بنیان و بهره بردار و سازندگان این امر نیز رخ دهد و کشور 
قطب صادرکننده صنعت ریلی شود.اسلامی با بیان اینکه ما در این دو سال 
برای کسانی که منافع شان در واردات بود و تلاش زیادی داشتند تا آن را ادامه 
دهند، مزاحمت ایجاد کردیم و نگذاشتیم مانع کار خودکفایی ما شوند، افزود: 
امروز نیز به آنها اعلام می کنیم به جای واردات برای صادرات تلاش کنند و 
اقلام که تولید داخل شده را صادر کنند و ان شاءالله این کار، برایشان حلال تر 
است و دعای همه هم پشت شان خواهد بود.وزیر راه و شهرسازی اضافه کرد: 
نکته سومی که وجود داشت، کیفیت بخشی به خدمات مسافرتی بود تا مردم 
رضایت بیشتری از مسافرت با قطار داشته باشند و همچنین برنامه ریزی کردیم 
بر  قطارها  و  می رسد  به دست شان  بارشان  موقع  چه  بدانند  بار  صاحبان  تا 
اساس اقتضائات حرکت نکنند. وی با اشاره به اقدامات انجام شده برای توسعه 
زیرساخت های ریلی تصریح کرد: بر اساس وعده دولت، تأکیدات مقام معظم 
رهبری و سیاست های کلی نظام که شبکه ریلی کشور توسعه پیدا کند، در 
یک گام و در سه سال گذشته ۵ استان به شبکه ریلی کشور متصل شدند. 
همچنین ۸ پروژه جدید دیگر را در آستانه تکمیل داریم که تا پایان ۱۴۰۰ 
انجام می شود و برخی از آن ها در همین مدت افتتاح می شوند که این یک رشد 

۵۰ درصدی در طول خطوط ریلی کشور است.

هدفگذاری صادرات ۳۰۰ میلیون دلاری لوازم 
خانگی در ۱۴۰۰

وزیر صمت از هدفگذاری تولید ۱۶.۶ میلیون دستگاه لوازم خانگی و 
صادرات ۳۰۰ میلیون دلاری در این بخش خبر داد.

به نقل از وزارت صمت، علیرضا رزم حسینی در نشست تخصصی با 
انجمن های لوازم خانگی و قطعات مرتبط که به منظور احصاء و حل 
مشکلات این بخش برگزار شد، گفت: برای سال ۱۴۰۰ تولید ۱۶.۶ 
میلیون دستگاه لوازم خانگی و ۳۰۰ میلیون دلار صادرات هدف گذاری 

شده است.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با توجه به نامگذاری سال از سوی مقام 
معظم رهبری در خصوص تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی ها به برخی از 
اقدامات وزارت صمت در راستای تحقق شعار سال اشاره کرد و افزود: از 
ابتدای سال وزارت صمت با برگزاری جلسات متعدد، با مشارکت بخش 
خصوصی و با یک نگاه کارشناسانه اقدام به تدوین بسته پیشنهادی 
در زمینه مانع زدایی و حمایت از تولید کرد و با ارائه این بسته در سه 
معرفی  به  نسبت  اسلامی،  و مجلس شورای  وزارتخانه، دولت  سطح 
مانع ها و مشکلات حوزه تولید و پیشنهاد راه حل های کارشناسی برای 
ارائه داد که در صورت تصویب سریع این پیشنهادات در  رفع آن ها 
ستاد اقتصادی دولت، بسیاری از مشکلات حوزه تولید حل خواهد شد.

رزم حسینی با تاکید بر مشارکت بخش خصوصی در احصاء مشکلات 
حوزه تولید گفت: با توجه به اینکه وزارت صمت یکی از متولیان حوزه 
تولید است بسته اول در رابطه با مقررات و اختیارات درون سازمانی 
و  اختیارات  تفویض  موضوع  نخست  گام  در  و  تدوین شد  وزارتخانه 

حذف مقررات و بخشنامه های زائد اجرا شد.
وزیر صمت با اشاره به نقش سایر دستگاه ها در حوزه تولید، بسته دوم 
را مربوط به عملکرد و اختیارات سایر دستگاه ها عنوان کرد و افزود: 
بسته دوم مربوط به سایر دستگاه های مرتبط با حوزه تولید است که 
دولت مستقیم تصویب می کند و بسته سوم مربوط به قوانین مزاحم 
و مربوط به مجلس شورای اسلامی است که هفته گذشته به صورت 

کتبی برای رئیس مجلس ارسال شده است.
وی در ادامه نشست از مدیران انجمن های حاضر در جلسه خواست تا 
با معرفی مشکلات و موانع تولید و ارائه پیشنهاد برای رفع آن  ها گفت: 
به عنوان نمایندگان بخش خصوصی و کسانی که در میدان هستید، 
پیشنهادات خود را در خصوص اقداماتی که وزارت صمت راسا می تواند 

در رفع موانع تولید انجام دهد را ارائه دهید.
رزم حسینی در ادامه تاکید کرد: هدف ما این است که در داخل وزارت 
صمت مانع و مشکلی برای تولید کنندگان و صنعتگران وجود نداشته 
باشد و بتوانیم به مشکلات بر سر راه تولید کنندگان که مربوط به سایر 

دستگاه هاست، بپردازیم.
وی با استناد به مصوبات ۱۷۷ و ۲۱۴ ستاد هماهنگی اقتصادی دولت 
و با تاکید بر حمایت وزارت صمت از تولید، تصریح کرد: با پایمردی و 
پا فشاری وزارت صمت و حمایت شخص آقای رئیس جمهور مصوبات 
خوبی در جهت تسهیل تولید تصویب شد که بر اساس آن ها تأمین 
از طریق  برای واردات آن ها  ارز لازم  تولیدی و  اولیه واحدهای  مواد 
و  تولیدکنندگان  به  اشخاص  ارز  و  صادرات  از  حاصل  ارز  واگذاری 
این  پذیر شد و مشکلات موجود در  امکان  اولیه  مواد  واردکنندگان 

بخش تا حد زیادی مرتفع گردید.

3

اطلاعیه

احتراما به اطلاع می رساند که این هیأت 

با توجه به مأموریت خود ازتمامی اعضاء ، 

پیمانکاران ، مدیران سابق و یا شرکتهای 

طرف قرارداد با تعاونی اعم از طلبکار یا 

بدهکار دعوت می نماید که جهت بررسی 

وضعیت خود به آدرس تعاونی در ساعت 

کاری اداری با در دست داشتن مدارک 

مثبته مالی تشریف بیاورند.

فاز6   – پرند  تعاونی: شهرجدید  آدرس 

– بلوار بعثت – بلوار رسول اکرم کیان 
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وزیر امور اقتصاد و دارایی گفت:  ما به 
دنبال این هستیم تا با وصف مشکلات 
در کشور،  فعلی  نامناسب  و وضعیت 
رفاه  و  شناسایی  را  مسیر  بهترین 
معنی دار جامعه انسانی را مهیا کنیم.

 به نقل از صدا و سیما، فرهاد دژپسند 
اظهار  هوشمند  اقتصاد  همایش  در 
با  ایران  موقعیت  که  زمانی  داشت: 
قرار  مقایسه  مورد  را  کشورها  دیگر 
به  ایران  که  هستیم  شاهد  می دهیم 
لحاظ منابع در جهان مانند نفت، گاز 
و معادن در بهترین موقعیت قرار دارد 
و قابل مقایسه با دیگر کشورها نیست.

ادامه داد:  اقتصاد و دارایی  امور  وزیر 
با توجه به موقعیت بسیار مطلوبی که 
ایران از آن برخوردار است و برخوردار 
موضوع  این  منابعی،  چنین  از  بودن 
با  که  گیرد  قرار  بررسی  مورد  باید 
توجه به وجود چنین منابع سرشاری 
شاخص هایی چون درآمد سرانه تولید 
و  موقعیت  چه  در  رفاه  شاخص  و 

وضعیتی قرار گرفته اند.
دژپسند خاطرنشان کرد: ایران از سال 
در  زیادی  بسیار  برنامه های   ۱۳۲۷
راستای توسعه در دستور کار قرار داد 
و تصمیماتی زیادی را اتخاذ کرد تا به 
توسعه دست پیدا کند. اما زمانی که 
ایران را با دیگر کشورها مورد مقایسه 
با  که  هستیم  شاهد  می دهیم  قرار 

وجود تلاش های صورت گرفته، دیگر 
توسعه  زمینه  در  توانسته اند  کشورها 

اقتصادی از ایران سبقت بگیرند.
افزود:  دارایی  و  اقتصاد  امور  وزیر 
موضوعی که مدنظر است پیدا کردن 
اصلی ترین  است،  موضوع  این  علت 
علت این امر ناشی از آن است که ما 
بستر استفاده بهینه از منابع تولید اعم 
اقدامات  سرلوحه  را  انسانی  منابع  از 
در  موضوع  این  و  ندادیم  قرار  خود 
پیشرفت برخی از کشورها نسبت به 

ایران تأثیرگذار بوده است.
وی با بیان اینکه انسان و ابزار دیروز از 
یک الگوی بهینه ای استفاده می کند 
از  امروز  انسان  و  ابزار  مقابل  در  و 
کرد،  خواهد  استفاده  دیگر  الگویی 
تفکری  گرفتن  کار  به  کرد:  تاکید 
مدرن سازی  در  بهینه  استفاده  مانند 
ابزارها برای افزایش توانمندی انسان 
در بهره مندی از طبیعت و منابع مالی 
تأثیرگذار  ایران  گرفتن  پیشی  برای 

خواهد بود.
شکاف های  داشت:  اظهار  دژپسند 
تأثیر عواملی  موجود در کشور تحت 
بین  هماهنگی  وجود  عدم  چون 
هوش انسانی و هوش مصنوعی است 
متوجه  کشور  در  که  صورتی  در  و 
نفت  مانند  منابعی  مهم  قابلیت های 
در  مشکلاتی  با  زمان  آن  در  نشویم 

کشور همراه خواهیم شد.
ادامه داد:  اقتصاد و دارایی  امور  وزیر 
باید در کشور آن چه که در ذات مواد 
به  و  شناسایی  را  دارد  قرار  انسان  و 
شکل بهینه از آن ها بهره برداری کنیم.

وی گفت: یک بار در این زمینه سوالی 
مطرح شد که اگر نفت و گاز کشور 
روزی به پایان برسد در آن زمان چه 
باید کرد که در این زمینه اعلام کردم، 
اگر مصرف نفت و گاز به همین موارد 
محدود شود، ممکن است مشکلاتی 
از  استفاده  گونه  این  اما  شود  ایجاد 

منابع برای ابتدای راه است که نباید 
به این محدوده اکتفا کرد.

دژپسند با بیان اینکه مودیان مالیاتی 
داشته  اقتصادی  فعالیت  می توانند 
افزود:  نپردازند،  را  مالیات  اما  باشند 
انسانی و هوش  سرعت تحول هوش 
است،  روی  پیش  حال  در  مصنوعی 
وجود  با  مسیر  این  کردن  طی  برای 
ریزی ها  برنامه  این  تحریم ها  اوج 
مانع  تحریم ها  نباید  و  گرفته  صورت 
پایداری،  هنر  زیرا  شود  فعالیت ها  از 

مدیریت موج است.

بهترین مسیر برای رفاه معنی دار 
جامعه را مهیا خواهیم کرد



اجتماعی
خبر

فناوری اطلاعات موتور محرک توسعه 
مدیریت شهری است

به  اشاره  با  دهیاری های  و  شهرداری ها  سازمان  رئیس 
گفت:  شهروندان  به  غیرحضوری  خدمات  ارائه  ضرورت 
و  هوشمندسازی شهرها  و  هوشمند  اصولی شهر  تحقق 
اصلی  اولویت های  از  همواره  باید  الکترونیک  شهرداری 

باشد.
مهدی جمالی نژاد، روز چهارشنبه ۲۹ اردیبهشت ۱۴۰۰ 
در هشتمین نشست کمیسیون فناوری اطلاعات و شهر 
هوشمند کلانشهرها که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار 
و  توسعه شهری  فرایند  در  اطلاعات  فناوری  افزود:  شد، 
ارتقای جایگاه مدیریت شهری در نظام اداری و اجرایی 
محسوب  پیشران  بخش های  از  شهروندان  رفاه  و  کشور 
ابعاد گوناگون  به  می شود و چنانچه در مدیریت شهری 
توسعه  توجه لازم صورت گیرد، مسیر  اطلاعات  فناوری 
شاهد  و  یافت  خواهد  ادامه  بیشتری  سرعت  با  شهری 

تحولات بزرگی در شهر و شهرداری خواهیم بود.
وی ادامه داد: بدون تردید فناوری اطلاعات موتور محرک 
توسعه مدیریت شهری و روستایی کشور در آینده است 
که باید برای آن برنامه ریزی مطلوب و مناسب از سوی 
تمامی دستگاه های مرتبط انجام شود و رسیدن به یک 
فراهم  به منظور  زبان مشترک در همه سطوح  و  تفاهم 
در  اطلاعات  فناوری  بخش  در  توسعه  بسترهای  کردن 
در  باید  و  است  بسیار ضروری  و دهیاری ها  شهرداری ها 

اولویت کاری باشد.
برنامه های  اصلی  اولویت های  از  یکی  اینکه  بیان  با  وی 
الکترونیک  دولت  استقرار  اخیر  سال های  طی  دولت 
بوده است، گفت: در عرصه مدیریت شهری هم استقرار 
شهرداری الکترونیک و تحقق شهرهای هوشمند با هدف 
دسترسی آسان و لحظه ای شهروندان و سازمان ها به انواع 
خدمات مدیریت شهری و همچنین با هدف ارائه خدمات 
ارزان تر و با کیفیت بهتری در اولویت بوده است ولی تا 
رسیدن به نقطه ایده ال فاصله داریم و در پانزده ماهی 
که از شیوع کرونا می گذرد کاستی های مدیریت شهری 
در عرصه فناوری اطلاعات نمایان و برای همگان مشخص 
شد که کیفیت ارائه خدمات از سوی شهرداری در بستر 
پیش  از  بیش  باید  مختلف  در سطوح  اطلاعات  فناوری 
منطبق با انتظارات و نیازهای مردمی و در کمترین زمان 

و دقت بالا انجام شود.

مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی در جلسه ویدئو 
و  کل  ادارات  بودجه  موافقت نامه  تبادل  کنفرانسی 
مدیریت درمان تأمین اجتماعی سراسر کشور بودجه 

۲۷۱ هزار میلیارد تومانی سال ۱۴۰۰ را ابلاغ کرد.
مصطفی سالاری مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی 
در جلسه ویدئو کنفرانسی تبادل موافقت نامه بودجه 
ادارات کل و مدیریت درمان تأمین اجتماعی سراسر 
کشور بودجه ۲۷۱ هزار میلیارد تومانی سال ۱۴۰۰ 

را ابلاغ کرد.
وی در این جلسه اظهار داشت: بودجه سال جاری 
هیأت  تصویب  به  گذشته  سال  پایانی  روزهای  در 
امنای تأمین اجتماعی رسیده است و پس از انجام 

اصلاحاتی در ضوابط اجرایی به استان ها ابلاغ شد.
شدن  برآورده  و  اجرایی  واحدهای  نظرات  اخذ  وی 
نظرات کارشناسی واحدهای مختلف سازمان تأمین 
جاری  سال  بودجه  بارز  ویژگی های  از  را  اجتماعی 
از  تأمین اجتماعی  برشمرد و گفت: بودجه سازمان 
۱۷۲ هزار میلیارد تومان در سال ۹۹ به ۲۷۱ هزار 
میلیارد تومان در سال ۱۴۰۰ رسیده است که افزایش 

قابل توجهی را نشان می دهد.
تأمین  سازمان  ماهیانه  هزینه  اینکه  بیان  با  وی 
اجتماعی حدود ۲۲ هزار میلیارد تومان است، گفت: 
بر اساس پیش بینی های کارشناسی انتظار داریم که 
بین ۱۷ تا ۱۸ هزار میلیارد تومان وصولی نقدی حق 
بیمه داشته باشیم و حوزه شستا نیز ماهیانه ۲ تا ۳ 
هزار میلیارد تومان از محل سود و جابجایی دارایی ها 

پرداخت کند.
سالاری افزود: مابقی هزینه سازمان تأمین اجتماعی 
نیز از محل مطالبات جاری و معوق این سازمان از 
هزار   ۸۹ جاری  سال  در  که  می شود  تأمین  دولت 
میلیارد تومان در قانون بودجه کشور برای این کار 
پیش بینی شده و برای دریافت این منابع پیگیری های 
لازم در حال انجام است و انتظار داریم که در آینده 

نزدیک محقق شود.
وی با ابراز اطمینان نسبت به تأمین منابع و ایفای 
قبال  در  اجتماعی  تأمین  سازمان  تعهدات  کامل 
جامعه تحت پوشش، گفت: سازمان تامین اجتماعی 
و  ندارد  خدمات  ارائه  برای  مشکلی  مدت  میان  در 
هر چند که در بلند مدت نیازمند برخی اصلاحات 

هستیم که در شرایط مناسب باید انجام شود.
تسهیلات  اعطای  به  مربوط  اعتبار  افزایش  سالاری 

بانکی به بازنشستگان از ۱۸۰ میلیارد تومان در سال 
گام  را   ۹۹ سال  در  تومان  میلیارد   ۲,۰۰۰ به   ۹۸
به  تسهیلات  پرداخت  ظرفیت  افزایش  برای  مهمی 
بازنشستگان ارزیابی کرد و گفت: در سال جاری نیز 
۲,۶۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای پرداخت تسهیلات 

به بازنشستگان پیش بینی شده است.
 ۶۱ تصویب  از  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
به جامعه تحت  برای توسعه خدمات  پروژه عمرانی 
خبر   ۱۴۰۰ سال  بودجه  در  سازمان  این  پوشش 
داد و گفت: این پروژه ها بر اساس اولویت بندی اجرا 
می شود و پس از تامین زمین و مراحل طراحی پروژه 
و انتخاب پیمانکار در استان ها عملیات اجرایی این 

پروژه ها نیز شروع می شود.
سال  عمرانی  پروژه های  بین  در  گفت:  سالاری 
در  درمانگاه  احداث  به  مربوط  پروژه   ۲۸ جاری 
با  که  است  اجتماعی  تأمین  بیمارستان های  کنار 
جدا شدن درمانگاه از ساختمان اصلی بیمارستان ها 
افزایش ظرفیت خدمت رسانی  برای  بیشتری  فضای 

بیمارستان ها ایجاد می شود.

درمانی  مراکز  مطالبات  موقع  به  پرداخت  وی 
طرف قرارداد با سازمان تأمین اجتماعی را از دیگر 
پرداخت  گفت:  و  برشمرد  سازمان  این  اولویت های 
در  باید  الکترونیک  نسخه  حوزه  در  بویژه  مطالبات 
کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود و در اسناد کاغذی 
نیز مطالبات را مطابق روال گذشته پرداخت می کنیم.

این  برنامه  از  اجتماعی  تأمین  سازمان  مدیرعامل 
و  شدگان  بیمه  استفاده  تسهیل  برای  سازمان 
از برنامه پزشک خانواده و نظام ارجاع  بازنشستگان 
خبر داد و افزود: برنامه ما این است که با سازوکارهای 
قانونی  اختیارات  و  ظرفیت ها  اساس  بر  و  تشویقی 
کاهش  همچون  مزایایی  اجتماعی  تامین  سازمان 
فرانشیز و سهم بیمار از هزینه درمان را برای افرادی 
و  کنیم  ایجاد  می کنند  استفاده  ارجاع  نظام  از  که 
سهم بیشتری از هزینه درمان توسط سازمان تأمین 

اجتماعی پرداخت شود.
تعهدات  بیماری های صعب العلاج  در  افزود:  سالاری 
سازمان تامین اجتماعی به نزدیک ۱۰۰ صد می رسد 
و سازوکار جداگانه ای برای این بخش پیش بینی شده 

است و با دولت و بیمه سلامت در این مسیر همکاری 
خواهیم کرد.

وی ادامه داد: این کارها هرچند هزینه حوزه درمان 
افزایش  موجب  اما  می برد  بالا  را  اجتماعی  تامین 
کیفیت و ارتقا خدمات درمانی به جامعه تحت پوشش 
خواهد بود و این طرح قطعاً به صورت اختیاری و با 

سازوکارهای تشویقی اجرا می شود.
و  مالی  برنامه ریزی،  معاون  حق پرست،  جمیل 
این  در  نیز  اجتماعی  تأمین  سازمان  پشتیبانی 
جلسه گفت: کار تهیه و تدوین بودجه سال ۱۴۰۰ 
از مرداد سال ۹۹ آغاز شد. بودجه سالیانه با حضور 
نمایندگان واحدهای مختلف سازمان تهیه می شود و 
شاخص های مختلف اقتصادی کشور و سازمان در این 

بودجه موثر است.
دستور  به صورت  سالیانه  بودجه  اینکه  بیان  با  وی 
اداری مدیرعامل سازمان تأمین اجتماعی به استان ها 
ابلاغ می شود، گفت: در کنار بودجه، برنامه عملیاتی 
بودجه ستاد و شرکت های  و  نیز تدوین شده است 

وابسته نیز در بودجه سالانه لحاظ شده است.

ابلاغ بودجه ۲۷۱ هزار میلیارد تومانی 
سالجاری سازمان تامین اجتماعی

سال  در  کرد:  اعلام  تهران  شهردار   
امسال  و  تومان  میلیارد   ۱۹۰ گذشته 
برای  اعتبار  تومان  میلیارد   ۲۵۰ نیز، 
مدیریت سیلاب پایتخت اختصاص یافته 
که اهمیت این مساله را نشان می دهد و 
تخصیص همین اعتبارات بوده است که 
تهران شاهد کمتر شدن  باعث شده در 

آبگرفتگی ها باشیم.
روز  تهران  شهردار  حناچی  پیروز   
از  برداری  بهره  مراسم  در  چهارشنبه 
غرب  در  سیلاب  مدیریت  های  پروژه 
از  داشت:  اظهار  سخنانی  در  پایتخت، 

شهری،  مدیریت  پنجم  دوره  ابتدای 
یکی از موضوعاتی که در دستور کار قرار 
تهران  شهر  آوری  تاب  افزایش  گرفت، 
بوده است، چیزی که همه کلانشهرهای 

دنیا آن را دنبال می کنند.
زندگی  سرزمینی  در  ما  وی،  گفته  به 
می کنیم که از دیرباز مشکلات مشابهی 
داشته است داریوش در کتیبه بیستون 
۲۵۰۰ سال پیش آرزو می کند که این 
امان  در  از دروغ و خشکسالی  سرزمین 
باشد، این یعنی خشکسالی از آن زمان 
با  مردم  اما  است  بوده  ایران  مشکل 

هنرمندی چگونگی مقابله با آن و استقرار 
در این سرزمین را آموخته بودند و بهشت 
اند که نمونه  هایی در دل کویر ساخته 

های آن موجود است.
حناچی ادامه داد:  علت اصلی به وجود 
آمدن تهران هم رشته قنات های موجود 
در تهران بود، که تعدادشان ۷۵۰ رشته 
آن  رشته   ۱۵۰ نیز  اکنون  هم  و  بوده 
و  سیل  وی،  گفته  است.به  مانده  باقی 
کند.  می  تهدید  را  تهران  دائم  زلزله 
سابقه تهران در سیلهای سال های ۴۸، 
۶۶ و ۹۸ نشان می دهد که هر بیست 
سال یک سیل را تجربه می کنیم، ما و 
همکارانمان تلاش کردیم که با آغاز فصل 
بارش این هوشمندی را در شرایط تهران 

فراهم کنیم که سیل ها کنترل شوند.
از  دیگری  بخش  در  تهران  شهردار 
مناطق ۲۱، ۲۲  سخنان خود گفت: در 
آب  هدایت  و  زیربنایی  خدمات   ،۵ و 
بخش  توسعه  با  متناسب  سطحی  های 
های مسکونی و توسعه شهر مورد توجه 
قرار نگرفته است، در سال ۹۸ در همین 
و  بودیم  سیل  وقوع  آستانه  در  مناطق 
آب تا زیر عرشه پل بزرگراه تهران-کرج 
این  ها  بارندگی  کاهش  با  ولی  آمد  بالا 
خطر رفع شد، در همان زمان اکیپ های 
امدادی شهرداری تهران در سایر شهرها 

در حال فعالیت بودند.

آب،  خاکریز  شرکت  داشت:  اظهار  وی 
تحول ملموسی در این حوزه ایجاد کرد و 
مدیریت شهری هم به این تلاش جواب 
مثبت داد، با توجه به اینکه این پروژه ها 
در معرض دید نیست اما بسیار تاثیرگذار 
حل  را  موضوعات  توانند  می  و  هستند 
کنند.به گفته حناچی، در تهران به حدود 
۷۰۰ کیلومتر مسیر جمع آوری سیلاب 
نیاز داریم که حدود ۵۳۰ کیلومتر به اجرا 

در آمده است.
برای  اندازی  چشم  ما  کرد:  تاکید  وی 
تهران داریم که باید فعالیتهایمان در آن 
راستا باشد. وقتی می گوییم شهر انسان 
محور باید پروژه ها در این جهت باشد و 
دیگر شاهد توسعه بزرگراه های خارج از 

مصوبات نباشیم.
شهردار تهران در خصوص پروژه شارباغ 
نیز گفت: ۸.۵ کیلومتر پیاده راه یا  غلبه 
پیاده بر سواره در میدان امام خمینی که 
ساختمان  و  برداری  بهره  دوره  آخر  تا 
نیز  تهران  شمالی  حاشیه  در  بلدیه 
بازسازی می شود، کوچه پشت شهرداری 
پروژه  احیا می شود و همچنین  مجددا 
باعث  زده شد،  امروز کلنگ  دیگری که 
می شود که ساکنان منطقه تردد راحت 
طرح  این  همه  که  باشند  داشته  تری 
در  محوری  انسان  هدف  راستای  در  ها 

پایتخت انجام می شود.

۲۵۰ میلیارد تومان به مدیریت سیلاب پایتخت اختصاص یافت

رئیس سازمان زندان ها گفت: در نظام 
مددجویان  آزادی  فقط  زندانبانی، 
موضوعیت ندارد بلکه مهمتر از آن، امر 
بازگشت  تا  است  آنان  تربیت  و  اصلاح 
مجدد به جامعه، موجب نگرانی مضاعف 

مردم نشود.
 محمد مهدی حاج محمدی در جلسه 
مدیران  با  ویدئوکنفرانس  ماهانه 
حضور  با  که  کشور  سراسر  زندان های 
کمیته  رئیس  بختیاری  سیدمرتضی 
امداد حضرت امام )ره( برگزار شد گفت: 
مورد  در  تعبیری  انقلاب  معظم  رهبر 
عنوان  تحت  دارند  لاجوردی  شهید 
»انسان خسته نشو«؛ که این خصلت در 
آقای بختیاری هم مشهود است و امروز 
ما هم سعی داریم این مشی و مرام را 
سرلوحه کارمان قرار دهیم تا در مسیر 
خدمت به دین خدا، انقلاب و محرومان 

حرکت کنیم و خسته نشویم.
آزادی زندانیان و اصلاح آنان باهم برای 

ما موضوعیت دارد
اینکه  بیان  با  زندان ها  سازمان  رئیس 
حتم  به  زندانیان  خانواده  به  رسیدگی 
ما  همه  برای  فردی  و  معنوی  برکت 
این  کرد:  عنوان  داشت،  خواهد  نیز 
سرکشی ها و مشاهده وضعیت خانواده 
تا  دو چندانی می شود  انگیزه  زندانیان 
در امر اصلاح زندانی دقیق تر عمل کنیم 
سریع تر،  چه  هر  خانواده  سرپرست  تا 
بازگردد.  نزد خانواده اش  سعادتمندانه 
حاج محمدی افزود: رئیس محترم قوه 
قضاییه در خصوص سرکشی از خانواده 
زندانیان فرمودند: حرکت مبارکی آغاز 
شده  واقع  غفلت  مورد  که  است  شده 

بود.
استمرار  زندانیان  خانواده  از  سرکشی 

می یابد
در  ابداعی  طرح های  به  اشاره  با  وی 
مدیران  همراهی  و  استان ها  برخی 
مدیران  کنار  در  اجرایی  و  قضایی 
خانواده  از  سرکشی  برای  زندان ها 

و غصه  یادآور شد: دیدن غم  زندانیان 
اما  است  ناراحت کننده  خانواده ها  این 
همین سرکشی ها و رسیدگی ها شعف 
حل  برای  دوچندانی  انگیزه  و  معنوی 
مشکلات خانواده ها و بازگرداندن زندانی 
این  می کند.  ایجاد  خانواده  آغوش  به 
حرکت سراسری در کشور ادامه می یابد 
تا دغدغه رهبری معظم انقلاب در مورد 

خانواده زندانیان برطرف شود.
حال  عین  در  زندان ها  سازمان  رئیس 
یادآور  استانی  کل  مدیران  به  خطاب 
چون  نشوید  قانع  سرکشی ها  به  شد: 
شکل  به  ما  حمایتی  چتر  است  لازم 
کمی و کیفی توسعه یابد و در بازدیدها 
حمایت  سامانه  در  خانواده ها  وضعیت 

ثبت شود.
رئیس  مکرر  توصیه  بر  بنا  افزود:  وی 
قوه قضائیه، کمیسیون عفو در استان ها 
پیگیری های  و  دقیق  گزارشات  با 
خصوص  در  زندان ها  کل  مدیران 
و  رفتار  که  زندانیانی  وضعیت  بررسی 
توبه  و  تنبیه  از  حکایت  عملکردشان 

دارد، فعال تر عمل کنند.
رئیس  حاج محمدی،  است  گفتنی 
سازمان زندان ها در جمع بندی مباحث 
مطرح شده با اشاره به اهمیت فعالیت 
گفت:  زندان ها  در  حضور  برای  طلاب 
فوق العاده ای  محیط  می تواند  زندان 
مددجویان  چون  باشد  تبلیغ  برای 
به مباحث آموزشی  عاقبت عدم توجه 
بنابراین  را دیده و چشیده اند.  و دینی 
آموزش  و  فرهنگی  مطالعات  دفتر 
و  آموزش  جذب،  متولی  می تواند  قم، 
پرورش طلاب و مبلغین در زندان های 
کشور باشد. نیاز ما این است که لشگر 
شوند  سازماندهی  طلاب  از  غمخواری 
تا دائماً به زندان ها اعزام و کار تبلیغی 

هدفمند انجام دهند.
خنثی سازی هدف گذاری دشمن

هفته  تبریک  با  ادامه  در  حاج محمدی 
گفت:  نیز  عمومی  روابط  و  ارتباطات 

دشمن می خواهد به نظام اسلامی ضربه 
زندان  روی  را  اهدافش  از  یکی  و  بزند 
ابزار رسانه در پی تهاجم  با  گذاشته و 
برای  رسانه  از  باید  هم  ما  پس  است. 
انعکاس  و  آنان  اقدامات  خنثی سازی 
دلسوزانه  تلاش های  و  خوب  اتفاقات 
برای اصلاح و درمان زندانیان و حمایت 
از خانواده زندانیان که در دنیا بی نظیر 

است، استفاده کنیم.
در  را  مسئولیت پذیری  مدیریتمان  در 

بستر خودسازی پی بگیریم
سیدمرتضی  نشست  این  ادامه  در 
امداد حضرت  کمیته  رئیس  بختیاری، 
دوم  گام  تحقق  بر  تأکید  با  )ره(  امام 
فرموده  بنابر  گفت:  اسلامی  انقلاب 
هرکس  که  است  این  مهم  راحل  امام 
است،  که  سمتی  هر  و  هرکجا  در 
مسئولیتش را درست انجام دهد. دیگر 
اینکه از تهذیب نفس غفلت نکند. چون 
اگر این تهذیب نفس باشد گام اول هم 

درست برداشته می شود.
وی با تأکید بر ایجاد نوآوری در حوزه 
مدیریت به خصوص در سازمان زندان ها 
فرمایشات  و  روایات  بنابر  کرد:  تصریح 
بزرگان، اگر دو روزمان شبیه هم باشد 
باید در کار  بنابراین  باخته ایم.  به واقع 
شخصی،  احوال  از  فراتر  و  مدیریتی 
از  تا  باشد  دیروزمان  از  برتر  امروزمان 
استعدادهایی که خداوند به امانت داده، 

استفاده کنیم.
بر  بزرگان دین  به توصیه  با اشاره  وی 
مشخص  باید  امروز  گفت:  خودسازی 
انقلاب  کنیم که چه نقشی در صحنه 
مورد  در  خطیر  وظیفه  این  داریم؛ 
سازمان زندان ها دوچندان است. اینجا 
ماست.  برعهده  سنگین تری  مسئولیت 
گرفتار  مبادا  که  است  این  من  توصیه 
روزمرگی شویم چون در کار خودسازی 
ما  از  قطعاً  عملکردمان  حسابرسی  و 

مواخذه خواهد شد.
به  باید  داد:  ادامه  امداد  کمیته  رئیس 

دنبال تفکر جهادی در حوزه مدیریتی 
باشیم که قطعاً این نکته از خواسته های 
این  پس  است  انقلاب  معظم  رهبر 
خصلت را باید از درون خودمان شروع 
کنیم و باید دید این خانه دل در اختیار 
کیست. دقت کنیم که چهل سال حاج 
قاسم عزیز ما خانه دلش را در اختیار 
خدا قرار داد و دست به جهاد زد که به 

این توفیق رسید.
بختیاری با بیان اینکه امروز شعار »ما 
می توانیم« و تفکر جهادی را باید ملاک 
ما در  بگذاریم، گفت: چاره  مدیریت ها 
مسئولیت پذیری است که باید برای آن 
وقت بگذاریم و جهاد گونه پیش برویم 
و  نیازمند خودسازی  نیز  آن  انجام  که 

رجوع دل ها به سمت خداست.
وظیفه  زندان ها  سازمان  کنار  در 
حمایتی مان از خانواده زندانیان را انجام 

خواهیم داد
وی تأکید کرد: قرار نیست لزوماً بتوان 
مشکل همه زندانیان را حل کرد چون 
هستند.  کمک  نیازمند  خانواده ها  این 
امداد  کمیته  از  توقع  این  حال  این  با 
جریان  این  کمک حال  که  می رود  هم 
زندانیان  خانواده  به  دادن  بها  باشد. 
حبس،  در  مددجویان  اصلاح  کنار  در 
که  است  مسئولیت پذیری  همین  جزء 
از ظرفیت ها  استفاده  و  نوآوری  با  باید 
یاری رسان آنان بود. بختیاری در پایان 
فضای  بهبود  به  سال ها  این  در  گفت: 
زندان ها و توسعه برنامه های اصلاحی و 
توجه ویژه شده  زندانیان  برای  تربیتی 
از  بیش  نیز  زندانیان  خانواده  اما  است 
اینها نیازمند حمایت و محبت هستند. 
ایجاد  تحول ها  مهربانی  و  این عطوفت 
امام و رهبری و مکتب  می کند. مشی 
و شهید لاجوردی ها  قاسم  امثال حاج 
نیز  ما  بگذاریم.  کارمان  سرلوحه  را 
و  خدمت  وظیفه  امداد،  کمیته  در 
همراهی مان را انجام خواهیم داد و در 

کنار سازمان زندان ها خواهیم بود.

اعلام همراهی 
کمیته امداد در رفع 

مشکلات خانواده 
مددجویان

خبر

هر توطئه ای را در نطفه خفه می کنیم

بدانند  انتخاباتی  فتنه گران  گفت:  ناجا  فرمانده  جانشین 
نیروی انتظامی حتی اجازه فکر برهم زدن انتخابات را به آنها 

نمی دهد و آنان را در نطفه خفه می کند.
 سردار قاسم رضایی جانشین فرمانده ناجا در حاشیه بازدید 
تا  سال  ابتدای  از  بزرگ  تهران  پلیس  عملکرد  نمایشگاه  از 
کنون، اظهار کرد: عملکرد پلیس تهران بزرگ را در هر کدام 
از پلیس های تخصصی که بررسی می کنیم چیزی جز جهاد 

نمی بینیم.
وی افزود: کشفیات و اقدامات مأموران تهران بزرگ من را 
یاد رزمندگان انداخت که خالصانه برای حفظ امنیت تلاش 

می کنند.
آرامش  و  آسایش  در  اگر  مردم  کرد:  بیان  رضایی  سردار 
هستند، اگر امنیت اجتماعی داریم مدیون تلاش های شبانه 

روزی مأموران هستیم.
جانشین فرمانده ناجا با اشاره به آماده باش نیروی انتظامی 
انتخابات  که  است  این  دنبال  دشمن  گفت:  انتخابات  برای 
ما پرشور برگزار نشود اما کور خوانده است، مردم ایران هم 

پرشور خواهند آمد و هم با تأثیر می آیند.
وی بیان کرد: مردم ایران نتیجه اعتقادات و بصیرتشان را به 

دشمن تحمیل خواهند کرد.
امنیت  ناجا مسئولیت حفظ آرامش و  سردار رضایی گفت: 
از  بیشتر  را  خود  یقین  به  قطع  دارد،  برعهده  را  انتخابات 
قبل برای برخورد با افرادی که سعی در برهم زدن آرامش 
انتخابات را دارند، آماده می کنیم.البته ما دغدغه ای در حوزه 
آرامش مردم نداریم اما باید همیشه برنامه های خود را مرور 

کنیم.
جلوتر  انتظامی  نیروی  راهبرد  گفت:  ناجا  فرمانده  جانشین 
آن  از سمت  توطئه ای که  با هر  قطعاً  است،  زمان  از  بودن 
طرف آب ها یا در همین کشور برخورد می شود و فتنه ها را در 

محفل هایشان خفه می کنیم.
هر  با  و  عنوانی  هر  با  فتنه گری  هر  کرد:  خاطرنشان  وی 
را  آن  نطفه  بزند در  بر هم  را  آرامش مردم  بخواهد  لباسی 

خفه می کنیم.
از  برخی  عرف  خلاف  رفتار  به  اشاره  با  رضایی  سردار 
مصاحبه هایی  افراد  از  برخی  گفت:  انتخابات  کاندیداهای 
وطن  جز  می کنیم  بررسی  را  آن  وقتی  که  می دهند  انجام 
فروشی چیزی ندارد، این افراد عرق ملی را از دست داده اند و 

خودشان را نوکر و مزدور آن طرف آب ها می دانند.
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معاون اول دادستان تهران بر شناسایی 
مشکلات  و  مسائل  درست  ارزیابی  و 
خدمت رسانی قضائی تاکید کرد و از 

تحقق  برای  تهران  دادستانی  آمادگی 
این امر و نیز تعامل بیشتر برای حل 

آسیب ها خبر داد.

ارزیابی  و  بررسی  رحمانیان،  احمد   
انقلاب  و  عمومی  دادسرای  عملکرد 
ناحیه ۵ تهران به اهداف تشکیل این 
جلسه  این  افزود:  و  کرد  اشاره  جلسه 
سطح  ارتقا  و  نظر  تبادل  منظور  به 
هماهنگی و اقدامات شعب این دادسرا 
از  پیشگیری  و  عملکرد  بهبود  برای 
آسیب های احتمالی و با حضور معاون 
دادستان و سرپرست دادسرای عمومی 
و انقلاب ناحیه ۵ و معاون دادستان و 
انقلاب  و  عمومی  دادسرای  سرپرست 
اداری  و  قضائی  پرسنل  و   ۲۹ ناحیه 

برگزار شده است.
صحبت های  شنیدن  از  پس  وی 
اداری  و  قضائی  پرسنل  و  سرپرست 
دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه ۵ از 
تعامل  برای  تهران  دادستانی  آمادگی 
مشکلات  حل  منظور  به  همراهی  و 

و  داد  خبر  دادسرا  شعب  معضلات  و 
پتانسیل  از   ۵ ناحیه  دادسرای  گفت: 
زیادی در حوزه های مختلف برخوردار 
دادیاران  و  قضات  داشتن  با  و  است 
با  می تواند  تجربه  با  اداری  پرسنل  و 
مدیریت صحیح و سازماندهی و ارزیابی 
و نظارت دقیق این مسائل را با تلاش 
بردارد.  میان  از  مسئولانه  و  مضاعف 
در  دادسرا  نقش  اهمیت  به  رحمانیان 
روند رسیدگی به پرونده های قضائی و 
خط مقدم بودن آن اشاره کرد و ادامه 
داد: رسیدگی و برطرف کردن نیازهای 
مردم یک موهبت است که باید با نگاه 
بین  در  ارزش  یک  عنوان  به  متفاوت 
پرسنل و مسئولان دستگاه قضائی در 
نظر گرفته شود و هر فرد در هر پست 
این مهم همت  به  و مقامی مسئولانه 

گمارد.

لزوم شناسایی مشکلات خدمات رسانی قضائی

شهری
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اخبار

معاون استاندار ایلام: ایجاد منطقه آزاد 
بازنگری در زیرساخت های مرز مهران را 

ضروری کرده است

در  اساسی  بازنگری  خواستار  استاندار  عمرانی  معاون 
زیرساخت های مرز مهران با توجه به ایجاد منطقه آزاد 

تجاری مهران شد.
 احمد کرمی در نشست زیرساخت های اربعین و مرز 
با حضور معاون وزیر راه و رئیس سازمان  مهران  که  
راهداری و حمل و نقل جاده ای با بیان این مطلب گفت:  
با توجه به این که مهران به عنوان منطقه ی آزاد تجاری 
به تصویب رسیده است نیازها و مشکلاتی در حوزه ی 
پایانه ی مرزی مهران وجود دارد که نیاز است با دقت و 
کار کارشناسی دیده شود و نسبت به رفع آنها اقدام شود.

وی ادامه داد:  در همین راستان دکتر امانی با سفر به 
منطقه ی آزاد تجاری مهران نسبت به بازدید میدانی از 
مرز و پایانه مرزی و همچنین پایانه مسافری برکت از 

نزدیک با مشکلات و نیازهای این منطقه آشنا شدند.
معاون عمرانی استاندار با تأکید بر وجود زیرساخت های 
زیرساخت  و  امکانات  اضافه کرد:  مرز  این  بسیار خوبی 
ی  واسطه  به  گذشته  های  سال  در  خوبی  بسیار  های 
اربعین و تردد زوار و همچنین صادرات بالایی که در این 
مرز ایجادشده انجام شده است ولی  در این راستا باید  
امکاناتی که وجود  و  اساسی در زیرساخت ها  بازنگری 
دارد برای منطقه ی آزاد مهران ایجاد شود و نیازمندهایی 
که وجود دارد و بحث ترانزیت کالا و مسافرین را در نظر 
بگیریم  و در تهران جلسه ای برای مطرح کردن مباحث 

برگزارخواهد  شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی و رییس سازمان راهداری 
از  بازدید  با   این سفر  در  نیز  ای  نقل جاده  و  و حمل 
داشت:  اظهار  مهران  المللی  بین  مرز  های  زیرساخت 
هدف از سفر به استان ایلام و شهرستان مرزی مهران 
انجام تعهداتی است که سازمان راهداری و حمل و نقل 
جاده ای در بحث ستاد اربعین کشور متقبل شده است تا 
از نزدیک در جریان روند پروژه های در دست اجرا و نحوه 
پیشرفت آن ها و مسایل و مشکلات موجود آشنا شویم.

وی افزود: با ریشه کن شدن ویروس منحوس کرونا بحث 
تبادل زایر از مرز مهران با کشور دوست و همسایه عراق 

در دستور کار قرار خواهد گرفت.
دکتر امانی با اشاره به تصویب منطقه آزاد تجاری مهران 
یادآور شد: با توجه به این مهم و تاثیر آن در بازارهای 
ترانزیت کشور با عراق، تلاش ما رفع مسایل و مشکلات 
موجود است تا بتوانیم از این راه در توسعه صادرات و 
ترانزیت سوخت و کالا از این مرز به بهترین نحو ممکن 

بهره ببریم.
امانی از اعزام یک تیم کارشناسی جهت بازدید از مرز 
مهران و شناسایی مشکلات موجود طی هفته آینده خبر 
داد و گفت: تلاش خواهیم کرد تا در مسایل و مشکلات 
مرز در کارگروه ترانزیت سازمانی بررسی و برنامه ها برای 
افق ۲۰ ساله تهیه شود تا مشکلی در خصوص ترانزیت از 

مرز مهران با کشور عراق نداشته باشیم.
وی تاکید کرد: تمام تلاش این است تا از ظرفیت مرز 
مهران برای صادرات سوخت و دیگر کالاها به درستی 
استفاده شود که این کار نیازمند اقدامات و پیش بینی 
های لازم برای توسعه زیرساخت های این منطقه است.

جامع  تهیه طرح  در صورت  داد:  ادامه  راه  وزیر  معاون 
بخش خصوصی نیز تمایل سرمایه گذاری را در این حوزه 

خواهد داشت.

دانشگاه  گفت:  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
منویات  اجرای  پیشتاز  باید  اسلامی  علوم 
اندازی  راه  خصوص  در  انقلاب  معظم  رهبر 
کرسی های آزاداندیشی و تولید علم در علوم 

انسانی باشد.
الاسلام  حجت  نیوز،  آستان  گزارش  به 
اعضاء  دیدار  در  مروی  احمد  والمسلمین 
هیئت علمی دانشگاه علوم اسلامی رضوی که 
با تأکید بر  در محل این دانشگاه انجام شد، 
لزوم بازنگری در برخی از رشته ها و برنامه های 
این دانشگاه، اظهار کرد: یکی از اصلی ترین 
کارکردهای این دانشگاه تربیت نیروی انسانی 
رفع  منظور  به  متعهد  و  شایسته  توانمند، 
لذا  است،  قدس  آستان  تخصصی  نیازهای 
نیز  دانشگاه  این  در  آموزش  سوی  و  سمت 
باید در راستای نیازهای آستان قدس و کشور 

باشد.
ریزی  برنامه  و  موجود  وضعیت  شناخت  وی 
برای  را  مطلوب  وضعیت  به  رسیدن  برای 
رضوی  اسلامی  علوم  دانشگاه  اهداف  تحقق 
ضروری دانست و ابراز کرد: با توجه به نیازهای 
آستان قدس باید تغییراتی در رشته های این 

البته در این خصوص نیز  دانشگاه داده شود 
که  دانشگاه هستند  علمی  اعضاء هیئت  این 

باید نرم افزار و بستر آن را فراهم کنند.
 آستان قدس ظرفیت تأثیرگذاری جهانی دارد

حجت الاسلام والمسلمین مروی با تأکید بر 
اینکه تقویت و گسترش دانشگاه علوم اسلامی 
رضوی برنامه آستان قدس است، اظهار کرد: 
بر  رضوی  دانشگاه  تمرکز  می گویند  برخی 
نیازهای آستان قدس به معنای محدود کردن 
این  به  باید  و  این دانشگاه است  فعالیت های 
است  این  پاسخ  داشت،  نگاه جهانی  دانشگاه 
که باید واقعیت ها را دید و چشم خود را به 
روی حرم مطهر، این مرکز بسیار با عظمت، پر 

مخاطب و بین المللی گشود.
به  جهان  تمام  از  زائرانی  اینکه  بیان  با  وی 
حرم مطهر رضوی می آیند و ما از این سرمایه 
قدس  آستان  افزود:  هستیم،  غافل  عظیم 
مجموعه ای بین المللی با ظرفیت  تأثیرگذاری 
بر جهان است، سالانه حدود 3۰ میلیون زائر 
این  به  ایران اسلامی و اقصی نقاط جهان  از 
حرم مشرف می شوند، توجه دانشگاه رضوی 
بر امر زیارت و برنامه ریزی برای این زائران 

المللی و جهان  بین  نگاه  به معنای  میلیونی 
شمول داشتن است.

به  اشاره  با  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
جذب  برای  آمریکا  مشکوک  فعالیت های 
جوانان مستعد و با استعداد عراقی، عنوان کرد: 
آمریکا با هزینه خود جوانان با استعداد عراقی 
این  انحراف قشر جوان و نوجوان  با هدف  را 
و دینی  فرهنگی  اصیل  ارزش های  از  کشور 
طی اردوهایی چند هفته ای به آمریکا می برد و 
در قالب برنامه های فشرده آموزشی می کوشد 
بر افکار و اعتقادات آنها تأثیر بگذارد، عده ای 
از تحلیل گران اعتقاد دارند ناآرامی های اخیر 

عراق نتیجه این اردوها بوده است.
میلیون ها  سالانه  دیگر  سوی  از  افزود:  وی 
زائر عراقی برای زیارت به حرم مطهر رضوی 
مشرف می شوند، آیا نباید بتوانیم برای استفاده 
کنیم؟  ریزی  برنامه  آنها  حضور  فرصت  از 
همچنین حضور جمعیت قابل توجهی زائر از 
کشورهای مختلف آسیایی، اروپایی و غیره به 
این حرم مطهر فرصتی مغتنم است که باید از 
آن برای تعمیق معارف اسلامی استفاده کنیم.

تدریس  و  آموزش  کیفیت  به  توجه  لزوم 
اثربخش

اسلامی  علوم  دانشگاه  امنای  هیئت  رئیس 
رضوی با تأکید بر اینکه این دانشگاه باید در 
تراز نام عالم آل محمد)ص( باشد، اهمیت توجه 
به کیفیت آموزش و تدریس اثربخش توسط 
برجسته ترین  گفت:  و  شد  متذکر  را  اساتید 
اساتید در رشته های مربوطه از حیث تخصص، 
تعهد، دلسوزی و تفکر انقلابی باید در دانشگاه 

علوم اسلامی رضوی بکارگیری شوند.
بستر  و  امکانات  به  توجه  با  کرد:  عنوان  وی 
آموزشی مناسب دانشگاه علوم اسلامی رضوی 
و  مؤمن  جوانان  نخبه ترین  و  مستعدترین 
انقلابی باید جذب این دانشگاه شوند، دانشگاه 
رضوی این ظرفیت را دارد که از حیث علمی 
در میان برترین دانشگاه های کشور قرار بگیرد.

منویات  اجرای  الگوی  باید  رضوی  دانشگاه 
رهبری باشد

انقلاب در  توجه به رهنمودهای رهبر معظم 

خصوص مسائل علمی از دیگر تأکیدات تولیت 
آستان قدس رضوی بود.

حجت الاسلام والمسلمین مروی اظهار کرد: 
علمیه  حوزه  خصوص  در  رهبری  فرمایشات 
دانشگاه های  است،  ما  روی  پیش  دانشگاه  و 
آستان قدس باید در اجرا و تحقق بخشیدن 
به منویات بلند رهبر معظم انقلاب برای سایر 

مراکز آموزش عالی کشور الگو باشند.
با بیان اینکه دانشگاه علوم اسلامی باید  وی 
پیشتاز اجرای منویات رهبر معظم انقلاب در 
خصوص راه اندازی کرسی های آزاداندیشی و 
به  خطاب  باشد،  انسانی  علوم  در  علم  تولید 
مسئولان دانشگاه رضوی گفت: نیازی نیست 
داشته  حضور  رشته ها  تمام  در  دانشگاه  این 
باشد، روی چند رشته خاص تمرکز کنید و در 
آن چند رشته صاحب نظر، ایده و تولید کنند 

فکر و اندیشه باشید.
تولیت آستان قدس رضوی بر نگاه متفاوت و 
خاص رهبر معظم انقلاب به حوزه های علمیه 
این  علمیه  حوزه های  کرد:  اظهار  و  اشاره 
و  انسانی عمق  علوم  به  که  دارند  را  ظرفیت 
بسط ببخشند و این امر ویژه حوزه  های علمیه 
است؛ بحث، مباحثه، نقد آرا و نقد بزرگان و 

اساتید از افتخارات حوزه  می باشد.
بیان  با  مروی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
اینکه اساس درس خارج فقه حوزه علمیه نقد 
بزرگان حوزه است، ابراز کرد: دانشگاه رضوی 
نگاه عمق  این  باید  لذا  است،  اساسش حوزه 
کند،  را حفظ  دانشجویان  و  علوم  به  بخشی 
فارغ التحصیلان این دانشگاه در هر رشته ای 
های  دقت  با  عمیق  آموختگانی  دانش  باید 

طلبگی باشند.
الاسلام  حجت  دیدار  این  ابتدای  در 
شبیری  وحدتی  حسن  سید  والمسلمین 
رئیس دانشگاه علوم اسلامی رضوی گزارشی 
ارائه  دانشگاه  این  فعالیت های  و  اقدامات  از 
علمی  هیئت  اعضاء  از  تعدادی  ادامه  در  و 
دانشگاه علوم اسلامی رضوی به بیان دیدگاه ها 
و نقطه نظرات خود در خصوص این دانشگاه 

پرداختند.

تولیت آستان قدس رضوی: دانشگاه رضوی باید پیشتاز راه اندازی 

کرسی های آزاداندیشی و تولید علم در علوم انسانی باشد

اخبار

عملیات ساخت دبیرخانه شهرجهانی 
کلاش در مریوان اجرایی می شود

میراث فرهنگی،  اداره کل  سرمایه گذاری  و  گردشگری  معاون 
احداث  عملیات  آغاز  از  کردستان  صنایع دستی  و  گردشگری 

دبیرخانه شهرجهانی کلاش در شهر مریوان خبر داد.
ساخت  حال  در  پروژه های  از  بازدید  در  وطن دوست  آرمان 
دبیرخانه  احداث  مراحل  کرد:  اظهار  مریوان  شهرستان 
شهرجهانی کلاش با توجه به برخی مشکلات مسکوت مانده 
هیات  سرپرست  حضور  با  موضوع  بررسی  از  پس  که  بوده 
حسابرسی دیوان محاسبات کردستان مشکل برطرف و در آینده 

نزدیک عملیات ساخت آن آغاز می شود.
میراث فرهنگی،  اداره کل  سرمایه گذاری  و  گردشگری  معاون 
گردشگری و صنایع دستی کردستان همچنین در بازدید محل 
روند  پروژه  این  کرد:  عنوان  زریبار  پرنده نگری  سایت  اجرای 
اجرایی مناسبی دارد و با اعتباری بالغ بر ۲ میلیارد ریال در 

حال اجرا است.
از  بارز  نمونه  را  شاه نشین  اقامتگاه سنتی  و  موزه  احداث  وی 
خلاقیت و بیانگر زیباهای معماری و سنت مناطق کردنشین 
برشمرد و افزود: این طرح علاوه بر اقامتگاه دارای موزه ویژه به 
منظور معرفی آداب و رسوم، تاریخ و فرهنگ منطقه است که 

احداث آن در شهرستان مریوان ضروری بود.
وطن دوست توسعه اقامتگاه های سنتی را در سطح استان به 
و  سنت ها  معرفی  راستای  در  گامی  مریوان  شهرستان  ویژه 
فرهنگ این منطقه عنوان کرد و گفت: اقامتگاه سنتی نشینگه  
بنار با توجه شیوه پذیرایی و رعایت اصول مهمان نوازی همواره 

مورد استقبال گردشگران بوده است.
میراث فرهنگی،  اداره کل  سرمایه گذاری  و  گردشگری  معاون 
گردشگری و صنایع دستی کردستان توسعه امکانات زیرساختی 
در دریاچه زریبار را با رعایت اصول زیست محیطی، حائز اهمیت 
برشمرد و افزود: در این بازدید زمین ساخت پیاده راه در جوار 
دریاچه زریبار به پیمانکار تحویل داده شد و با اعتباری بالغ بر 3 
میلیارد ریال عملیات اجرایی این پروژه نیز اجرایی خواهد شد.
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نماینده ولی فقیه در آذربایجان غربی: 

شاخصه های عدالت قضایی از منظر 

امیرالمومنین در دستگاه قضا اجرا شود

های  فرموده  گفت:  غربی  آذربایجان  در  فقیه  ولی  نماینده 
امیرالمومنین)ع( باید در جامعه اسلامی و قوه قضایی ساری 

و جاری شود.
حجت الاسلام سید مهدی قریشی  در مراسم تودیع و معارفه 
رئیس کل دادگستری استان که در سالن جلسات دادگستری 
از  قضایی  عدالت  های  شاخصه  اجرای  لزوم  شد،بر  برگزار 
منظر حضرت علی در دستگاه قضا تاکید کرد و افزود: اگر در 
دستگاه قضا فرموده های امیرالمومنین ساری و جاری شود 

بسیاری از مشکلات کشور حل خواهد شد.
وی تصریح کرد: مسیولین باید 3 ویژگی مناجات و ارتباط 
شبانه با خداوند، صادقانه وارد شدن به مسئولیت و صادقانه 
در  را  گرفتن  از خدا کمک  تنها  و  دادن  تحویل مسیولیت 

دستور کار خود قرار دهند.
حجت الاسلام قریشی خاطر نشان کرد: باتوجه به فرموده 
امام علی)ع( باید برای حکم بین مردم ، افضل افراد انتخاب 

شوند.
نماینده ولی فقیه در آذربایجان غربی یاد آور شد: قاضی باید 
در بررسی پرونده ها بدون دقت نظر عمل نکند واهل حرص 

و طمع نباشد.
یک  که  رو  پیش  انتخابات  به  توجه  با  ارومیه  جمعه  امام 
و  صالح  فردی  باید  ملت  اظهارکرد:  است،  بزرگ  امتحان 
انقلابی را انتخاب کنند تا با چنین انتخابی مشکلات مردم 

حل و رهبر انقلاب خشنود شوند.

کمیته های تخصصی برای شورای 
راهبردی جمعیت آذربایجان 

شرقی تشکیل شود
استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
آذربایجان  شرقی گفت: تشکیل کمیته های تخصصی 
ضروری  استان  در  جمعیت  راهبردی  شورای  برای 
است و راهکارهای تخصصی برای حل مشکلات باید 

از سوی این کمیته ها ارائه شود.
جمعیت  راهبردی  شورای  جلسه  در  راستگو  علیار 
استان، با بیان این که مسئولیت در این زمینه از نظر 
تخصصی بر عهده دانشگاه علوم پزشکی تبریز است، 
افزود: این موضوع یک اراده جمعی می طلبد و باید 
افراد صاحب نظر و دارای  تمامی دستگاه ها در کنار 

چهره تاثیرگذار قرار بگیرند.
وی ادامه داد: عواقب ازدواج های دیرهنگام باید توسط 
دانشگاه علوم پزشکی در سطح جامعه اطلاع رسانی و 

آگاه سازی شود.
وی اظهار کرد: بحث آموزش در مراکز بسیاری ارائه 
می شود ولی باید این آموزش ها به صورت ساده و در 

عین حال پرمحتوا ارائه شود.
راستگو با تاکید بر استفاده از ظرفیت روحانیان در 
خصوص ترویج فرهنگ ازدواج آسان در جامعه، بیان 
کرد: موضوعات اجتماعی بسیار حساس است و باید 
برنامه ریزی های کوتاه مدت و در عین حال بلندمدت 

در این زمینه تدوین و اجرا شود.
آذربایجان   استاندار  اجتماعی  امور  مدیرکل 
از ۷۰ درصد  این جلسه گفت: بیش  نیز در  شرقی 
جمعیت جامعه، میان سال هستند و این آمار بسیار 

نگران کننده بوده و زنگ خطر است.
آذربایجان  استانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به 
شرقی، بدر شکوهی با بیان این که مباحث اقتصادی 
افزود:  است،  تاثیرگذار  حوزه  این  در  معیشتی  و 
و  کنند  ورود  حوزه  این  در  مربوطه  دستگاه های 
مداخله های مختلف برای رشد جمعیت در کارگروه 

شورای راهبردی استان تدوین و اجرا شود.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی 
استان اردبیل گفت: واحدهای تولیدی و صنعتی 
فعال در استان اردبیل با مشکل تأمین نقدینگی و 
همچنین مواد اولیه روبه رو هستند که باید هر چه 
سریعتر این موانع و مشکلات با راهکاری مناسب 

برطرف شود.
پیرمؤذن در جلسه شورای گفت و گوی  حسین 
کرد:  اظهار  اردبیل  در  بخش خصوصی  و  دولت 
با توجه به اینکه مواد اولیه کارخانجات از طریق 
پرداخت  با  این مواد  ارائه می شود، خرید  بورس 
پول نقد امکان پذیر است و به همین خاطر انتظار 
پرداخت  زمینه  این  در  عامل  بانک های  می رود 

تسهیلات را با سرعت بیشتری انجام دهند.
جواز  و  مجوز  صدور  در  اختیار  واگذاری  از  وی 
با  را  معدنی  و  صنعتی  واحدهای  برای  تأسیس 
محوریت خانه صنعت و معدن استان یادآور شد و 
تصریح کرد: ما تلاش می کنیم قبل از صدور جوار 
چگونگی  و  صنعتی  واحدهای  ظرفیت  تأسیس 
تأمین مواد اولیه آنها را به صورت کارشناسی مورد 
بحث و بررسی قرار دهیم تا امکان ادامه فعالیت 

آنها با شرایط مناسب به وجود آید.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی 
استان اردبیل با ابراز خرسندی از مصوبه تشخیص 
تجاری  آزاد  منطقه  راه اندازی  در  نظام  مصلحت 
این  کنار  گفت:  در  اردبیل  استان  صنعتی  و 
مصوبه، هیئت دولت با راه اندازی بارانداز ریلی در 
پارس آباد نیز موافقت کرده که این خود بسترساز 

توسعه تجارت بین المللی خواهد بود.
از  حمایت  و  تبدیلی  صنایع  تقویت  پیرمؤذن 
بارانداز  راه اندازی  مصوبه  با  را  غیرنفتی  صادرات 
و همچنین منطقه آزاد یک کار ماندگار در کار 
استان  باوریم  این  بر  افزود:  و  برشمرد  اردبیل 
در  می تواند  راحتی  به  مصوبه  دو  این  با  اردبیل 
مسیر  و  شده  خارج  بن بست  از  آینده  سال های 

توسعه همه جانبه را طی کند.
و  کشوری  مسئولان  قریب الوقوع  سفر  از  وی 
استانی به آذربایجان برای نهایی کردن تفاهمنامه 
و  مرزی  صنعتی  شهرک  راه اندازی  در  مشترک 
امیدواریم  کرد:  نشان  خاطر  و  داد  خبر  بارانداز 
هر چه سریعتر این سفر و مصوبات آن به انجام 

همه جانبه  توسعه  شکل گیری  زمینه  و  رسیده 
استان را شاهد باشیم.

پیرمؤذن در بخش دیگری از سخنان خود اضافه 
کرد: استان اردبیل بهترین مسیر در صادرات کالا 
میانه  آسیای  کشورهای  و  روسیه  به  خدمات  و 
است و به یقین در این زمینه با پیگیری و تلاش 
مستمر قادر خواهیم بود بهترین شرایط را مهیا 

کنیم.
دنیا  در  را  آزاد  منطقه  اصلی  مزیت  وی 
سرمایه گذاری های  به  توجه  و  صادرات محوری 
در  امیدواریم  داد:  ادامه  و  کرد  اعلام  خارجی 
اردبیل  استان  صنعتی  و  تجاری  آزاد  منطقه 

زمینه های این امر به خوبی شکل بگیرد.
کشورهای  ارتباط  و  تعامل  ضرورت  پیرمؤذن 
همسایه به ویژه ایران و آذربایجان را در سهولت 
کشور  دو  هر  در  سرمایه گذاران  و  تجار  حضور 
بهترین  در  امیدواریم  کرد:   بیان  و  شد  یادآور 
شرایط تقویت روابط ایران و آذربایجان به توسعه 
صادرات و سرمایه گذاری های مشترک منجر شود.

وی به سال تولید، پشتیبانی و مانع زدایی اشاره 

کرد و گفت: در کنار پشتیبانی همه دستگاه های 
اجرایی به ویژه بانک ها، امور مالیاتی،  بیمه ای و 
گمرکی،  ضرورت دارد با حذف دستورالعمل ها و 
گرفته  کارشکنی ها  جلوی  موازی  بخشنامه های 

شده و به نوعی به تسهیل امور کمک شود.
پیرمؤذن به برگزاری انتخابات انجمن های متعدد 
و  غذایی  صنایع  فلزی،   کالاهای  انجمن  نظیر 
و  کرد  اشاره  سلولزی  و  شیمیایی  و  بهداشتی 
انعکاس  و  انجمن ها  این  شکل گیری  با  افزود: 
امیدواریم  بخش،  این  نارسایی های  و  مشکلات 
همه جانبه  توسعه  مسیر  در  را  مناسبی  شرایط 

شاهد باشیم.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی 
استان اردبیل با انتقاد از افزایش سرسام آور نرخ 
صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  برای  گاز  و  برق 
تصریح کرد: هر چند به ظاهر سخن از افزایش 
سه برابری هزینه  برق و گاز است اما قبض صادر 
شده در فروردین نشان می دهد که افزایش 3۰۰ 
پیگیر  ما  که  افتاده  اتفاق  حوزه  این  در  برابری 

پاسخگویی مسئولان در این زمینه هستیم.

رئیس اتاق بازرگانی اردبیل: واحدهای تولیدی با مشکل 
نقدینگی و مواد اولیه روبرو هستند

باارزش،  و  مهم  ارکان  از  ملت  هر  تمدن  و  تاریخ 
برای مردم آن کشور به شمار می رود، نحوه زندگی 
انسان ها در گذشته و آشنایی با ابزار و وسایل مورد 
و  امروزی بسیار جالب  برای مردم  استفاده آن ها، 
در  که  شده  باعث  مسئله  همین  و  است  جذاب 
در  گوناگونی  و  متفاوت  موزه های  اخیر  سالیان 

سراسر جهان و ایران تاسیس شوند.
موزه مثل گاوصندوقی بزرگ است که فرهنگ و 
ریشه های گذشته ما درون آن قرار دارد و به خوبی 
موزه ای  اینکه  از  قبل  می شود.  نگهداری  آن ها  از 
آن قدر  باستانی  و  تاریخی  آثار  داشته باشد،  وجود 
دیگر  به جای  از جایی  و  به دست می شد  دست 
یا به  یا به کلی تخریب می شدند و  می رفتند که 

شدت آسیب می دیدند.
موزه ها به قدری در حفاظت و مراقبت از آثار به جا 
مانده از سال های دور اهمیت دارند که روز 18 می 
مصادف با ۲9 اردیبهشت به نام روز جهانی موزه و 
میراث فرهنگی نامگذاری شده است و در کنار آن 

در کشور ما نیز روز 3۰ اردیبهشت ماه به عنوان روز 
ملی ایران گردی وایرانشناسی نامگذاری شده است.

شهرستان  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  رییس 
قروه درگفت وگو با ایسنا گفت: روز جهانی میراث 
فعالین  برای دیدار  فرهنگی و موزه فرصتی عالی 
حرفه ای موزه ها و مردم در جهت تبادل فرهنگی و 
ایجاد درک متقابل و صلح میان ملت هاست چرا 
تمدن  و  فرهنگ  برای شناخت  روش  بهترین  که 
هرقوم مطالعه و بررسی تاریخ و سرگذشت آن ها 
است که در این بین موزه و میراث های فرهنگی 
و ابنیه تاریخی از اصلی ترین مؤلفه های مورد نیاز 

برای این مطالعات است.
این  از  حفاظت  اهمیت  ذکر  با  ادامه  در  مرادی 
میراث  از  حفاظت  گفت:  تاریخی  میراث های 
به همت  نیاز  باستانی  و  تاریخی  ابنیه  و  فرهنگی 
به  مورد  این  در  باید  که  دارد  مردم  تمام  جمعی 
طور درست و جدی فرهنگ سازی انجام گیرد که 
حفاظت  کنار  در  ها  رسانه  و  مدارس  در  آموزش 

و گردشگری  فرهنگی  میراث  اداره  های سازمانی 
می تواند تاحدود بسیار زیادی دغدغه حفاظت از 
این آثار را رفع نماید بطوریکه هر فرد خود را یک 
میراث بان بداند تا از هرگونه آسیب و سوء استفاده 

در این حوزه جلوگیری شود.
شهرستان  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  رییس 
شهرستان  در  موزه  وجود  به خلاء  ادامه  در  قروه 
تخصصی  موزه  تاسیس  افزود:  و  کرد  اشاره  قروه 
مصنوعات سنگی در حمام تاریخی قصلان و موزه 
ساختمان  در  شناسی  مردم  یا  و  سکه  تخصصی 
کار  دستور  در  قروه  رضوان  پارک  ضلعی  هشت 
این موزه  اندازی  راه  البته  دارد که  قرار  اداره  این 
ها نیازمند نگاه ویژه مسؤلین شهرستانی و استانی 

است.
محمدمرادی در پاسخ به این سوال که شهرستان 
قروه دارای چه ظرفیت هایی درحوزه جاذبه های 
دروازه  قروه  گفت:  است  وتوریستی  گردشگری 
گردشگری استان فرهنگی کردستان است و قدمت 

جاذبه های  کنار  در  مناطق  برخی  صدساله  چند 
با  منطقه ای  به  تبدیل  را  شهرستان  این  طبیعی 
پتانسیل بالا در حوزه گردشگری و میراث فرهنگی 
کرده است که از جمله این جاذبه های گردشگری 
می توان به تپه تاریخی فرهادتاش و معدن متروکه 
که سنگ های معبد آناهیتا از این مکان استخراج 
زیبای  سراب  سورچه،  تاریخی  روستای  شده، 
روستای وینسار، چشمه آب معدنی باباگرگر بقعه 
متبرکه سیدجلالدین و سنگواره اژدها، پل تاریخی 
عنوان  به  قصلان  تاریخی  حمام  و  تپه  فرهادآباد، 
و  بدر  زیبای  های  کوه  منطقه،  بومگردی  واحد 
به  با3هزار و۲45متر  قله بدر که اخیرا  پریشان و 
شده،  معرفی  استان  در  قله  ترین  مرتفع  عنوان 
منطقه چشم نواز سراب کوثر قروه و مناطق نمونه 
گردشگری روستاهای میهم تازه آباد، اوریه آصف 
آباد، سنگین آباد و ویهج اشاره کرد که مردم عزیز 
کشورمان درسفربه شهرستان قروه از این جاذبه ها 

بازدید نمایند.

قروه؛ گاو صندوق گردشگری کردستان
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افتتاح هشتاد و هفتمین دفتر خدمات 

مسافری و گردشگری گیلان در آستارا

دفتر  هفتمین  و  هشتاد  فرهنگی،  میراث  هفته  با  همزمان 
بندر مرزی  خدمات مسافری و گردشگری استان گیلان در 

آستارا افتتاح شد.
محمدرضا آذرپور، معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان گیلان در آیین افتتاح این 
مکان  مهمترین  از  یکی  گردشگری  دفاتر  کرد:  اظهار  دفتر، 
های توسعه این صنعت هستند که جایگاه ویژه ای را در اطلاع 
زمان سفر  از  بهینه  استفاده  به  و تشویق گردشگران  رسانی 

خود دارند.
وی با بیان اینکه تلاش های صورت گرفته در شهرستان مرزی 
بندر آستارا در حوزه گردشگری بسیار ایده آل است، ادامه داد: 
افتتاح این گونه دفاتر در این شهرستان بسیار حائز اهمیت می 
باشد زیرا که وجود سه مرز زمینی، دریایی و ریلی سبب تردد 
مرزی  بندر  این  از  خارجی  و  داخلی  گردشگران  توجه  قابل 

شده است.
در  خدماتی  دفتر  چهارمین  دفتر  این  اینکه  بیان  با  آذرپور 
شهرستان آستارا می باشد، افزود: باید زیرساخت های خود 
را تقویت کنیم زیرا که همه می دانیم کرونا ماندگار نیست و 
پس از واکسیناسیون سراسری دوباره شاهد رونق این صنعت 

خواهیم بود.
وی با تأکید به اینکه هم اکنون 348 نفر در این دفاتر به شکل 
و  اظهار کرد: 14 هزار  فعالیت هستند،  به  مستقیم مشغول 
۲۰۰ نفر دیگر به شکل مستقیم از فعالیت در بنگاه ها و اماکن 

گردشگری استان نیز کسب درآمد و امرار معاش می کنند.



ورزشی
خبر

گرشاسبی: نقش باشگاه ها در اداره و 

سیاست گذاری لیگ باید بیشتر شود

و  حقوقی  سنجی  امکان  تخصصی  کارگروه  رئیس 
تعیین فرآیند برون سازمانی سازمان لیگ حرفه ای 
فوتبال گفت: نقش باشگاه ها در اداره و سیاست گذاری 

لیگ باید بیشتر شود.
شهاب الدین  مهم  و  زودهنگام  اقدامات  از  یکی   
فدراسیون،  ریاست  به  از رسیدن  بعد  عزیزی خادم 
امکان سنجی حقوقی و  تشکیل کارگروه تخصصی 
تعیین فرآیند برون سازمانی سازمان لیگ حرفه ای 
فوتبال ایران به منظور شفافیت های مالی، اجرایی و 

هم چنین مشارکت بیشتر باشگاه ها بود.
به همین ترتیب با تصمیم رئیس فدراسیون، حمیدرضا 
گرشاسبی به عنوان رئیس و بهرام رضاییان، مهرداد 
سراجی، حسین آل اسحاق، احمدرضا براتی و صادق 
رئیسی کیا، به عنوان اعضای این کارگروه تخصصی 
منصوب شدند تا در اسرع وقت، ضمن بررسی شرایط 
توسعه مشارکت باشگاه ها در فوتبال، اقدامات قانونی 

را انجام دهند.
سایت  با  گو  و  گفت  در  گرشاسبی  حالا حمیدرضا 
فدراسیون درباره فعالیت های انجام شده در دو ماه 

گذشته به موضوعات بسیار مهمی اشاره کرد.
گرشاسبی در ابتدای صحبت های خود گفت: برگزاری 
لیگ به دست خود باشگاه ها یکی از برنامه های بسیار 
مهمی است که ریاست فدراسیون روی اجرایی شدن 
آن تاکید ویژه دارد و به همین دلیل بلافاصله بعد 
از شروع به کار در فدراسیون، این کارگروه را برای 
و  فدراسیون  و چابک سازی  قانونی  تغییرات  ایجاد 
البته فوتبال ایجاد کرد. کنفدراسیون فوتبال آسیا هم 
البته روی حرفه ای بودن و حرفه ای گری و ساختار 
یک  لیگ  و  برتر  لیگ  در  ایران  فوتبال  باشگاه های 
نیز  استعلام هایی  و  دارد  زیادی  بسیار  حساسیت 
حرفه ای  مجوز   AFC تایید  بدون  و  است  گرفته 
هیچ باشگاهی صادر نمی شود. به این ترتیب ما در 
کارگروه باید مسائل مختلف قانونی و اجرایی مربوط 
و  کنیم  بررسی  را  باشگاه ها  به  لیگ  واگذاری  به 
گزارش نهایی را به هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 

ارائه بدهیم.

پایان رسید  به  پرتغال در حالی  فوتبال  لیگ  مسابقات 
عملکردهای  لیگ  این  در  حاضر  ایرانی  لژیونر  پنج  که 
متفاوتی داشتند؛ از طارمی که با پورتو درخشید تا علیپور 

و عابدزاده که مانع سقوط تیمشان شدند.
 فصل ۲۱-۲۰۲۰ فوتبال پرتغال شب گذشته به پایان 
با  لیسبون  اسپورتینگ  تیم  رقابت ها  این  در  که  رسید 
کسب ۸۵ امتیاز قهرمان شد و پورتو با مهدی طارمی 
مهاجم ایرانی خود با ۸۰ امتیاز به عنوان نایب قهرمانی 

رسید.
در این فصل از فوتبال پرتغال پنج لژیونر ایرانی حضور 
علی  و  عابدزاده  امیر  پورتو،  در  داشتند. مهدی طارمی 
و  پورتومیننزه  در  سلمانی  جعفر  ماریتیمو،  در  علیپور 
شهریار مغانلو در سانتاکلارا که هر کدام از این بازیکنان 
سرنوشت و عملکرد متفاوتی برای خود و تیمشان رقم 

زدند.
طارمی و عابدزاده فصل قبل هم در لیگ پرتغال حضور 
داشتند و این فصل سلمانی، مغانلو و علیپور به آنها اضافه 
شدند. هرچند مغانلو نتوانست خود را به خوبی با شرایط 
پرتغال وفق دهد و در نقل و انتقالات زمستانی به صورت 
ترک  ایران  پرسپولیس  مقصد  به  را  سانتاکلارا  قرضی، 

کرد.
مقابل  درخشش  و  پرتغال  در  تاجگذاری  طارمی؛ 

یوونتوس و چلسی
طارمی که فصل دومش در لیگ پرتغال را تجربه می کرد، 
این فصل از ریوآوه به پورتو مدافع عنوان قهرمانی منتقل 
شد. »سرجیو کونسیسائو« سرمربی پورتو در اوایل حضور 
اعتقادی  ایرانی چندان  مهاجم  به  تیم،  این  در  طارمی 
به  طارمی  می گرفت.  بازی  او  از  کم  خیلی  و  نداشت 
تدریج جای خود را در ترکیب پورتو پیدا کرد و آنقدر 
تا به مهاجم نخست و اصلی پورتو تبدیل شد.  گل زد 
اروپا در مرحله یک  قهرمانان  لیگ  اوج کار طارمی در 
و  ایتالیا  یوونتوس  برابر  گلزنی  با  چهارم  یک  و  هشتم 
زیبایی  به شکل  به چلسی  او  بود. گل  انگلیس  چلسی 
کاندیداهای گل سال  از  یکی  و می تواند  ثمر رسید  به 

جهان بشود.

بازی در لیگ، جام  پورتو ۴۸  برای  طارمی در مجموع 
حذفی، سوپرجام، لیگ کاپ و لیگ قهرمانان اروپا انجام 
داد. او در ۳۰۲۳ دقیقه حضورش در زمین با پورتو، ۲۳ 
گل به ثمر رساند. او در لیگ پرتغال ۱۶ گل زد و ۱۱ 

پاس گل داد تا تاثیرگذارترین بازیکن این رقابتها شود.
عابدزاده؛ غرورآفرین و عقاب ایرانی در پرتغال

با  پرتغال،  در  ایران  لژیونرهای  میان  در  عابدزاده  امیر 
 ۲۰۱۷ سال  او  می شود.  محسوب  بازیکن  ترین  سابقه 
راهی ماریتیمو شد و به تدریج جایش را درون دروازه 
ماریتیمو پیدا کرد. امیر روزهای خوبی در لیگ پرتغال با 

تیم ماریتیمو رقم زد و شاید بتوان گفت یکی از دلایل 
فصل،  این  در  پایین تر  دسته  به  تیم  این  سقوط  عدم 
اوج  است.  بوده  حریف  تیم های  مقابل  عملکرد خوبش 
کار عابدزاده در بازی ماریتیمو با پورتو بود؛ جایی که او 
موفق شد ضربه پنالتی »الکس تلس« مهاجم سرشناس 
و سابق پورتو را بگیرد. او پیش از این ضربه، جملاتی را 
خطاب به تلس گفت که باعث بر هم خوردن تمرکزش 
شد. این جملات بازتاب جهانی پیدا کرد و عابدزاده را در 

کانون توجه قرار داد.
عابدزاده این فصل تنها در لیگ پرتغال برای ماریتیمو 
بازی کرد و در وصف تاثیرگذاری اش درون دروازه همین 
از  او پنج گل  بس که ماریتیمو شب گذشته در غیاب 

اسپورتینگ لیسبون دریافت کرد.
علی علیپور؛ سخت کوش و امیدوارکننده

علیپور این فصل از تیم پرسپولیس راهی تیم ماریتیمو 
اول  علیپور در سال  انتظار داشتند  شد. شاید خیلی ها 
حضورش در پرتغال همانند مهدی طارمی باشد و بتواند 
به شگفتی لیگ این کشور تبدیل شود. علیپور البته به 
دلیل دیر اضافه شدن به تمرینات ماریتیمو و مصدومیت 
نشان  باید  که  آنطور  را  خود  شایستگی های  نتوانست 
زمانی  مقطع  یک  در  او  نشینی  نیمکت  و  سکو  بدهد. 
حتی شائبه بازگشت او به پرسپولیس را هم تقویت کرد 

اما او به شدت این گمانه زنی ها را رد و اعلام کرد در 
پیدا کند. علیپور در  را  تا جایگاهش  ماریتیمو می ماند 
هفته های پایانی دو گل حساس برای ماریتیمو به ثمر 
رساند تا به این تیم برای بقا در لیگ پرتغال کمک کند. 
علیپور با ماریتیمو قرارداد دارد و فعلًا به کارش در این 

تیم ادامه خواهد داد.
جعفر سلمانی؛ نیمکت نشینی با یک گل

لیگ  راهی  فصل  این  علیپور  مثل  هم  سلمانی  جعفر 
پرتغال شد و به تیم پورتومیننزه رفت. سلمانی در تیم 
حضور  واسطه  به  و  می کرد  بازی  آبادان  نفت  صنعت 
در  کار  سابقه  که  پرتغالی  سرمربی  سرجیو«  »پائولو 
صنعت نفت را داشت، راهی تیم پورتومیننزه شد. او هم 
اکثر مسابقات  در  و  ملحق شد  تیم  این  اردوی  به  دیر 
نیمکت نشین بود. سلمانی هرچند فرصت زیادی برای 
بازی به دست نیاورد و در مجموع ۲۷۹ دقیقه به میدان 
ایران دعوت شود  تیم ملی  اردوی  به  توانست  اما  رفت 
کند.  جلب  خود  به  را  اسکوچیچ  دراگان  مثبت  نظر  و 
سلمانی که این فصل یک گل برای تیمش به ثمر رساند، 
در بازی آخر پورتومیننزه در لیگ پرتغال که شب گذشته 
برابر براگا برگزار شد هم نیمکت نشین بود. این تیم با ۳۵ 
امتیاز و با جایگاه چهاردهمی جدول به کارش پایان داد.

مغانلو؛ بازگشت نیمه کاره از سانتاکلارا و درخشش در 

پرسپولیس
شهریار مغانلو فصل گذشته در تیم پیکان تهران بازی 
می کرد و یکی از مدعیان کسب عنوان آقای گلی لیگ 
ایران بود. در حالی که تعدادی از تیم های ایران از جمله 
سپاهان و پرسپولیس خواهان این مهاجم بودند، مغانلو 
به  برود.  سانتاکلارا  تیم  و  پرتغال  لیگ  به  داد  ترجیح 
اهالی  و  کارشناسان  از  بعضی  طارمی،  عملکرد  واسطه 
رسانه منتظر ظهور طارمی دیگر در پرتغال بودند. مغانلو 
اما نتوانست خودش را با شرایط پرتغال به خوبی وفق 
بدهد و در میانه راه ترجیح داد به لیگ ایران بازگردد 
و به صورت قرضی برای پرسپولیس بازی کند. ۱۳ بازی 
و تنها یک گل حاصل کار حضور نیم فصلی شهریار در 
سانتاکلارا بود؛ تیمی که شب گذشته با پیروزی کارش 
در پرتغال را تمام کرد و با کسب ۴۵ امتیاز و قرار گرفتن 
در رده ششم، سهمیه حضور در مسابقات کنفرانس یوفا 

را کسب کرد.
مغانلو هرچقدر در پرتغال روزهای سختی را سپری کرد، 
و  تبدیل شد  از عناصر کلیدی  یکی  به  پرسپولیس  در 
چهار گل برای این تیم در لیگ قهرمانان آسیا به ثمر 
رساند. پرسپولیس قصد دارد قرارداد این بازیکن را تمدید 
کند و یا او را به صورت دائمی به خدمت بگیرد، ولی هنوز 

وضعیت وی برای فصل بعد مشخص نشده است.

بررسی عملکرد لژیونرهای ایران در پرتغال
خبر

باخ: تمرکز کمیته بین المللی روی 

افتتاح بازیهاست نه لغو المپیک
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رئیس کمیته بین المللی المپیک اطمینان دارد که با 
اقدامات ضد ویروس کرونا، بازی های المپیک توکیو در 

شرایطی امن و ایمن برگزار خواهد شد.
 نشست کمیته هماهنگی کمیته بین المللی المپیک 
)IOC( با برگزارکنندگان بازی های المپیک توکیو  به 

صورت وبینار برگزار شد.
در این نشست توماس باخ ضمن اعلام آمادگی برای 
همراهی کمیته بین المللی المپیک )IOC( در تامین 
نیروی پزشکی بازی های المپیک و اعزام آنها به توکیو، 
بر برگزاری »امن و ایمن« بازی ها تاکید کرد این در 
گرفته،  های صورت  نظرسنجی  که طبق  است  حالی 
المپیک  برای  کشورمان  میزبانی  مخالف  ژاپن  مردم 

هستند.
در این نشست توماس باخ این اطمینان را داد که با 
انجام اقدامات دقیق ضد کرونایی، بازی های المپیک 

در شرایط »ایمن و مطمئن« برگزار خواهد شد.
وی گفت: دهکده بازی ها مکانی امن است و بازی های 

۲۰۲۰ هم در روشی ایمن برگزار می شود.
طبق آنچه سایت kyodo news به آن اشاره کرده، 
باخ همچنین هرگونه احتمال مبنی بر لغو بازی های 
المپیک را هم رد کرده است. این را می توان از این 
صحبت وی برداشت کرد مبنی بر اینکه »فقط ۶۵ روز 
به افتتاح بازی ها باقی مانده و باید تمرکز خود را بر 

افتتاح امن و ایمن آن بگذاریم.«
فرماندار  کویکه«  »یوریکو  همچنین  نشست  این  در 
توکیو تاکید داشت که برای موفقیت در بازی ها باید 
مشکلات مختلف را حل کنیم و آمادگی های خود را 

تسریع بخشیم.
روزهای  طی  المپیک  های  بازی  دوره  دومین  و  سی 
اول تا هفدهم مردادماه در توکیو برگزار می شود. این 
بازی ها در غیاب تماشاگران خارجی برگزار می شود. 
در مورد تماشاگران داخلی هنوز تصمیم نهایی گرفته 

نشده است.

توضیحاتی  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  سرپرست 
اقدامات مدیریتی در حوزه های  جامع درباره آخرین 

مختلف و برنامه ریزی های انجام شده ارائه کرد.
منصور قنبرزاده سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال 
مدیریتی  اقدامات  آخرین  درباره  جامع  توضیحاتی 
انجام شده در حوزه های مختلف و برنامه ریزی های 
در  فوتبال  توسعه  و  مشکلات  برای حل  شده  انجام 

گفت وگو با سایت فدراسیون ارائه داد.
منصور قنبرزاده در مقدمه صحبت های خود به جلسه 
اشاره  لیگ  سازمان  رئیسه  هیات  شده  برگزار  مهم 
کرد و گفت: در روز سه شنبه هیات رئیسه سازمان 
لیگ با حضور جناب آقای عزیزی خادم ریاست مجمع 
فدراسیون و سازمان لیگ تشکیل جلسه داد. در این 
نشست ما مصوبات بسیار مهمی را داشتیم که از فصل 
آینده لیگ برتر می تواند تاثیرگذاری بسیار زیادی در 

فوتبال ایران داشته باشد.
اولین موضوع استفاده از بازیکنان و مربیان خارجی بود 
که موارد مختلف مربوط به آن مورد بحث کارشناسی 
قرار گرفت. طبق دستور آقای عزیزی خادم مقرر شد 
شاخص و معیارهایی قابل توجه برای جذب مربی و 
بازیکن خارجی تعیین شود. این کار توسط یک گروه 
کارشناسی انجام و موارد قانونی تدوین خواهد شد و 
به  موارد  لازم  دستورالعمل های  نهایی شدن  از  پس 
تصویب هیات رئیسه خواهد رسید و در فوتبال ایران 

اجرا خواهد شد.
که  بیاید  وجود  به  سوال  این  خیلی ها  برای  شاید 
برای  ایران  فوتبال  مدیریت  نظر  مورد  شاخص های 
فوتبال کشور چه  در  مجوز حضور خارجی ها  صدور 
پاسخ  رابطه  این  در  دبیرکلی  سرپرست  بود.  خواهد 
می دهد: درباره مباحث مالی قطعا باید تضامینی اخذ 
پرونده  شدن  باز  شاهد  که  شود  درست  صندوقی  و 
حقوقی جدید در فیفا علیه فوتبال ایران نباشیم. یعنی 
مالی  برای تسویه حساب  بسیار محکمی  کار  و  ساز 
اما  فنی  در بخش  گرفته می شود.  نظر  در  قراردادها 
از ورود  به عبارت عامیانه  بود که  این خواهد  تلاش 

بازیکن بنجل به فوتبال کشور جلوگیری شود.
که  شد  خواهد  تعیین  معیارهایی  دلیل  همین  به 
مربی و بازیکنان با کیفیتی که سطح شان از فوتبال 
ایران بالاتر باشد وارد باشگاه های ما شوند. این موارد 

استانداردهای  اساس  بر 
کیفی تدوین خواهد شد و 
قوانین شفاف  تعیین  با  ما 
وسواس  با  فیلترگذاری،  و 
خاصی اجازه حضور مربی و 
فوتبال  بازیکن خارجی در 
و  داد  خواهیم  را  کشور 
اتفاقات  نمی گذاریم  دیگر 

گذشته تکرار شود.
اتفاق  یک  رابطه  این  در 
داده  رخ  هم  دیگر  مهم 
دبیرکلی  سرپرست  که 
درباره اش  فدراسیون 
مصوبه  طبق  می گوید: 
رسمی و تصمیم اتخاذ شده، باشگاهی که بخواهد از 
بازیکن و مربی خارجی استفاده کند، باید ۱۰ درصد از 
حق الزحمه مندرج در قرارداد بازیکن را در صندوقی 
آکادمی های  برای  فدراسیون  نظر  زیر  که  بگذارد 
فوتبال و استعدادیابی با اولویت مناطق کم برخوردار 
هزینه شود. پس ۱۰ درصد کل هزینه ها برای جذب 
پایه،  تیم های  صرف  باید  خارجی  مربی  و  بازیکن 

آکادمی و آموزش در فوتبال شود.
»ایجاد تغییرات مثبت در ساختار اداره سازمان لیگ و 
فوتبال ایران یکی دیگر از موارد مورد بحث در جلسه 
با  قنبرزاده  منصور  بود«  لیگ  سازمان  رئیسه  هیات 
تغییراتی  باید  ما  اضافه کرد:  این مساله  تاکید روی 
باشیم.  لیگ  اداره سازمان  و مهم در ساختار  مثبت 
برای چابک سازی و  در شرایطی کنونی کارگروهی 
امکان سنجی مشارکت بیشتر باشگاه ها در اداره لیگ 
موارد  بررسی  حال  در  آن  اعضای  و  شده  تشکیل 

مختلف آئین نامه ای و حقوقی هستند.
در جلسه هیات رئیسه سازمان لیگ هم مصوب شد 
برای اعمال تغییرات در ساختار اداره لیگ، حتی اگر 
که  ببریم.کاری  بهره  خارجی  مشاوران  از  شد  نیاز 
بسیاری از کشورهای دنیا و آسیا در سطح فدراسیون 
و کنفدراسیون و باشگاهی آن را انجام می دهند. به 
ساختار  اصلاح  برای  خارجی  مشاوران  ترتیب  این 
لازم شد  اگر  و حتی  لیگ  سازمان  و  کشور  فوتبال 
ساختارسازی در اداره باشگاه ها به ما کمک خواهند 
فدراسیون  ریاست  سوی  از  هم  پیشنهاد  این  کرد. 
ارائه شد.انعقاد تفاهم نامه جدید بین سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال مورد دیگری بود که قنبرزاده درباره 
فدراسیون  اساسنامه  در  گفت:  و  کرد  صحبت  آن 
فوتبال تاکید شده در صورتی که این مجموعه اداره 
مسابقات را به سازمان لیگ واگذار کند، این اتفاق باید 
در جریان یک توافق نامه شفاف صورت پذیرد. در این 
خصوص هیات رئیسه فدراسیون فوتبال یک تیم سه 
نفره) دو نفر از اعضای هیات رئیسه به همراه دبیرکل 
که  توافق نامه  این  مقرر شد  و  تعیین  را  فدراسیون( 
شامل موارد اجرایی، مالی، حقوقی و ... است و نحوه 
ارتباط فدراسیون را به عنوان کارفرما با سازمان لیگ 
به عنوان پیمان کار برای همکاری در اداره لیگ شفاف 

می کند تدوین و تنظیم شود.
از فصل جدید لیگ  طبق دستور ریاست فدراسیون 
تفاهم نامه  و  ساختار  طبق  مسابقات  برگزاری  برتر 
درآمدزایی  نحوه  البته  بود.  امضا شده خواهد  جدید 
این  در  هم  لیگ  کلی  مالی  مراودات  و  باشگاه ها 
پس  را  آن  رئیسه  هیات  و  می شود  ذکر  تفاهم نامه 
از نهایی شدن برای اجرا به تصویب می رساند. با این 
اقدام شرایط کاری و اداره لیگ شکلی منسجم و بهتر 
پیدا می کند و به محض نهایی شدن امور اطلاع رسانی 

دقیق تر در این رابطه انجام می شود.
مندرج  موارد  از  یکی  بانوان  فوتبال  به  ویژه  توجه 
فدراسیون  رئیس  از سوی  ارائه شده  برنامه  در  مهم 
منصور  بود.  انتخابات  حاشیه  در  مجمع  اعضای  به 
اجرایی  برای  گرفته  اقدامات صورت  درباره  قنبرزاده 
شدن این برنامه توضیح داد: در همین شروع به کار 
فدراسیون با مدیریت جدید اتفاقات بسیار مهمی با 
پیگیری جدی ریاست فدراسیون و همکاری دوستان 

رخ داد.
تیم ملی فوتبال بانوان در رده سنی بزرگسال و زیر 
تشکیل  دوباره  تعطیلی  سال  دو  از  بعد  سال  بیست 
برای  خوبی  شرایط  و  امکانات  کردیم  سعی  شد. 
به اعضای  این دلگرمی  اردو فراهم کنیم و  برگزاری 
مدیریت  ویژه  حمایت  مورد  که  شود  داده  ملی  تیم 
فدراسیون خواهند بود. خوشحال هستم که این اطلاع 
را هم بدهم که شورای برون مرزی با اعزام بین المللی 
تیم های بانوان و حضور تیم ملی بزرگسال در بلاروس 
و تیم ملی زیر بیست سال در تورنمنت تاجیسکتان 

موافقت کرد و مصوبه گرفتیم.
خوشحال هستیم که در همین دوره کوتاه شروع به 
کار فدراسیون برنامه های فوتبال بانوان با جدیت آغاز 
شده و ما در یک ماه آینده چیزی حدود ۵۵ نفر از 
فنی  کادر  اعضای  همراه  به  را  ملی  فوتبالیست های 
تدارکاتی به بلاروس و تاجیکستان اعزام می کنیم. با 
توجه به شرایط مالی سخت فوتبال کشور و مشکلاتی 
که با آن رو به رو هستیم، این میزان توجه برداشتن 
و  تشکر  جای  بانوان  فوتبال  برای  بزرگ  گام های 

قدردانی از ریاست فدراسیون دارد.
قنبرزاده درباره واکسینه شدن اعضای تیم ملی فوتبال 
زنان هم گفت: با پیگیری های صورت گرفته از سوی 
ریاست فدراسیون و مساعدت وزارت محترم بهداشت، 
ملی  تیم های  شدن  واکسینه  برای  قطعی  تصمیم 
فوتبال زنان انجام شد و آنها نیز قبل از اعزام مثل تیم 

ملی فوتبال آقایان واکسینه می شوند.
و  اخیر  حواشی  درباره  هم  را  مطالبی  ادامه  در  وی 
بیان  فوتبال  اتفاقات  و  بیشتر روی مسابقات  نظارت 
کرد و گفت: با توجه به شرایط به وجود آمده درباره 
دبیرکل  مدیریت  تحت  کارگروهی  داوری،  مباحث 
فدراسیون،  مستقل  قضایی  رکن  روسای  حضور  با 
نمایندگان سازمان لیگ و سرپرست دپارتمان  داوری 
تشکیل شد. مقرر شد در ادامه لیگ ناظرین ویژه ای 
برای مسابقات تعیین شود تا تمام موارد را زیر نظر 

بگیرند.

جذب بازیکن خارجی با شرایط خاص
مدعی وزن ۱۳۰ کیلوگرم تیم ملی کشتی فرنگی 
المپیک  بازی های  در  برای حضور  است  معتقد 
مدعیان توانمندی را پیش رو دارد که البته در 

نهایت بهترین گزینه راهی توکیو خواهد شد.
برای  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  اردوی  دهمین 
حضور در بازی های المپیک ۲۰۲۱ توکیو از روز 
ابراهیم  شهید  کشتی  خانه  در  اردیبهشت   ۲۹
هادی آغاز شد که این مرحله از تمرینات تا روز 
تا ۸ خردادماه ادامه دارد. محمد بنا در این اردو 
از ۱۴ فرنگی کار دعوت کرد تا در قالب برنامه های 

آماده سازی تیم ملی به تمرین بپردازند.
در همین راستا امیر قاسمی منجزی مدعی وزن 
فرنگی  کشتی  ملی  تیم  اردوی  کیلوگرم   ۱۳۰
به  اعزامی  تیم  لیست  در  فنی  کادر  نظر  با  که 
به  دارد  قرار  لهستان هم  المللی  بین  تورنمنت 
در  حضور  با  خوشبختانه  گفت:  مهر  خبرنگار 
اردوهای تیم ملی روند رو به رشد و امیدوارکننده 
ای داشتم. ضمن اینکه با نظر کادر فنی به عنوان 
به  اعزامی  نفرات منتخب سنگین وزن  از  یکی 
شدم  انتخاب  لهستان  »پیتلاسینسکی«  جام 
که امیدوارم بتوانم با کشتی های خوب و کسب 

برتری، نظر کادر فنی را جلب کنم.
رقبای  از  یک  کدام  دانم  نمی  هنوز  افزود:  وی 
در  وزن جهان  نامدار سنگین  مدعیان  و  اصلی 
لهستان حضور داشته باشند اما مطمئناً با توجه 
برگزار  قانونی  وزن  در  تورنمنت  این  اینکه  به 
می شود مطمئناً می توان انتظار سطح فنی بالایی 

تورنمنت  این  در  را 
اینکه  ضمن  داشت. 
این تورنمنت به عنوان 
دارای  میدان  آخرین 
رنکینگ  سیستم 
جهانی  اتحادیه 
و  می شود  محسوب 
امتیاز آن برای المپیک 
می شود،  محاسبه 
از  بسیاری  نتیجه  در 
کسب  برای  مدعیان 
بردن  بالا  و  امتیاز 
آمادگی خود به لهستان 

خواهند آمد. وی در پاسخ به این سوال که چقدر 
امید به حضور در ترکیب تیم المپیکی کشتی 
و  جوان  مدعی  دو  گفت:  دارد،  ایران  فرنگی 
توانمند دیگر به جز من در اردوی تیم ملی حضور 
دارند. مطمئناً امین میرزازاده و علی اکبر یوسفی 
هم از کشتی گیران باانگیزه و خوبی هستند که 
مثل من برای المپیک تلاش می کنند. البته من 
سال ها تجربه حضور در تیم ملی دارم ولی این 
نفرات هم بسیار باانگیزه و جویای نام هستند و 
سعی دارند با عملکرد خوب، خودشان را به کادر 

فنی اثبات کنند.
فرنگی کار خوزستانی اردوی تیم ملی در پایان 
ادامه داد: همیشه در تمرینات به طور منظم و 
تابع برنامه های کادر فنی حضور داشتم. من برای 

المپیک ۲۰۱۶ ریو نیز موفق به کسب سهمیه 
شدم، اما شرایط طوری رقم خورد که به المپیک 
نروم اما ناامید نشدم و همچنان با انگیزه تلاش 
و تمرین کردم و در میادین مهم دیگری مثل 
بتوانم  امیدوارم  یافتم.  حضور  جهانی  مسابقات 
برای  خوبم  عملکرد  و  فنی  کادر  نظر  جلب  با 

نخستین بار در المپیک حضور یابم.
طی  کشورمان  فرنگی  کشتی  منتخب  تیم 
روزهای ۲۲ و ۲۳ خرداد در تورنمنت بین المللی 
طبق  می کند.  شرکت  لهستان  پیتلاسینسکی 
تصمیم کادر فنی قرار است محمدهادی ساروی 
و مهدی بالی در وزن ۹۷ کیلوگرم و امیر قاسمی 
منجزی، امین میرزازاده و علی اکبر یوسفی در 
وزن ۱۳۰ کیلوگرم به عنوان ملی پوشان ایران 

در این مسابقات به میدان بروند.

منجزی : کشتی فرنگی در سنگین وزن چندین مدعی با انگیزه دارد

آزاد جام  المللی کشتی  بین  رقابت های 
تختی با معرفی نفرات برتر به پایان رسید.

بین  رقابت های  دوره  یکمین  و  چهل   
سالن  در  تختی  جام  آزاد  کشتی  المللی 
۱۲ هزار نفری آزادی تهران آغاز شد که 
امشب با معرفی نفرات برتر به پایان رسید.

به  مسابقات  این  فینال  دیدارهای  نتایج 

شرح زیر است:
۵۷ کیلوگرم: علی قلی زادگان، برنده ۸ - 

نادر حاج آقا نیا ۶
 -۳ برنده  عموزاد،  رحمان  کیلوگرم:   ۶۱

محمد رمضان پور ۱
۶۵ کیلوگرم: ابوالفضل حاجی پور، برنده 

۴- پیمان بیابانی ۲

۷۰ کیلوگرم: محمدمهدی یگانه جعفری، 
برنده ۲ - فرهاد نوری ۱

۷۴ کیلوگرم: محمدصادق فیروزپور، برنده 
۵- جمال خدابنده لو ۱

 - برنده ۳  تیموری،  بهمن  کیلوگرم:   ۷۹
حمیدرضا زرین پیکر صفر

۸۶ کیلوگرم: هادی وفایی پور، برنده ۷ – 

علی منصوری ۶
 -  ۶ برنده  محبی،  ارشک  کیلوگرم:   ۹۲

احمد بذری ۴
 –  ۷ برنده  گلیج،  مجتبی  کیلوگرم:   ۹۷

دانیال شریعتی نیا صفر
برنده ۵ -  فروتن،  ۱۲۵ کیلوگرم: عباس 

یداله محبی ۱

جام تختی با معرفی آزادکاران برتر به پایان رسید
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معاون وزیر ورزش از پرداخت ۱۰میلیارد 
جوانان  و  ورزش  وزارت  سوی  از  تومان 
سازی  آماده  برای  فوتبال  فدراسیون  به 
تیم ملی در مرحله  و حضور قدرتمندانه 

مقدماتی جام جهانی خبر داد.
ورزش  وزارت  خبری  پایگاه  از  نقل  به   
به  اشاره  با  فرامرزیان  ژاله  جوانان،  و 

اهمیت رقابت های مقدماتی جام جهانی 
انتظارات  و  ایران  ملی  تیم  برای  فوتبال 
وزارت  گفت:  فوتبال  دوستداران  حق  به 
دکتر مسعود  به دستور  و جوانان  ورزش 
سلطانی فرمبلغ ۱۰میلیارد تومان از محل 
اعتبارات وزارت ورزش وجوانان به حساب 

فدراسیون فوتبال واریز کرد.

وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
کمک  این  داد:  ادامه  جوانان  و  ورزش 
های  رقابت  بودن  پیش  در  به  توجه  با 
بازی  و  دربحرین  جهانی  جام  مقدماتی 
ایران  فوتبال  تیم ملی  های حساسی که 
از  دارد  رو  پیش  خردادماه  در  رقبا  با 
محل اعتبارات وزارت ورزش و جوانان در 

هفتهگذشته و هفته جاری در دو مرحله 
شده  واریز.  فوتبال  فدراسیون  حساب  به 

است.
فرامرزیان گفت: اخبار منتشر شده مبنی 
بر عدم کمک وزارت ورزش و جوانان به 
فدراسیون فوتبال صحت ندارد و تکذیب 

می شود.

کمک ۱۰ میلیارد تومانی وزارت ورزش به تیم  ملی فوتبال



استان تهران
گزارش

بازدید فرماندار شهریار از مراکز واکسیناسیون 

سراسری بیماری کرونا در باغستان

واکسیناسیون سراسری  از مراکز  بازدید  فرماندار شهریار در  طاهری 
بیماری کرونا در شهرستان شهریار، از تجهیز و فعال سازی ۱۱ مرکز 

واکسیناسیون عمومی در سطح این شهرستان خبر داد.
بنی  والمسلمین  حجت الاسلام  همراه  به  شهریار  فرماندار  طاهری   
احمدی امام جمعه باغستان، دکتر حق وردی نماینده مردم، بخشدار 
مرکزی، رئیس شبکه بهداشت، شهردار باغستان و سایر مسؤولان از 
۲ مرکز واکسیناسیون سراسری بیماری کرونا در شهر باغستان بازدید 

کرد.
در این سالن ها که با همکاری ستاد مقابله با کرونا شهرستان شهریار، 
فرآیند  است،  شده  آماده  و  تجهیز  بهداشت  شبکه  و  شهرداری 
کرونا  ملی  ستاد  نظر  مورد  شغلی  و  سنی  گروه های  واکسیناسیون 

صورت خواهد پذیرفت.
نورالله طاهری فرماندار شهریار حاشیه این بازدید ضمن خداقوت به 
تمامی عوامل اجرای طرح واکسیناسیون عمومی در شهرستان، گفت: 
گروه های  و  پرخطر  شغلی  گروه های  عمومی  واکسیناسیون  فرآیند 
سنی اولویت دار در سطح شهرستان در حال انجام بوده و انشالله طی 
روزهای جاری ۱۱ مرکز تجهیز شده جهت واکسیناسیون سراسری 

تحویل شبکه بهداشت خواهد شد.

استاندار تهران در پیامی ۲۷ اردیبهشت 
روز ارتباطات و روابط عمومی را به فعالان 
انوشیروان  گفت.  تبریک  عرصه  این 
محسنی بندپی استاندار تهران و رئیس 
های  عمومی  روابط  هماهنگی  شورای 
استان تهران به مناسبت ۲۷ اردیبهشت 
پیام  عمومی  روابط  و  ارتباطات  روز 
تبریکی صادر کرد؛ متن پیام به این شرح 

است:
دانایی،  عصر  الزامات  از  عمومی  روابط 
عنصری اثرگذار در چرخه اطلاع رسانی و 
اصلی ترین حلقه اتصال و پیوند دو سویه 
هدف  جامعه  و  مخاطبین  با  سازمان ها 
محسوب می شوند؛ چرا که روابط عمومی 
شهروندان،  های  خواسته  پالایش  با  ها 
سازمان را برای تحقق اهداف آماده می 
کنند و در این مسیر با بکارگیری دانش، 
و  سالم  فضاسازی  خلاقیت،  و  مهارت 
و  سریع  شفاف،  گردش  برای  مطلوب 
افکار  تنویر  اطلاعات در جامعه،  صحیح 
بر  اجتماعی  تعاملات  عمومی و تسهیل 

پایه اعتماد متقابل را دنبال می کنند.
در سالی که از سوی مقام معظم رهبری 
به نام »تولید، پشتیبانی ها و مانع زدایی 
استمرار  شرایط  در  و  شده  مزین  ها« 
ویروس کرونا از یک سو و همچنین در 
خدادماه  مهم ۲۸  انتخابات  بودن  پیش 
کارکنان  و  مدیران  تمامی  از   ۱۴۰۰

با  می رود  انتظار  عمومی  روابط  حوزه 
عنوان  به  بیشتر  تلاش  و  برنامه ریزی 
امر  در  تأثیرگذار  مهم  ارکان  از  یکی 
با همیاری  امیدآفرینی،  اطلاع رسانی و 
بتوانند  سازمانی  برون  و  درون  گسترده 
نظام  اهداف  راستای  در  پیش  از  بیش 
مقدس جمهوری اسلامی ایران و جلب 

انتخابات  در  مردم  حداکثری  مشارکت 
پیش رو ایفای نقش کنند.

هفتم  و  بیست  فرارسیدن  اینجانب   
روابط  و  ارتباطات  روز  ماه  اردیبهشت 
عمومی را به تمامی مدیران، مسئولان و 
کارمندان و همه دست اندرکاران ساعی و 
پرتلاش عرصه ارتباطات و روابط عمومی 

استان تهران که در جهت ایفای رسالت 
خطیر گردش شفاف و صحیح اطلاعات 
گام بر می دارند، تبریک و تهنیت عرض 
نموده و توفیقات روز افزون شما عزیزان 
را از درگاه ایزد متعال مسئلت می نمایم.

انوشیروان محسنی بندپی
استاندار تهران

 نقش روابط عمومی ها در امیدآفرینی و جلب 
مشارکت در انتخابات غیرقابل انکار است

گزارش

کمیته تنظیم بازار شهرستان  بهارستان 
تشکیل جلسه داد

برگزار شد.  جلسه  بهارستان  بازار شهرستان  تنظیم  کمیته  جسله 
کمیته تنظیم بازار شهرستان بهارستان به ریاست سید ناصر موسوی 
معاون توسعه و برنامه ریزی فرماندار در سالن جلسات شهید رجایی 

فرمانداری برگزار شد.
سرپرست معاونت برنامه ریزی و توسعه فرمانداری در این جلسه ضمن 
تاکید بر نظارت دقیق بر قیمت کالاها و کنترل آن گفت: انجام گشت 
های مستمر و حضور همیشگی بازرسان در سطح بازار و حوزه همه 
صنوف موجب جلوگیری از قانون گریزی و تخلف عده ای سود جو 

خواهد شد.
وی افزود: نظارت کارگروه تنظیم بازار و بازرسی مستمر، بر جلوگیری 

از خروج کالاها از چرخه و عدم گرانی آن نقش به سزایی دارد.
در شهرستان  نیاز  مقدار  به  اساسی  کالاهای  اینکه  بیان  با  موسوی 
اداره  کرد:  عنوان  توزیع خواهد شد،  نیز  آینده  روزهای  در  و  توزیع 
صمت و اتاق اصناف می بایست به توزیع عادلانه نظارت دقیق داشته 

باشند.
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حسن بیگی: تهران ویترین انتخابات 
کشور است

رئیس ستاد انتخابات استان تهران با تاکید بر ضرورت رعایت چارچوب 
از  رقبا  از هتک حرمت و تخریب  پرهیز  های اخلاقی و اسلامی در 
انتخابات  ویترین  تهران  گفت:  جمهوری  ریاست  کاندیداهای  سوی 

کشور است و نتیجه تخریب کاهش مشارکت را به دنبال دارد. 
 شکراله حسن بیگی، رئیس ستاد انتخابات استان تهران در بیست و 
دومین جلسه ستاد انتخابات استان با اشاره به اقدامات و پیگیری های 
ستاد مطابق جدول زمان بندی برگزاری انتخابات ۲۸ خردادماه گفت: 
مطابق برنامه برگزاری نشست های منطقه ای ستاد در شهرستان های 
استان، فردا) چهارشنبه( نشست منطقه ای ستاد انتخابات استان با 
شهرستان های غرب استان برگزار می شود تا هماهنگی های لازم با 

فرمانداری ها انجام شود.
وی به نقش مهم شورای فرهنگ عمومی استان در موضوع انتخابات 
اشاره کرد و افزود: شورای فرهنگ عمومی با عضویت ائمه جمعه و 
های  زمینه  ایجاد  و  امیدآفرینی  در  ها  شهرستان  فرهنگی  اعضای 
فرهنگی برای حضور حداکثری مردم در پای صندوق های رای و بی 

اثر ساختن تبلیغات شبکه های معاند  نقش بسزایی دارند.
رئیس ستاد انتخابات استان تهران  در بخش دیگری از سخنانش با 
اشاره به جلسه شورای اداری و هماهنگی با دستگاه های مختلف در 
برگزاری انتخابات عنوان کرد: مقرر شد تا اداره برق در جلوگیری از 
قطعی برق تا چند روز پیش و  پس از برگزاری انتخابات در شعب اقدام 
کنند و همچنین با اداره مخابرات نیز در تامین امکانات و خدمات آنتن 

دهی در همه نقاط هماهنگی انجام شد.
حسن بیگی تصریح کرد: ۲9 اردیبهشت ماه مطابق تقویم زمان بندی 
انتخابات تایید صلاحیت داوطلبان مجلس خبرگان رهبری اعلام می 
نهایی شدن  از  انتخابات ریاست جمهوری؛ پس  شود و در خصوص 
وضعیت صلاحیت داوطلبان توسط شورای نگهبان، موضوع تبلیغات 

کاندیداها آغاز خواهد شد.
وی با تاکید بر ضرورت رعایت چارچوب های اخلاقی و اسلامی در 
ریاست  کاندیداهای  سوی  از  رقبا  تخریب  و  حرمت  هتک  از  پرهیز 
جمهوری گفت: تهران ویترین انتخابات کشور است و نتیجه تخریب 

کاهش مشارکت را به دنبال دارد.
حسن بیگی در بخش پایانی سخنانش درخصوص انتخابات شوراهای 
روستا و مجلس شورای اسلامی گفت: 3۱ اردیبهشت ماه بررسی های 
هیئت نظارت بخش اعلام، و تا هفتم خردادماه نظر نهایی هیئت نظارت 
در مورد داوطلبان میاندوره ای مجلس شورای اسلامی اعلام می شود.

 ملکشاهی: شاهد رشد ۶۰ درصدی آماده سازی 

بسترهای ارتباطات در شهرستان هستیم

فرماندار رباط کریم گفت: شرکت های مخابراتی همراه اول، ایرانسل و 
رایتل ظرف بازه زمانی، ۱۵ روز تمامی شعب انتخابات را مورد بررسی 

قرار داده و تمهیدات لازم را در نظر بگیرند.
 نظام ملکشاهی در دومین نشست تخصصی بررسی مشکلات و توسعه 
زیرساخت های ارتباطی که با حضور نماینده منتخب مردم در مجلس، 
معیت  در  تهران  استان  ارتباطات  مدیرکل  عمرانی،  و  فنی  معاونت 
پرند،  عمران  مدیرعامل شرکت  همراه، شهرداران شهرستان،  هیئت 
روسای اداره پست، مخابرات، جانشین نیروی انتظامی، مدیران شبکه 
های تلفن های همراه و برخی دیگر از مسئولان شهرستانی برگزار 
شد، در خصوص انتخابات پیش روی و پوشش مناسب شعبات اخذ 
رای به ویژه در شهر پرند بیان کرد: با توجه به گزارشات اعلام شده 
توسط حاضران در خصوص پیگیری مصوبات جلسه گذشته پیشرفت 
۶۰ درصدی درزمینه بسترهای ارتباطی در شهرستان را شاهد هستیم 
که این مهم نشان از همراهی و همدلی مسئولان است که قدردان 

زحماتشان هستم.
شرایط  در  ویژه  به  مهمی  موضوع  را  ارتباطات  دولت  عالی  نماینده 
کنونی به دلیل ویروس کرونا در راستای ثبت اسامی و اقدامات اجرایی 
کرد:  عنوان  مربوطه  مسئولان  به  خطاب  و  دانست  واکسیناسیون 
بازه زمانی  به قید فوریت و در  بخشدار، شهرداران و شرکت عمران 
۱۵ روزه در جهت اقناع سازی عمومی نسبت به زیرساخت های همراه 
اول، ایرانسل، رایتل و حتی تلفن ثابت به ویژه برای امتحانات دانش 
آموزان، دانشجویان، انتخابات و ثبت اسامی برای واکسن کرونا اقدامات 

لازم را به عمل آورند.
وی با اشاره به بررسی دقیق شعب اخذ رای افزود: با توجه به شرایط 
موجود به دلیل ویروس کرو نا و اماکن رای دهی ترجیحا در فضای باز 
در راستای دستورالعمل های ستاد ملی کرونا، ۱۰ شعبه اخذ رای در 
شهرستان افزایش یافته و اکنون لیست ۱۴۱ شعبه در سامانه جامع 
اول،  این روی، شرکت های مخابراتی همراه  از  انتخابات ثبت شده، 
ایرانسل و رایتل ظرف ۱۵ روز تمامی شعب را مورد بررسی قرار داده و 
تمهیدات لازم را در نظر بگیرند و هر چه سریع تر اعلام نمایند چرا که 
هیچ گونه کم کاری یا اختلال در شبکه به هیچ وجه قابل قبول نیست.

اداره  گفت:  ها  کابل  سرقت  از  پیشگیری  خصوص  در  ملکشاهی 
مخابرات با با فراهم نمودن خودرو و تجهیزات لازم به همراه نیروی 
انتظامی گشت های مشترک به صورت مستمر برگزار نماید و بداند که 

دستگاه قضا برای خلع ید کابل دزدی ها در کنار اداره مذکور است.

جهاد سبز در پرند ادامه دارد تحول چشمگیر در 

حوزه فضای سبز شهر پرند

 توسعه و بهبود وضعیت فضای سبز، همواره یکی از مهمترین اولویت های 
تاکید  با  گذشته  نیم  و  سال  یک  و طی  رود  می  به شمار  مدیریت شهری 
این حوزه  بلندی در  پرند، گام های  و نظارت جدی مهندس عرب شهردار 

برداشته شده است.
 افتتاح چندین بوستان و پارک و همچنین کاشت انواع گل و درخت، نه تنها 
به زیبایی بصری شهر پرند افزوده بلکه تاثیر بسزایی در افزایش سرانه های 

فضای سبز داشته است.
روند رو به رشد فضای سبز شهر پرند در سال ۱۴۰۰ نیز به مانند سال گذشته 
با تمام توان ادامه یافت که به برخی از این فعالیت ها در دو ماه ابتدایی سال 

جاری اشاره می شود.
کاشت 3۸۰۰۰ اصله انواع درخت و درختچه
کاشت بیش از 9۰۰۰۰ انواع گل های فصلی

حاشیه زنی و حذف علف های هرز به متراژ ۸۷۰۰۰۰ متر مربع
پابیل و رگلاژ خاک جهت هوادهی به متراژ 3۵۰۰۰۰ متر مربع

نظافت و پاکسازی بلوار ها، رفیوژ ها، میادین و بوستان ها
آبیاری مکانیزه به مساحت تقریبی ۴۰۰۰۰۰ متر مربع

آبیاری با تانکر ۴3۰۰۰۰ متر مربع
چمن زنی 9۱۰۰۰ متر مربع

اصلاح تشتک ها و آبگیر درختان و درختچه ها ۵۴3۰۰۰ متر مربع
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شماره نامه :140004901107000830
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شماره پرونده :140004001107000055/1

شماره بایگانی پرونده : 140000086

اخطار ابلاغیه قرارداد بانکی 

ملی  شماره  به  حسین  فرزند  افشار  مهدی  آقا/خانم   - به1  وسیله  بدین 

4911457368  به نشانی : استان تهران -شهرستان رباط کریم  شهرک خانه 

ایلانلو  امراله  گیرنده  2-  وام  بعنوان  واحد3  جنوبی  بلوک 880   – پرندک   –

تهران -  : استان  به نشانی  به شماره ملی 0490897551   فرزند محرمعلی 

بلوار آزادگان -  خیابان دریا کوچه دریای  شهرستان رباط کریم - داودیه -  

به  حسین  سید  فرزند  میریان  رسول  سید   –  3 ضامن  بعنوان    6 پلاک  دوم 

شماره ملی 0492871159  به نشانی استان تهران شهرستان رباط کریم - 

فرهنگیان - نارون یکم - جنب بوستان آرامش - ساختمان آفتاب به عنوان 

ضامن ابلاغ می شود  که بانک ملی ایران شعبه مرکزی رباط کریم  به استناد 

قرارداد شماره 6603682375008  جهت وصول مبلغ 83/372/704  ریال 

تا تاریخ 1400/02/6  بانضمام خسارت تاخیر متعلقه و از تاریخ مذکور تا روز 

تسویه کامل بدهی طبق مقررات علیه شما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرایی 

به کلاسه 140000086  در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مامورپست 

محل اقامت شما به شرح متن سند شناخته نشده لذا به تقاضای بستانکار طبق 

ماده 18 ائین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روز نامه های کثیر 

الانتشار محلی اگهی میشود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ این اگهی که 

روز ابلاغ محسوب میگرددنسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید با تقاضای 

بستانکار برابر مقررات با شما اقدام خواهد شد .

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم – احمدرحیمی شورمستی

 

 آگهی مفقودی مدارک خودرو

پلاک:  شماره  به  روغنی  سفید   1380 مدل  پیکان  وانت  سواری  سبز  برگ 

و شماره شاسی:  موتور: 11518011208  و شماره  ایران 599 س 69   18

80911325 بنام سید عیسی کمالی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می 

باشد.

تاریخ: 98/7/24                     پرونده کلاسه: 522/7/98

مرجع رسیدگی: حوزه 7 شورای حل اختلاف مرکزی رباط کریم

طبقه4  سی39  بلوک  کوزو5  آفتاب  شهرک  آدرس:پرند  نجار   امیر   : خواهان 

واحد19

خوانده: مرتضی بنون ادرس: مجهول المکان 

خواسته:مطالبه طلب به مبلغ 17/000/000 تومان با احتساب هزینه دادرسی 

و تاخیر تادیه

گردشکار: پس از وصول و ثبت پرونده به کلاسه فوق و جری تشریفات قانونی و 

 ملاحظه نظریه مشورتی اعضای شورا  ختم رسیدگی را اعلام و مبادرات به صدور رای 

می نماید.

                                               رای قاضی شورا

در خصوص دعوی امیر نجار به طرفیت مرتضی بنون به خواسته الزام مطالبه 

های شماره  به  سفته  فقره  شش  وجه  بابت  تومان   17/000/000  مبلغ 

مطالبه  و   988780/217898/988779/651771/651770/217802  

خسارت تاخیر تادیه و هزینه های دادرسی نظربه اینکه خوانده علیرغم ابلاغ 

قانونی در جلسه شورا حاضر نشده و دلیلی بر پرداخت دین و برائت ذمه خود 

بنابراین  نکرده است  و تکذیبی  ایراد  به اصالت سند  و نسبت  نیاورده  بعمل 

بااحراز اشتغال ذمه خوانده شورا دعوی خواهان را وارد تشخیص و مستندا به 

مواد 502/198و515 و 522 قانون آئین دادرسی مدنی و مواد 307 و 309 

قانون تجارت خوانده به پرداخت مبلغ 17/000/000 تومان بابت اصل خواسته 

و مبلغ 329/750 تومان هزینه های دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر تادیه 

از تاریخ ثبت دادخواست 98/6/5 لغایت یوم الوصول در حق خواهان صادر و 

اعلام میدارد رای صادره غیابی و ظرف مهلت 20روز از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی 

در این شعبه و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم 

عمومی حقوقی دادگستری شهرستان رباط کریم می باشد.

 قاضی شعبه 7  شورای حل اختلاف مرکزی شهرستان رباط کریم 

اگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت

نظر به اینکه خانم اعظم مرادی و لیلا آقای حاجمیر بموجب درخواست وارده به 

شماره 1421 مورخ 1400/2/7باتسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد 

از  دانگ مشاع  مالکیت سه  اینکه سند  بر  مبنی  اسلامشهر  رسمی شماره 40 

به  تفکیکی   19 قطعه  مربع  متر   126 مساحت  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 

شماره پلاک 223 فرعی از 126 اصلی مفروز از 1 فرعی از اصلی مذکور واقع 

در مزرعه سلیمان بیگی رباط کریم ذیل ثبت 139520301022001167 به 

شماره چاپی 023399 بنام منوچهر رهبر و سه دانگ مشاع دیگرآن ذیل ثبت 

139520301022001169 دفتر الکترونیک املاک به شماره چاپی 023400 

بنام فرج اله رهبر ثبت و صادرشده که حسب اعلام مالکین سند مذکور بعلت 

اسباب کشی مفقود گردیده است و طی درخواست فوق تقاضای صدور المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است و طی درخواست وارده فوق تقاضای 

صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 

120 ائین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت اگهی می گردد تا چنانچه شخص 

یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت نزد 

خود می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز پس از انتشار این آگهی اعتراض 

خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره ارائه و رسید 

دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات پس از طی تشریفات 

صدور المثنی اقدام خواهد نمود و اعتراض فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی 

است.

احمد رحیمی 

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

مهندس مسعود مختاری، شهردار قدس 
با تاکید بر تداوم طرح ساماندهی معابر 
میلیارد   3۰ اختصاص  از  شهر،  سطح 
جهت  جاری  سال  در  اعتبار  تومان 

آسفالت و لکه گیری معابر خبر داد.
مجموعه  گفت:  مختاری  مهندس 
پنجم،  دوره  در  مدیریت شهری قدس 
طرح جامع ساماندهی معابر عمومی را 

به منظور تحول ساختاری در کوچه ها و 
خیابان های شهر را در دستور کار خود 
قرار داده و بر همین اساس، پروژه های 
اجرای  و  جدولگذاری  آسفالت،  متعدد 
کفپوش در نقاط مختلف شهر اجرایی 

شده است.
مدیریت  مجموعه  تلاش  افزود:  وی 
در  طرح  این  اجرای  تداوم  بر  شهری 

 3۰ منظور  بدین  و  بوده  جاری  سال 
یافته  تخصیص  اعتبار  تومان  میلیارد 

است.
شهردار قدس تصریح کرد: لازمه تحقق 
اقدامات  اجرای  اشاره  مورد  اهداف 
متعددی همچون زیرسازی و آسفالت، 
است  و...  جدولگذاری  کفپوشگذاری، 
دستور  در  جدیت  با  اقدامات  این  که 

پروژه  دارد.  قرار  قدس  شهرداری  کار 
های یادشده با اولویت آسفالت معابری 
که جدولگذاری شده اما هنوز آسفالت 
همچنین  می یابد،  ادامه  نگردیده 
رفع  حفاری،  نوارهای  لکه گیری 
چاله های سطح معابر، تعویض جداول و 
رفع نقاط آبگیر در اولویت اقدامات قرار 

خواهد داشت.

مهندس مختاری، شهرداری قدس عنوان کرد: تداوم اجرای طرح جامع 
ساماندهی معابر با تخصیص اعتبار ۳۰ میلیارد تومانی در سال جاری

تقدیر شهردار اندیشه از رئیس و پرسنل اداره روابط عمومی 

و امور بین الملل شورای اسلامی و شهرداری اندیشه

علی ملکی شهردار اندیشه به مناسبت ۲۷ اردیبهشت ماه روز روابط عمومی 
و ارتباطات طی مراسمی از رئیس  و پرسنل اداره روابط عمومی و امور بین 
الملل شورای اسلامی و شهرداری اندیشه و سازمان های وابسته شهرداری 

اندیشه تقدیر نمود. 
در این نشست که با حضور علی ملکی شهردار ،بهمنی معاونت برنامه ریزی ، 
نیکخواه معاونت شهرسازی ، نادری رئیس اداره بازرسی، علی عبدالهی رئیس 
اندیشه،  وشهرداری  اسلامی  شورای  الملل  بین  امور  و  عمومی  روابط  اداره 
قابل  از عملکرد  وابسته حضور داشتند،  پرسنل روابط عمومی و سازمانهای 

قبول روابط عمومی تجلیل کردند .
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نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس 
معتقد است از آنجایی که بیگانگان بدون 
دنبال  به  کشورمان،  برای  دلسوزی  هیچ 
هستند،  انتخابات  در  مشارکت  کاهش 
سرنوشت  به  نسبت  باید  شریف  مردم 
کشور مسئولیت پذیر باشند و این موضوع 
را با حضور پای صندوق های رأی به اثبات 

برسانند.
شهریار حیدری ، با اشاره به اهمیت حضور 
آحاد جریانات سیاسی در عرصه انتخابات، 
گفت: در کنار حضور دو جریان اصولگرا 
به  مردم  از  آنها  و دعوت  اصلاح طلب  و 
حضور در انتخابات، وضع اقتصادی نیز در 

میزان مشارکت بسیار اهمیت دارد.
نماینده مردم قصرشیرین، سرپل ذهاب و 
بر  گیلانغرب در مجلس شورای اسلامی 
شریف  ملت  کرد:  تصریح  اساس  همین 
شرایط  تمام  در  اند  کرده  ثابت  ایران 
سختی که مملکت ما پشت سر گذاشته 
در همه عرصه ها حضور داشتند اما برخی 

بی  باعث  ها  نارسایی  و  اجرایی  اقدامات 
انگیزگی آنها می شود.

افزود:  مردم  به  خطاب  ادامه  در  وی 
سرنوشت  در  مستقیما  شما  مشارکت 
مردم  آحاد  و  داشت  خواهد  تأثیر  کشور 

درباره این سرنوشت مسئولیت دارند.
اسلامی  جمهوری  داد:  ادامه  حیدری 
با حضور مردم و  آنقدر ظرفیت دارد که 
انتخاب درست، بتوانیم مشکلات موجود 
را برطرف کنیم لذا مردم نباید بی انگیزه 

شوند.
و  ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس  نایب 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی 
در پایان خاطرنشان کرد: بیگانگان بیکار 
ننشسته و در آستانه ایام انتخابات از هر 
در  مردم  مشارکت  کاهش  برای  طریقی 
این در  انتخابات تلاش می کنند  عرصه 
حالی است که هیچ دلسوزی برای مردم 
ندارند لذا ملت ایران باید خودشان به فکر 

سرنوشت و آینده میهن باشند.

مشارکت آحاد مردم در انتخابات به طور مستقیم 
در سرنوشت کشور تأثیر مثبت دارد

نماینــده مــردم شــیراز در مجلــس 
ــد در فضــای سیاســی و  ــت: بای گف
آموزه هــای  و  اخــلاق  انتخاباتــی 
ــه  ــود و هم ــگ نش ــم رن ــی ک دین
اصــول  مبنــای  بــر  را  مباحــث 

ــم. ــال کنی ــلامی دنب اس
رعایــت  بــه   ، عزیــزی  ابراهیــم 
در  کاندیداهــا  اســلامی  اخــلاق 
ــرد  ــاره ک ــی اش ــات انتخابات تبلیغ
ــای  ــر فض ــال حاض ــت: در ح و گف
ســمت  بــه  کشــور  سیاســی 
انتخابــات پیــش مــی رود و بــه 
ــی می شــود و  نحــوی فضــا انتخابات
ــا  ــا ب ــز کاندیداه ــن عرصــه نی در ای
ــا  ــد، ام ــت می پردازن ــه رقاب ــم ب ه
بایــد یــادآور شــد کــه مــا در نظــام 
اســلامی هســتیم و بایــد بــر مبنای 
اســلامی  و  دینــی  آموزه هــای 

ــرد. ــورت بگی ــت ص رقاب
نماینــده مــردم شــیراز در مجلــس 
و  دینــی  آموزه هــای  افــزود: 
اعتقــادی مــا هتــک حرمــت و 
توهیــن افــراد بــه یکدیگــر را امــری 
اینکــه  امــا  می دانــد،  ناپســند 
ــولات آگاه  ــه تح ــبت ب ــردم نس م
ــیار  ــه و بس ــث جداگان ــوند مبح ش
میــان  بایــد  لــذا  ضروریســت؛ 
ــی  ــی بخش ــرا و آگاه ــن و افت توهی
اگــر  و  باشــیم  قائــل  را  مــرزی 

چنیــن اتفاقــی نیفتــد ایــن امــکان 
ــق و  ــق را ناح ــه ح ــود دارد ک وج

خائــن را خــادم جلــوه دهنــد.
ــد در فضــای  ــرد: نبای ــار ک وی اظه
و  اخــلاق  انتخاباتــی  و  سیاســی 
آموزه هــای دینــی کــم رنــگ شــود 
و بایــد همــه مباحــث را بــر مبنــای 

ــم. ــال کنی اصــول اســلامی دنب
ــی و  ــت مل ــیون امنی ــو کمیس عض
سیاســت خارجــی مجلــس شــورای 
اســلامی اظهــار کــرد: انتخابــات 
ــکلی و  ــر ش ــم از نظ ــورمان ه کش
هــم از نظــر محتوایــی مبرهــن 
ــکلی  ــر ش ــه از نظ ــرا ک ــت؛ چ اس
همــه اقداماتــی کــه مخــل نظــم و 
امنیــت بــوده قانــون مجــازات آن را 

ــت. ــرده اس ــخص ک مش
ــس  ــردم در مجل ــده م ــن نماین ای
بیــان کــرد: دســتگاه های انتظامــی 
ــا حساســیت بیشــتری  و امنیتــی ب
بــا تخلفــات انتخاباتــی برخــورد 
ــت  ــه حیثی ــی ب ــا تعرض ــد ت کنن
ــورت  ــراد ص ــخصیت اف ــراد و ش اف
ــر  ــه بهت ــور هرچ ــه منظ ــرد؛ ب نگی
بایــد  انتخابــات  شــدن  برگــزار 
ایــن  اصــلاح  ســریعتر  هرچــه 
ــود  ــری ش ــات پیگی ــن انتخاب قوانی
ــاهد  ــز ش ــی را نی ــرادات فعل ــا ای ت

ــیم. نباش

کاندیداها اخلاق انتخاباتی را سرلوحه 
رقابت قرار دهند

نوشتارنوشتار

کاندیداهای انتخابات ریاست جمهوری برای حل مسائل اقتصادی برنامه عملیاتی ارائه کنند نوشتار

عضو کمیسیون امورداخلی کشور 
امروز  گفت:  مجلس  شوراها  و 
کسانی  امیدوارند  ایران  مردم 
بیایند که به جای سردادن شعار 
های سیاسی، موضوع اقتصاد را 

حل کنند.

رسول فرخی میکال ، با اشاره به 
ریاست  انتخابات  نام  ثبت  پایان 
مطرح  قول های  و  جمهوری 
گفت:  داوطلبان،  سوی  از  شده 
نام  ثبت  ابتدا  در  که  وعده هایی 
به  و  بوده  اعلامی  شده  مطرح 
این معنا نیست که فرد منتخب 
بتواند از فردای انتخابات آن ها را 

عملیاتی کند.
عضو کمیسیون امورداخلی کشور 
داد:  ادامه  مجلس  شوراهای  و 
نامزدها باید برنامه ای ارائه دهند 
که موضوعات روز نظام در آن به 
صورت دقیق بررسی شده باشد.

برنامه  در  داوطلبان  افزود:  وی 
خود نقاط ضعف و قوت، فرصت 

بر  و  ببینند  را  ها  تهدید  و  ها 
اساس فرصت ها، اهداف درستی 
و  کشور  مشکلات  حل  برای  را 

مردم برنامه ریزی کنند.
امروز  کرد:  بیان  میکال  فرخی 
کسانی  امیدوارند  ایران  مردم 
شعار  دادن  جای  به  که  بیایند 
های سیاسی مانند اینجا پادگان 
حل  را  اقتصاد  موضوع  نیست 

کنند.
وی یاد آور شد: مشکلی اصلی و 
معیشت  و  اقتصاد  مردم  اولویت 
است؛ به همین دلیل نامزد های 
باید  جمهوری  ریاست  انتخابات 
ضمن  که  دهند  ارائه  ای  برنامه 
عملیاتی  قابلیت  بودن،  شفاف 

مشکلات  حل  برای  شدن 
موضع  و  باشد  داشته  اقتصادی 
خود را در خصوص ارتباط با دنیا 

مشخص کند.    
داخلی  امور  کمیسیون  عضو 
کرد:  تصریح  شوراها  و  کشور 
مردم باید بدانند که نامزد ها چه 
و  ایستادگی  دارند؟  نگرشی  نوع 

مقاومت یا وادادگی و مذاکره.
اساس  این  بر  کرد:  تاکید  وی 
ضرورت دارد نامزد ها با تشریح 
به  خودشان  اصلی  های  برنامه 
و  سالم  انتخابات  یک  برگزاری 
انتخاب  آن  خروجی  که  پرشور 
رئیس جمهورخادم باشد، کمک 

کنند.

شهر  خمینی  مردم  نماینده 
برخی  گفت:  مجلس  در 
روحیه  یک  با  کاندیداها  از 
وارد  فانتزی  و  دیپلماتیک 
کاملا  که  شده اند  میدان 
خدمت  قصد  بوده  مشخص 

رسانی را ندارند.
محمد تقی نقدعلی ، به وعده 
انتخابات  کاندیداهای  های 
مردم  گفت:  و  کرد  اشاره 
و  هستند  باهوش  کشورمان 
افرادی که وعده های توخالی 
می دهند و با حالت های عوام 
زبان  رابه  سخنانی  فریبانه 
می آورند که اهانت به شعور 
با هوش  که  چرا  است؛  ملت 
و ذکاوتی که مردم کشورمان 
دارند، وعده های قابل تحقق و 
توانند  می  را  تحقق  غیرقابل 

تشخیص دهند.
شهر  خمینی  مردم  نماینده 
بعضی  افزود:  مجلس  در 
عرصه  در  که  اشخاصی  از 
کرده  پیدا  حضور  انتخابات 
اند افرادی هستند که سالیان 
مناصب  از  بسیاری  در  سال 

حال  در  و  اند  داشته  حضور 
حاضر هم وعده رونق اقتصاد 
اینکه  ضمن  می دهند؛  را 
سوابق آنها نشان داده که این 
آقایان هیچ گلی به سر ملت 

نزده اند.
این نماینده مردم در مجلس 
اگر  کاندیداها  کرد:  اظهار 
پیش  جایگاهی  می خواهند 
بهترین  باشند،  داشته  ملت 
راه صداقت و راستی و برآورد 
قابل  که  بوده  هایی  وعده 
است،  انجام  قابل  و  تحقق 
شعارهای  با  مجددا  اگر  والا 
غیرقابل اجرا به میدان بیایند 
را  اشخاص  این  فریب  ملت 
سوابق  به  و  خورد  نخواهند 

آنها را نگاه خواهند کرد.
امروز  ما  کرد:  تاکید  نقدعلی 
ستیز  فساد  جمهوری  رئیس 
فساد  که  چرا  می خواهیم؛ 
رخنه  از دستگاه ها  برخی  در 
کرده است و ضررهای جبران 
ناپذیری را به کشور وارد کرده 
و  پاکدست  باید  البته  است؛ 
جهادی هم باشد و در گذشته 

نیز چنین موضوعی به اثبات 
رسیده باشد.

از  برخی  کرد:  بیان  وی 
روحیه  یک  با  کاندیداها 
وارد  فانتزی  و  دیپلماتیک 
کاملا  که  شده اند  میدان 
خدمت  قصد  بوده  مشخص 
ما  بالاخره  ندارند؛  را  رسانی 
نیاز  میدان  مردان  به  امروز 
مکتب  با  که  مردانی  داریم 
حاج قاسم انس و الفت داشته 
باشند، چرا که برخی در مقام 
حرف ید طولایی دارند اما در 
مقام عمل پوچ هستند؛ البته 
رئیس  تشخیص  در  ما  مردم 
جهادی  پاکدست،  جمهور 
درستی  تشخیص  خدوم،  و 

خواهند داد.
جلوگیری  برای  دادستانی 
احتمالی  تخلفات  ارتکاب  از 
مجازی  فضای  در  کاندیداها 

اقدام کند
دادستانی  ورود  به  نقدعلی 
ارتکاب  از  جلوگیری  برای 
فضای  احتمالی  تخلفات 
تبلیغات  زمان  در  مجازی 

گفت:  و  کرد  اشاره  انتخابات 
و  انتظامی  امنیتی،  مقامات 
را  خود  وظیفه  باید  قضایی 
التهاب  از  جلوگیری  برای 
دهند؛  انجام  انتخابات  فضای 
و  رها  فضا  این  اگر  که  چرا 
حق  تشخیص  شد  آلود  غبار 

برای مردم دشوار خواهد.
شهر  خمینی  مردم  نماینده 
در مجلس افزود: برخی اوقات 
مشاهده  را  زنی  اتهام  فضای 
فضای  در  ویژه  به  می کنیم 
مجازی افترا زدن و دروغ سکه 
بازار برخی هاست؛ چرا که به 
سهولت دروغ هایی را جعل و 
یا اندکی از واقعیت را برداشت 
برابر  چندین  و  می کنند 
تخریب  برای  را  دروغ  دیگر 
اضافه  آن  به  ها  شخصیت 
اقداماتی  چنین  که  می کنند 

بسیار ناشایست است.
این نماینده مردم در مجلس 
جنگ  میدان  در  کرد:  تاکید 
های  دستگاه  اگر  ای  رسانه 
امنیتی و قضایی وظیفه خود 
را به شایستگی انجام ندهند، 
دچار  خود  انتخاب  در  مردم 
بنابراین  مشکل خواهند شد؛ 
به  باید  مربوطه  دستگاه های 

این موضوع ورود کنند.
دادستانی  کرد:  اظهار  وی   
برای نهی  را  تدابیر لازم  باید 
نسبت  افراد  جلوگیری  و 
فضای  در  اتهام  ارتکاب  به 
مجازی بیاندیشد و در جایی 
اتفاق  مصادیقی  چنین  که 
افتاد با برخورد سریع و عاجل 
جلوگیری  آن  گسترش  از 

کند.

مردم به خوبی وعده های قابل تحقق و محال 
کاندیداها را تشخیص می دهند

نوشتار

عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و 
سیاســت خارجــی مجلــس بــر لــزوم 
بهــره گیــری از دیپلماســی پارلمانــی 
ــرای حــل مســاله فلســطین  فعــال ب

تاکیــد کــرد.
ــا  ــادی  ب ــان آب ــل رحیمــی جه جلی
ــولات  ــه تح ــر موازن ــه تغیی ــاره ب اش
اخیــر فلســطین گفــت: یکــی از 
ــن  ــر ای ــذار ب ــر گ ــی اث ــل اصل عوام
نیروهــای  مقاومــت  ماجرا،بحــث 
فلســطینی و عــدم انتظــار رژیــم 
پاســخ  دریافــت  از  صهیونیســتی 
هــای  گــروه  از  محکــم  نظامــی 

مقاومــت فلســطینی بــود.
عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و 
ــه  ــس ادام ــی مجل ــت خارج سیاس
ــه شــدت  ــم صهیونیســتی ب داد: رژی

ــر  در حمــلات موشــکی آســیب پذی
نشــان داده و سیســتم گنبــد آهنیــن 

ــدارد. ــابق را ن ــی س کارای
کــه  ایــن  بخاطــر  افــزود:  وی 
شــود  حمایــت  فلســطینیان  از 
دیپلماســی  تــا  دارد  ضــرورت 
رســمی جمهــوری اســلامی ایــران و 
دیپلماســی پارلمانــی را فعــال کنیــم.

رحیمــی جهــان آبــادی تصریــح 
ــای  ــروه ه ــت مجلس،گ ــرد: ریاس ک
پارلمانــی بــه منظور تشــریح شــرایط 
و جنایــات صهیونیســت هــا و دلایــل 
ــن  ــا بی ــات آن ب ــگ و تبع ــروز جن ب
المجالــس آســیایی و جهانــی ارتبــاط 
ــا  ــا همبســتگی ب ــد ت ــرار می کنن برق

ــرد. مــردم فلســطین شــکل بگی
وی بیــان کــرد: صهیونیســت بــه 
شــدت مــوذی هســتند و بــه شــکل 
دیگــری داســتان را در اروپــا تعریــف 
خواهنــد کــرد  و بــا توجــه به ســلطه 
ــب  ــتای کس ــا در راس ــری آن ه خب
حمایــت افــکار عمومــی و دولــت هــا، 

فضــا ســازی مــی کننــد.
عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و 
ــاد آور  ــس ی سیاســت خارجــی مجل
ــمی  ــی رس ــتگاه دیپلماس ــد: دس ش
و دیپلماســی پارلمانــی کشــورمان 
ــطین  ــوع فلس ــری موض ــرای پیگی ب
ــان  ــا ایــن جری بایــد فعــال باشــند ت

ــم بخــورد. ــع فلســطینیان رق ــه نف ب
ــار کار  ــرد: در کن ــان ک وی خاطرنش
ــت، کار دیپلماســی  ــی و مقاوم میدان
بتوانیــم پیــروزی  تــا  لازم اســت 
نیروهــای فلســطینی در مقابــل رژیم 
ــاهد  ــه را ش ــتی در منطق صهیونیس

ــیم. باش
آبــادی گفــت:   رحیمــی جهــان 
جنــگ نــا برابــر و ظالمانــه ای در 
ــا ســکوت  ــه ب ــه رخ داده ک خاورمیان
بیــن  هــای  ها،ســازمان  رســانه 
المللــی و حقــوق بشــری مواجــه 

ــت. ــده اس ش
عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و 
سیاســت خارجــی مجلس ادامــه داد: 
ــه  جنــگ ملتــی اســت کــه هیچگون
تــوان دفاعــی آنچانــی از خــودش 
ــده  ــغال ش ــرزمینش اش ــدارد و س ن
ضمــن ایــن کــه بدتریــن رفتــار های 

ــا مــی شــود. ــا آن ه انســانی ب
ــرائیل  ــرف اس ــک ط ــزود: از ی وی اف
هــای  قــدرت  حمایــت  مــورد 
بزرگ،رســانه هــای جهــان و تــا بــن 
دنــدان مســلح بــوده همچنیــن دارای 
ــر  ــی و غی ــای اتم ــلاح ه ــواع س ان
ــا  ــطینیان ب ــا فلس ــت ام ــی اس اتم
اتــکا بــه نیروهــای مقاومــت اســلامی 
و بازســازی تــوان انــدک خــود ظــرف 
ایــن ایــام توانســتند بــه صهیونیســت 

ــد. ــان دهن ــصت نش ــرب ش ــا ض ه
ــادی بیــان کــرد:  رحیمــی جهــان آب
ــن  ــم ریخت ــل به ــن عام ــی تری اصل
ــی  ــوان دفاع ــطین، ت ــادلات فلس مع
مقاومــت اســت چــون هیچکــس 
در منطقــه بــاور نمــی کــرد کــه 
آن هــا چنیــن قــدرت نظامــی در 
گرفتــاری  و  محاصره،فقر،تنهایــی 

ــند. ــته باش داش
وی ابــراز کــرد: تحــولات به ســمت و 
ســویی مــی رود کــه نیــاز بــه اجمــاع 
ــد  ــای اســلامی دارد و نبای کشــور ه
آن هــا صرفــا تماشــاگر باشــند از 
ــی  ــتگاه دیپلماس ــر دس ــرف دیگ ط
دیپلماســی  و  کشــور  رســمی 

ــود. ــال ش ــی فع پارلمان
عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و 
ــوان  ــس عن ــی مجل ــت خارج سیاس
ــس  ــه مجال ــرورت دارد ک ــرد: ض ک
ــرار شــود  کشــور هــای اســلامی برق
تــا آن هــا همراهــی و همدلــی لازم را 
ــوم فلســطین داشــته  ــا مــردم مظل ب

ــند. باش
طریــق  از  شــد:  آور  یــاد  وی 
دیپلماســی بایــد وحــدت و همگرایی 
را در بیــن کشــورهای اســلامی ایجاد 
ــب  ــد در عق ــی توان ــون م ــم چ کنی
ــت  ــا و صهیونیس ــی ه ــینی غرب نش

ــد. ــر باش موث

لزوم بهره گیری از دیپلماسی پارلمانی برای حل مساله فلسطین نوشتار

کاندیداها با ارائه برنامه های مطلوب به دنبال حل مشکلات باشند نوشتار

نماینده مردم شیراز در مجلس گفت: کاندیداها با 
ارائه برنامه های مطلوب به دنبال حل مشکلات 
باشند و دست از وعده های پوچ و خیالی بردارند.

کاندیداهای  اینکه  به  اشاره  با   ، قادری  جعفر 

ریاست جمهوری باید برای رفع مشکلات برنامه 
مشکلات  و  معضلات  کرد:  اظهار  باشند،  داشته 
نیست؛  حل  قابل  سهولت  به  کشور  اقتصادی 
در  می کنند  اعلام  کاندیداهایی  وقتی  بنابراین 
طی مدت زمان خاصی مشکلات را حل می کنند 
وعده ای پوچ است که نباید به آنها دلخوش کرد؛ 
را  مشکلات  می توان  متناسب  اقدامات  با  البته 

مرتفع نمود.
نماینده مردم شیراز در مجلس افزود: باید قطاری 
در  و  برگرداند  ریل  به  را  ریل خارج شده  از  که 
تا  است  مهم  بسیار  کاندیداها  برنامه های  اینجا 
کشور در عرصه های مختلف به اوج قله ها برسد.

رئیس  کرد:  بیان  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
و  ها  دان  اقتصاد  ظرفیت  از  باید  آینده  جمهور 

تیم های اقتصادی به نحو مطلوبی استفاده کند؛ 
قبول  را  دیگران  حرف  که  دگمی  افراد  بنابراین 
ندارند وضعیت بغرنجی را برای کشور پیش می 
آورند و در حال حاضر نیز شاهد چنین وضعیتی 

هستیم.
وی تاکید کرد: نگاه  و تفکری که به ایده صاحب 
نظران توجه ای ندارد، نمی تواند گره گشا باشد؛ 
بنابراین به افرادی نیاز داریم که پا به کار  و در 

همه صحنه ها حضور داشته باشند.
از  تواند  نمی  جمهور  رئیس  کرد:  عنوان  قادری 
پشت شیشه نظرسنجی کند و کاری را انجام دهد 
بالاخره رئیس جمهور باید از جزیئات کار اشراف 
و تسلط داشته باشد تا مسیر پیشرفت کشور را 

هموار کند.
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کمیسیون  اول  رئیس  نایب 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت 
مجلس گفت:کشورهای مسلمان 
فلسطین  بحث  به  همگی 
میزان  اما  دارند  حساسیت 
حساسیت آن ها یکسان نیست 
پررنگ  نقش  جهت  همین  به 
حمایت  به  می تواند  پارلمان ها 
از آرمان فلسطین شتاب بخشد.

عباس مقتدایی با اشاره به نقش 
موثر دیپلماسی پارلمانی در حل 
مسئله  گفت:  فلسطین  مساله  
موضوعات  از  یکی  فلسطین 
سابقه  و  است  داری  ریشه 

های  ملت  دارد،  مدت  طولانی 
مسلمان نسبت به دولت هایشان 
می  پیگیری  و  دارند  حساسیت 
کنند، بر همین اساس می توان 
گفت که امروز مبحث فلسطین 
به عنوان اصلی ترین مطالبه ملل 
مسلمان از دولت های خود این 
به  ترین سطح  بالا  است که در 

آرمان فلسطین توجه شود.
کمیسیون  اول  رئیس  نایب 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت 
هرگونه  از  داد:  ادامه  مجلس 
فلسطین  آرمان  به  خیانت 
همچنین  شود،  پرهیز  باید 
همراه  به  زبان  عرب  کشورهای 
نوعی  مسلمان  کشورهای  سایر 
تکلیف  احساس  یا  مسئولیت 
به  نسبت  سطح  بالاترین  در 

فلسطینیان دارند.
مسلمان  کشورهای  افزود:  وی 
فلسطین  بحث  به  همگی 
میزان  اما  دارند  حساسیت 
حساسیت آن ها یکسان نیست 
پرُرنگ  نقش  جهت  همین  در 
پارلمان ها می تواند به حمایت 
از آرمان فلسطین شتاب بخشد. 

مردم کشورهای مسلمان علاوه 
نیز  ها  پارلمان  از  ها،  دولت  بر 
و  فلسطین  موضوع  دارند  توقع 
کمک به آن را به عنوان مبحث 

اصلی دنبال کنند.
جمهوری  در   : کرد  ابراز  وی 
شورای  مجلس  ایران،  اسلامی 
اسلامی برای حمایت از انتفاضه 
دائمی  دبیرخانه  یک  فلسطین 
دهه  چند  که  داده  تشکیل 
همچنین  کند  می  فعالیت 
و  ایران  پارلمانی  دوستی  گروه 
فلسطین به عنوان یک مجموعه 
به  که  را  ای  بیانیه  پیشگام، 
امضاء تمام وکلای ملت در این 

خصوص رسیده، قرائت شد.
کمیسیون  اول  رئیس  نایب 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت 
در  کرد:  نشان  خاطر  مجلس 
آینده نیز مجلس شورای اسلامی 
ملت  انتفاضه  از  حمایت  برای 
فلسطین و حرکت آزادی بخش 
قالب  در  را  هایی  برنامه  آنان 
خواهد  معنوی  های  حمایت 
داشت و در عرصه تقنینی برنامه 
هایی را در دستور کار خود قرار 

تاکید  با  ادامه  در  دهد.وی  می 
صهیونیستی  رژیم  اینکه  بر 
زمانی  گفت:  است،  ریخته  فرو 
تواند  می  محدود  گروه  یک  که 
پیکره  و  های  ستون  اینگونه 
نشان  درآورد،  لرزه  به  اسرائیل 
رژیم  که  است  این  دهنده 
اشغالگر قدس نمی تواند امکان 
مقابله با تهدیدات، بیرون از مرز 

های خود را داشته باشد.
کمیسیون  اول  رئیس  نایب 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت 
در  اسرائیل  داد:  ادامه  مجلس 
دورن مرز های خود اسیر گروه 
های مقتدر شده، بنابراین رژیم 
فقط  مدعی  که  قدس  اشغالگر 
توهم دارد و توانی از خود ندارد.

قدس  اشغالگر  افزود:رژیم  وی 
از این مقطع به بعد فکر تاخیر 
چون  باشد  فروپاشی  انداختن 
جعلی  کشور  فروپاشی  اصل 
صهیونیستی رقم خورده و آنچه 
روند  شود  می  مشاهده  اکنون 
فروپاشی از میان هیمنه ای است 
انواع مختلف مطرح  به  آنان  که 

می کردند.
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